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رئیس ستاد انتخابات استان زنجان به بررسی نحوه فضا سازی 
شهر برای انجام تبلیغات نامزدهای دوازدهمین دوره انتخابات 
مجلس شورای اسلامی و ششمین دوره مجلس خبرگان رهبری 

پرداخت و گفت: شهرداری در ایجاد بستر عادلانه ... ��ح ا�تان ز�جانروز��
حضرت آیت الله خامنه ای با بیان مفهوم وسیعی از بسیج تأکید 
کردند: بسیج بیش از اینکه یک سازمان باشد، یک فرهنگ و تفکر 
است و هر فردِ صاحب این فرهنگ و تفکر ولو در سازمان بسیج 

نباشد،  یک بسیجی است و با این توصیف، جمع ...

فرهنگ بسیجی خدمت به همه مردم است؛ 
فراتر از دین  و قومیت و سلیقه سیاسی مردم

امکانات عمومی و دولتی به طور یکسان 
در اختیار کاندیداهای انتخاباتی قرار می گیرد

گزارش

التیامی برای بیماران سرطانی

معاون سازمان انرژی اتمی در سفر به زنجان از تولید کیت های 

»رادیودارویی« برای درمان تومورهای سرطانی خبر داد؛

صفحه  ۲ صفحه  3

  

    مالک کارخانه »سرجین بافت« زنجان: موانع بانکی با پیگیری مسئولان ملی و استانی حل شده اما هنوز خواسته ما در » تامین سرمایه در گردش« برآورده نشده است

معاونهماهنگیاموراقتصادیاستاندارزنجان:سرمایهدرگردشموردنیاز»سرجینبافت«ازمحلتبصره18سال1402تامینمیشود

بزرگترین مجموعه زنجیره ارزش پوشاک کشور همزمان با  دومین سفر رئیس جمهور به استان، در زنجان افتتاح می شود؛

»سرجین بافت«؛»سرجین بافت«؛
 بالاخره می بافد! بالاخره می بافد!
  

داخلی

مشاورسابقمحموداحمدینژاد:

احمدی نژاد مجلس را نهادی معطل در کشور ارزیابی می کند
شرق/ چند روز قبل طبق روال هفتگی،  داوری: احمدی نژاد موضع ضداسراییلی نمی گیرد چون خود را آلترناتیو جمهوری اسلامی می داند

ابراهیم  حضور  با  دولت  هیئت  جلسه 
در  وزرا  و  رئیس جمهوری  رئیسی، 
ساختمان پاستور برگزار شد و در پایان 
جلسه، مثل همیشه برخی وزرا و اعضای 
کابینه به حیاط دولت آمدند و به سؤالات 
محمدمهدی  دادند.  پاسخ  خبرنگاران 
اسماعیلی وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی، 
عین اللهی  بهرام  نفت،  وزیر  اوجی  علی 
امیرعبدالهیان  حسین  بهداشت،  وزیر 
وزیر  وحیدی  احمد  خارجه،  امور  وزیر 
ارتباطات،  وزیر  زارع پور  عیسی  کشور، 
و  دولت  سخنگوی  بهادری جهرمی  علی 
رفاه  و  تعاون  کار،  وزیر  مرتضوی  صولت 
اجتماعی، از جمله اعضای کابینه بودند که 
با حضور در حیاط دولت پاسخ گوی سؤال 

خبرنگاران بودند.
تلگرام  و  اینستاگرام  ارشاد:  وزیر   
بلافاصله  بپذیرند،  را  ما  شرایط 

فعالیتشان در کشور آزاد می شود
و  فرهنگ  وزیر  اسماعیلی،  محمدمهدی 
ارشاد اسلامی، از  جمله وزرایی بود که در 
حاشیه جلسه هیئت دولت گفت وگو کرد. 
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی درباره اینکه 
به عنوان عضو کارگروه مصادیق مجرمانه 
در فضای مجازی، نظرتان درباره فیلترینگ 
»در  کرد:  بیان  چیست؟  مجازی  فضای 
فضای  در  مجرمانه  مصادیق  کارگروه 
مجازی، 12 نماینده داریم که این کارگروه 
او  می شود«.  تشکیل  کل  دادستانی  در 
توضیح داد: »البته می توان گفت که این 
تا  است  بازگشایی  کمیته  بیشتر  کمیته 
طبق  چراکه  مجرمانه؛  مصادیق  تعیین 
عددی که در اختیار داریم، در سال های 
گذشته چند هزار پایگاه اینترنتی را که 
مسدود شده بودند، در دولت جدید از این 

طریق بازگشایی کرده ایم«.
 وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی ادامه 
را در  این گشایش  داد: »عدد دقیق 
در  را  آن  می توانیم  و  داریم  اختیار 

اختیار شما هم قرار دهیم«.
اسماعیلی در پاسخ به اینکه نظرتان درباره 
دیگر  و  اجتماعی  شبکه های  فیلترینگ 
اینستاگرام،  از جمله  برنامه های خارجی 
تلگرام، گوگل پلی و... چیست؟ مطرح کرد: 
خارجی  اجتماعی  شبکه های  برای  »ما 
بحث فیلترینگ نداریم؛ بلکه طبق مقررات 

بین المللی هر مجموعه ای که در خارج از 
کشور حضور داشته باشد، برای اینکه با 
حوزه مدیریت داخلی ما هماهنگ شود، 
داشته  نمایندگی  کشور  داخل  در  باید 

باشد«.
»براساس  این  کرد:  اعلام  همچنین  او 
اعلام  ایران هم  دولت جمهوری اسلامی 
شبکه های  این  از  هریک  است  کرده 
اجتماعی مجازی، سکوها و پلتفرم ها در 
بلافاصله  کنند،  ایجاد  نمایندگی  ایران 
وزیر  شد«.  خواهد  باز  آنها  کاری  فضای 
فرهنگ و ارشاد اسلامی در پایان تأکید 
کرد: »فرقی هم ندارد این شبکه مجازی 
تلگرام، اینستاگرام یا هریک از شبکه های 
اجتماعی باشد، در صورت پذیرش شرایط 

ما، فضا برای فعالیتش باز می شود«.
بهداشت  سازمان  بهداشت:  وزیر   
تنفسی  ویروس  از  گزارشی  جهانی 

جدید در چین دریافت نکرده است
بهرام عین اللهی، وزیر بهداشت و درمان 
در  دولت  هیئت  جلسه  حاشیه  در  نیز 
چین  در  می شود  گفته  اینکه  به  پاسخ 
تنفسی جدیدی شناسایی شده  ویروس 
که بیشتر کودکان را هدف قرار می دهد، 
آیا این ویروس وارد کشور شده یا خیر؟ 
گفت: »سازمان بهداشت جهانی کشورها 
را متعهد کرده تا هر بیماری جدیدی را 
که در کشور بروز می کند، اعلام کنند که 
به آن IHR گفته می شود؛ اما با توجه به 
اینکه گفته شده این بیماری تنفسی در 
بهداشت  بروز کرده است، سازمان  چین 
این  که  کرده  موظف  را  چین  جهانی 
امروز  تا  آنها گزارش دهد،  به  را  موضوع 

اینکه یک ویروس  بر  هیچ گزارشی دال 
جدید تنفسی جدید در چین شناسایی 

شده باشد، گزارش نشده است«.
حد  در  فقط  موضوع  »این  داد:  ادامه  او 
خواستن گزارش سازمان بهداشت جهانی 
ما  اگر  و  است  زمینه  این  در  چین  از 
در این باره گزارشی به دست بیاوریم، حتما 
به همه اعلام خواهیم کرد«. وزیر بهداشت 
و درمان در پاسخ به اینکه یعنی به مردم 
اطمینان می دهید که هیچ جای نگرانی 
را  نگرانی  ندارد؟ اظهار کرد: »این  وجود 
باید سازمان بهداشت جهانی اعلام کند؛ 
اما تا امروز چنین گزارش و اعلامی وجود 
ندارد«. وزیر بهداشت همچنین در حاشیه 
جلسه هیئت دولت در توضیح بیشتر این 
بر  تأکید  با  موضوع، در جمع خبرنگارن 
سرماخورگی  علائم  که  »آنهایی  اینکه 
دارند، حتما باید ماسک بزنند«، گفت: »در 
بررسی ما شایع ترین ویروسی که افراد به 
آن مبتلا هستند، همان آنفلوانزاست و از 
پنج  بستری می شوند،  بیمارانی که  بین 
درصد بیماران بدحال مربوط به کروناست 
و ۹۵ درصد آنفلوانزاست«. او ادامه داد: »از 
تمرین  کرونا، همه  در مدت  انتشار  نظر 
جلوگیری  بیماری  از  چگونه  که  کردند 
کنند. اولین و مهم ترین مسئله این است، 
دارند،  سرماخوردگی  علائم  که  کسانی 
بزنند و رعایت فاصله  باید ماسک  حتما 
داشته باشند؛ چون این کار برای خودشان 
نیست؛ بلکه برای سلامتی دیگران است«.

ایرادات آیین نامه   بهادری جهرمی: 
اجرائی قانون انتخابات مجلس اصلاح 

شد

دولت  سخنگوی  بهادری جهرمی،  علی 
نیز در حیاط دولت به خبرنگاران گفت: 
»همه ایراداتی که از سوی هیئت تطبیق 
به آیین نامه اجرائی قانون انتخابات مجلس 
شورای اسلامی وارد شده بود، بررسی و 
اصلاح شد و این آیین نامه اکنون در حال 

اجراست«.
منتقدان  از  کشور  وزیر  سؤال   
درباره  بخش نامه  محرمانه بودن 

حجاب
پایان  نیز در  احمد وحیدی، وزیر کشور 
جمع  در  حضور  با  دولت  هیئت  جلسه 
یک  انتشار  به  واکنش  در  خبرنگاران 
فعالیت های  درباره  او  سوی  از  ابلاغیه 
گروه هایی در زمینه امر به معروف و نهی 
از منکر در حوزه حجاب، گفت: »مواضع 
روشن  کاملا  حجاب  و  عفاف  درباره  ما 
هم  و  داریم  قانونی  مصوبات  هم  است. 
قانون داریم و براساس این مصوبات رعایت 
عفاف و حجاب بر همه دستگاه های دولتی 
و نهادهای عمومی غیردولتی یک امر لازم 
است. وزارت کشور هم مسئولیت نظارت 
بر این دستگاه ها و نهادها را براساس همان 

قوانین و مقررات بر عهده دارد«.
شورای  مصوبات  در  »اینها  داد:  ادامه  او 
 عالی انقلاب فرهنگی که از طرف رؤسای 
سال های  در  شده،  ابلاغ  وقت  جمهور 
ما مصوبات  و  ابلاغ شده  و ۹۸   ۸۴ ،۷۶
داریم  حجاب  و  عفاف  درباره  روشنی 
نظر  از  آن  مجازات های  و  آن  جرائم  و 
رعایت نکردن قوانین و مقررات در قانون 
طبیعتا  است.  اسلامی مشخص  مجازات 
وزارت کشور وظیفه دارد بر رعایت عفاف 
و حجاب نظارت کند و تلاش کرده است 
که این وظیفه را برابر مصوبات قانونی و 
کشور  وزیر  کند«.  دنبال  قانونی  تکالیف 
انتقادات  برخی  به  واکنش  در  همچنین 
درباره محرمانه بودن بخش نامه وزیر کشور 
در زمینه حجاب اظهار کرد: »کسانی که 
انتقاد می کنند، ابتدا باید این پرسش را 
پاسخ دهند که چرا تلاش کردند مطلبی 
درون  از  خورده،  طبقه بندی  مهر  که  را 
یک دستگاه بگیرند؟ چرا تلاش در انتشار 
آن داشتند و چرا تلاش می کنند این را 
به عنوان یک کار درست جلوه دهند؟ این 
آن  در حالی که  است؛  غیرقانونی  کار  سه 

افراد به قانون هم اشاره می کنند«.

احمدی نژاد  سابق  مشاور  خبرآنلاین/ 
رئیس  سکوت  شدن  دار  ادامه  درباره 
جمهور پیشین درباره جنگ غزه، گفت: 
احمدی نژاد می خواهد خود را متفاوت از 
جریان حاکم بر جمهوری اسلامی نشان 
نظام  که  دارد  را  توهم  این  چراکه  دهد 

جمهوری اسلامی ماندگار نیست.
»تداوم سکوت احمدی نژاد درباره جنایات 
که  شرایطی  در  آنهم  غزه«  در  اسرائیل 
نزدیک به 2 ماه از آغاز این درگیری ها 
افکار  برای  سوالی  همچنان  گذرد،  می 
ادامه  عمومی است. این سکوت درحالی 
دارد که سال ها قبل، احمدی نژاد با انکار 
هولوکاست هزینه های سیاسی زیادی را 

در بعد بین المللی به ایران تحمیل کرد.
پدرخوانده ای  محصولی؛  صادق   
/ بانکی  زیاد در حساب  با صفرهای 

ثروت افسانه ای از کجا آمد؟
قاضی پور: خالص سازان زیر سایه احمدی 
نژاد قدرت گرفتند /حنای صادق محصولی 

و تیمش دیگر رنگی ندارد
عنوان  به  زمانی  که  داوری،  عبدالرضا 
مشاور احمدی نژاد ایفای نقش می کرد 
جمهور  رئیس  منتقدان  از  روزها  این  و 
احمدی نژاد  سکوت  راز  از  است،  اسبق 
می گوید؛»  و  می کند  پرده برداری 
دولت  دو  تئوری  به  معتقد  احمدی نژاد 
این چارچوب خود را تعریف  است و در 
می کند چرا که اگر واقعاً طرفدار مدل دو 
سکوت  شرایط  این  در  باید  باشد  دولت 
به  او  سکوت  اینکه،  بیان  با  وی  کند.« 
می  ندارد،  ارتباطی  مجلس  انتخابات 
مجلس  برای  اساساً  گوید؛»احمدی نژاد 
هیچ شأنی قائل نیست یعنی مجلس را 
می کند  ارزیابی  کشور  در  معطل  نهادی 
دولت  در  که  زمانی  چه  هیچ وقت  لذا 
بود و چه بعد از اینکه از دولت رفت، در 
مورد مجلس فکر نکرده است.« در ادامه 
سابق  مشاور  داوری،  عبدالرضا  گفتگوی 

رئیس دولت نهم و دهم رامی خوانید:
آقای داوری! با گذشت بیش از ۵۰ روز از 
شروع طوفان الاقصی سکوت احمدی نژاد 
برانگیز شده  این حادثه سوال  نسبت به 
است، با توجه به اینکه سابق بر این شما 
بودید،  او  به  نزدیک  چهره های  جمله  از 

برابر  احمدی نژاد  از سکوت  شما  ارزیابی 
آنچه در غزه اتفاق می افتاد، به چه صورت 
است؟ تقریباً از زمستان سال ۹۶ که رهبر 
انقلاب عتاب صریح نسبت به احمدی نژاد 
با  داشتند، در همان جا متوجه شد که 
ساختار و رژیم کنونی امکان بازگشت به 
کانون های قدرت را ندارد. در همین راستا 
الِمِان ها،  با  گرفت  تصمیم  احمدی نژاد 
را  خود  مرزبندی  رویکردها  و  گفتارها 
حفظ کند. برای مثال در قضیه غزه همه 
اسلامی  جمهوری  درون  جناح های 
انقلابی  و  اصول گرا  اصلاح طلب،  از  اعم 
موضع گیری مشترک داشتند برای مثال 
حتی خاتمی هم جنگ علیه مردم غزه را 

محکوم کرد.
فروپاشی  توهم  دچار  احمدی نژاد   

نظام جمهوری اسلامی شده است
اما احمدی نژاد می خواهد خود را متفاوت 
اسلامی  جمهوری  بر  حاکم  جریان  از 
نشان دهد چراکه بر این باور است نظام 
در  نیست.  ماندگار  اسلامی  جمهوری 
حقیقت احمدی نژاد سال هاست که دچار 
است  اسلامی  جمهوری  فروپاشی  توهم 
و تصور می کند که در صورت فروپاشی 
می تواند آلترناتیو جمهوری اسلامی باشد، 
اتفاق  اتفاقی که در شوروی سابق  مانند 
افتاد. البته این توهمی است که بقایی به 
احمدی نژاد القاء کرده و بر همین اساس به 

دنبال مواضع متفاوت است.
 موضع احمدی نژاد به نفع اسرائیل 

ارزیابی می شود

احمدی نژاد  احتمالاً  غزه  بحث  مورد  در 
در  و  است  دولت  دو  تئوری  به  معتقد 
این چارچوب خود را تعریف می کند چرا 
که اگر واقعاً طرفدار مدل دو دولت باشد 
این  به  این شرایط سکوت کند.  باید در 
معنی که اگر قرار باشد در فلسطین یک 
دولت عبری و دولت عربی شکل بگیرد 
طبیعتاً احمدی نژاد باید در نقطه ای خود 
را قرار دهد که موضع او به هیچ طرفی 
گرایش ندشاته باشد هر چند در مجموع 
موضع احمدی نژاد به نفع اسرائیل ارزیابی 
می شود. پیش از این احمدی نژاد در مورد 
هولوکاست موضع تندی داشت که هزینه 
زا نیز بود، بین آن رفتار و موضع گیری او 
با موضع گیری فعلی احمدی نژاد تناقض 
فراوانی دارد، نظر شما است؟ احمدی نژاد 
به  بلکه  ندارد  راهبردی  سیاست ورزی 
به  دارد  سیاست ورزی  اقتضایی  صورت 
عبارت دیگر او افقی برای سیاست خود 
ترسیم نمی کند که طبق آن تاکتیک ها 
اعمال کند. سیاست ورزی  را  راهبردها  و 
احمدی نژاد اقتضایی است. در شرایط فعلی 
او تصور می کند که در چارچوب جمهوری 
اسلامی جایی برای او وجود ندارد و نهایتاً 
مصلخت  تشخیص  مجمع  صندلی  یک 
نظام را دارد، بر همین اساس برای رسیدن 

به صندلی بالاتر تلاش می کند.
محمود احمدی نژاد: بعد از جنگ جهانی 
و  یهودیان  شدن  قربانی  بهانه  به  دوم 
سوء استفاده از هولوکاست و با تجاوز و 
لشکرکشی، یک ملت را آواره و عده ای را 

از اروپا، آمریکا و سایر کشورها به سرزمین 
آنان منتقل کردند. چرا به بهانه هلوکاست 
فلسطین  سرزمین  در  رژیمی  یک  باید 
تشکیل بشود؟ چرا اروپائیان از خودشان 
اگر  دهند؟  نمی  اسرائیل  به  سرزمینی 
اروپائیان یهودیان را کشته اند، چرا تاوانش 
را فلسطینیان پس می دهند؟ ما پیشنهاد 
اجازه  اگر شما دروغ نمی گویید  کردیم 
از محققین بی طرف و  بدهید یک گروه 
و  مردم گفت  با  اروپا،  در  بیایند  منصف 
گو کنند و اسناد را ببینند و نتایج تحقیق 
به  افسانه هولوکاست  را درباره  خودشان 

اطلاع ملت ها برسانند.
 مساله احمدی نژاد قدرت است

قدرت  احمدی نژاد  مسئله  حقیقت  در 
آن  به  قیمتی  هر  به  می خواهد  و  است 
دست پیدا کند. نکته دیگر این است که او 
مطالعات تاریخی و عمیق بر روی تحولات 
جهانی ندارد بر همین اساس جمع بندی 
اینکه  کما  می شود  نادرست  احمدی نژاد 
رو  بعد  به   ۸۴ سال  از  او  قدرت  منحی 
به افول بوده و پایین آمده است. به بیان 
دیگر احمدی نژاد نتوانست از موقعیت های 
خود  قدرت  منحنی  آورده،  بدست  که 
را  خود  قدرت  همیشه  دهد.  افزایش  را 
این بوده که  از دست داده علت آن هم 
مطالعات تاریخی ندارد و از طرفی صحنه 
حاضر  حال  در  نمی شناسد.  را  سیاست 
تصور می کند جمهوری  احمدی نژاد  هم 
و  می پاشد  فرو  دیگر  سال   ۶ اسلامی 
می تواند آلترناتیو جمهوری اسلامی باشد.

 احمدی نژاد مجلس را نهادی معطل 
در کشور ارزیابی می کند

علت  که  هستند  باور  این  بر  بسیاری 
به  او  پنهانی  ورود  احمدی نژاد  سکوت 
ارائه  و  اسلامی  انتخابات مجلس شورای 
گمانه  این  است،  پرده  پشت  در  لیستی 
است؟  نزدیک  واقعیت  به  اندازه  چه  تا 
بنده میل احمدی نژاد نسبت به نهادهای 
احمدی نژاد  می دانم.  دقیق  را  مختلف 
اساساً برای مجلس هیچ شأنی قائل نیست 
یعنی مجلس را نهادی معطل در کشور 
ارزیابی می کند لذا هیچ وقت چه زمانی که 
در دولت بود و چه بعد از اینکه از دولت 

رفت، در مورد مجلس فکر نکرده است. 

بحث فیلترینگ در شبکه های اجتماعی نداریم 
 وزیر بهداشت: اگر گزارشی از ویروس جدید تنفسی به دست آوریم، به مردم اعلام می کنیم 

معاون سازمان انرژی اتمی با اشاره به اینکه در 
بهره خواهیم  اتمی  انرژی  از  نیز  پزشکی  علم 
برد، گفت: در این حوزه برای کاهش دردهای 
ناشی از سرطان گام هایی برداشته شده است 
که یکی از مشکلات بیماران سرطانی دردهای 
ناشی از حرکت تومورهای سرطانی و دردهای 
استخوانی ناشی از آن است. همزمان با سالروز 
سیزدهمین  شهریاری   مجید  شهید  شهادت 
مجید  دکتر  دانش  و  راه  شهید  یادواره 
شهریاری،  پنجشنبه )۹آذرماه( در محل سالن 
حضور  با  زنجان  استان  اسلامی  آزاد  دانشگاه 
جمعی از مسئولان استانی و همچنین با حضور 
انرژی  سازمان  معاون  شیرمردی  پیمان  سید 
اتمی کشور برگزار شد. سید پیمان شیرمردی، 
با  مراسم  این  در  اتمی  انرژی  سازمان  معاون 

اشاره به اینکه دکتر شهید شهریاری به لحاظ 
علمی و تربیتی یک شخصیت فاخر و توانمند 
بود که در دهه ۶0 تا ۷0 در دو دانشگاه تراز 
اول کشور تحصیلات خود را گذرانده اند، گفت: 
ایشان پس از رسیدن به مدارج بالای علمی در 
استاد  بهشتی  شهید  و  امیرکبیر  دانشگاه های 
فعالیت  نیز  اتمی  انرژی  سازمان  در  و  بوده 
می کردند. معاون سازمان انرژی اتمی با اشاره 
به اینکه شهید شهریاری نمونه فاخر، ارزشمند و 
منحصر به فرد یک دانشمند علمی بودند و این 
موضوع مبالغه نیست، تاکید کرد: ایشان بسیار 
موثر در علم هسته ای در ایران بوده و مصداق 
بارز )ذکات العلم بالنشر( هستند. شیرمردی با 
اینکه شهید شهریاری برای حوزه علمی کشور 

یک شخصیت مثال زدنی بود و برخی ...

  سیدپیمان شیرمردی: این کیت ها، درد مبتلایان به سرطان را کاهش می دهد
 و سلول های سرطانی را با پرتودهی خنثی می کند

 زیر ساخت پروژه های نهضت ملی مسکن 

در اولویت تحویل،فراهم می شود

اشتغال ۲ هزار و ۵۲۹ 
مددجوی زنجانی 

صفحه  2

صفحه 2

 بر اساس آمارهای موجود؛ میزان اشتغالزایی برای جامعه 
هدف از ابتدای سال تاکنون 2 هزار و ۵2۹ نفر بوده است. 
روح اله صالحی اظهار کرد: استقلال اقتصادی و درآمدزایی 
با حمایت های لازم برای توانمندسازی خانوارهای تحت 
حمایت از مهمترین برنامه کاری کمیته امداد استان است.  
وی افزود: با توجه به اینکه یکی از بسترهای مورد نیاز 
برای اشتغال، داشتن مهارت و علاقه به کار در رشته شغلی 
استعدادسنجی  به  نسبت  رو  همین  از  است؛  موردنظر 
مددجویان در این بخش اقدام شده است.  وی با اشاره به 

اینکه یکی از الزامات پرداخت تسهیلات...

ویژه  اهتمام  زنجان،بر  استان  شهرسازی  و  راه  مدیرکل 
شرکتهای خدمات رسان نسبت به تامین زیر ساختهای 
پروژه های نهضت ملی مسکن دراولویت تحویل در شهر 
زنجان تاکید کرد.   جلسه بررسی تاسیسات زیربنایی پروژه 
های نهضت ملی مسکن با حضور معاون هماهنگی امور عمرانی 
استانداری زنجان سید محمد شعاعی، مدیرکل راه و شهرسازی 
استان زنجان اصغر اسماعیلی و مدیران عامل شرکت های آب و 
فاضلاب ، توزیع نیروی برق و شرکت گاز استان زنجان در محل 

پروژه های نهضت ملی مسکن در محل کوی زنگان برگزار شد.
مدیرکل راه و شهرسازی استان زنجان، ابراز کرد: در ...

داخلی
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بزرگترینمجموعهزنجیرهارزشپوشاککشورهمزمانبادومینسفررئیسجمهوربهاستان،درزنجانافتتاحمیشود؛خبر

»سرجین بافت«؛ بالاخره می بافد!
 مالک کارخانه »سرجین بافت« زنجان: موانع بانکی با پیگیری مسئولان ملی و استانی حل شده اما هنوز خواسته ما در » تامین سرمایه در گردش« برآورده نشده است
معاونهماهنگیاموراقتصادیاستاندارزنجان:سرمایهدرگردشموردنیاز»سرجینبافت«ازمحلتبصره18سال1402تامینمیشود

صدای زنجان/ لیلا محمدی: همزمان با دومین سفر ریاست 
جمهوری به استان زنجان، گویا مشکلات چند ساله کارخانه 
»سرجین بافت« حل شده و قرار است به عنوان بزرگترین 
مجموعه زنجیره ارزش پوشاک کشور به افتتاح برسد، البته 
مالک کارخانه »سرجین بافت« امیدوار است تا با پیگیری 
واحد  این  گردش«  در  سرمایه  تامین  »مشکل  مسئولان 
نیز رفع شود تا دست اندرکاران بتوانند با جذب نیروی کار 

بیشتری در عرصه »تولید« و »اشتغال« خدمت کنند.
2۷ آبان ماه سال 1۴00 ابراهیم رئیسی در اولین سفر خود 
به استان زنجان در نخستین بازدید از واحدهای تولیدی 
استان در سرجین بافت حضور یافته و در جریان مشکلات و 

دغدغه های پیش  روی فعالان آن قرار گرفت.
رئیسی اعلام کرد که روند امورات این شرکت در سال های 
به  اعمال شده،  تحریم های  با  اما  بود  عادی  بسیار  گذشته 
مشکلات ناخواسته ای برخورد که باید مسائل آن در کمترین 

زمان ممکن حل و به چرخه تولید بازگردد!
وی بابیان اینکه این کارخانه در مرحله اول 1۵00 نفر نیرو 
جذب خواهد کرد، تأکید کرد که مسئولان استان نسبت به 
نبود هیچ سوءنظر و سوء جریانی در این کارخانه اتفاق نظر 
دارند و نباید نسبت به رفع مشکل آن تعلل شود. با کمک 
دولت و مسئولان استانی مشکل این واحد تا حداکثر یک 

ماه آینده رفع شود.
  مشکلات بانکی و قضایی سرجین بافت

کارخانه  صاحب  زنجان،  صدای  پیگیری های  اساس  بر 
در سال های ۹۶ و ۹۵ ارز را به نرخ بالاتر از بازار از بانک 
عوامل  به  ماشین آلات  خرید  برای  و  خریداری  صادرات 
بلژیکی و آلمانی پرداخت کرده بود اما این مهم با روی کار 
آمدن ترامپ )رئیس جمهوری سابق آمریکا( و آغاز دور دوم 

تحریم ها علیه ایران همزمان شده بود.
منابع آگاه به صدای زنجان گفتند که؛ به دنبال آغاز دور 
دوم تحریم ها؛ فروشنده های آلمانی و بلژیکی تجهیزات مورد 
نیاز شرکت سرجین بافت، هر گونه صدور مجوز فروش را بر 
عهده BAFA )کنترل صادرات و اقتصاد اداری دولت فدرال 
آلمان یا مجوز صادرات کالا و خدمات( گذاشتند تا قطعات 
مجوز دوگانه و استفاده در سایر زمینه ها را نداشته باشد که 

همین بررسی سبب شد تا صدور مجوز ۹ ماه طول بکشد.
تجهیزات  واردات  و  خرید  برای  عامل  بانک  مجوز  ظاهرا 
و ماشین آلات  ۶ ماهه بوده است اما پس از پیگیری ها و 
بررسی ها، 1۸ ماه بعد ماشین آلات وارد کشور شده و در 
بندرعباس منتظر ترخیص شد، مالک سرجین بافت از بانک 
صادرات خواسته تا مجوز مربوط به تعهدات را تمدید کند 
بانک  اما مسئولان  یا اجازه ترخیص ماشین آلات را بدهد 
مربوطه گفتند که نه مجوز را تمدید می کنند نه ماشین آلات 

را ترخیص می کنند! بهانه هم این بود که دیر کرده اید!
ترخیص  برای  سرجین بافت  شرکت  دست اندرکاران 
ماشین آلات که در گمرک مانده بود، به بانک پارسیان رفته 

و مجوز دیگری بدون انتقال ارز دریافت کرده و توانستند 
ماشین آلات را ترخیص و در مجموعه نصب کنند.

حتی تعدادی از فعالان بخش خصوصی به صدای زنجان 
را  اموالش  می خواست  فقط  مجموعه  صاحب  که:  گفتند 
نجات دهد! اما بانک عامل وقتی متوجه شد، ادعا کرد که او 
بانک را دور زده است! خب فعال اقتصادی چه کار کند؟ ارز 
را گران تر از بازار از این بانک خرید، مجوز را هم تمدید نکرد! 
صاحب کارخانه با پول خودش رفت ماشین آلات را ترخیص 

کرد آخر این چه دیدگاهی است که بانک عامل دارد؟«
گفته می شد که بانک عامل حدود 2۷ فقره پرونده علیه 
شرکت سرجین بافت تشکیل داده که تعدادی از حکم های 
صادره مربوط به نفع سرجین بافت و تعدادی نیز به نفع 

بانک صادرات صادر شد.
 اما و اگرهای تولید

تابستان امسال بود که اظهارات برخی از مسئولان صنعت، 
شدن  زدوده  از  حکایت  زنجان  استان  تجارت  و  معدن 

خستگی از چهره »سرجین بافت« داشت.
»سرجین  کارخانه  وضعیت  از  زنجان  صدای  بررسی های 
بافت« زنجان هم نشان می داد که؛ در شهریورماه 1۴02، 
کارخانه های ریسندگی، بافندگی و دوزندگی این مجموعه به 

صورت مستقل از هم، در حال فعالیت هستند. 
به گفته دست اندرکاران این مجموعه، ۵۵0 نفر در بخش 
اداری و تولید مجموعه مشغول فعالیت هستند که با توسعه 
اهداف در نظر گرفته شده، یک هزار و ۵00 تا 2 هزار نفر در 

مجموعه بکارگیری خواهند شد. 
گفته می شد که کارخانه های ریسندگی، بافندگی و دوزندگی 
بدون هیچ ارتباطی )مستقل( فعالیت دارند و نیاز هست تا 
بخشی از ماشین آلات برای ارتباط بین این واحدها مستقر 
شود. این مشکلات به مسائل ارزی و ابطال کارت بازرگانی 

برمی گشت.
در  سرجین بافت  کارخانه  مدیرعامل  بهبهانی،  حتی 
تاکید  با  زنجان  با صدای  گفت وگو  در  شهریورماه 1۴02 
زنجان،  استاندار  مداوم  پیگیری های  وجود  »با  اینکه  بر 
را هم  این  پابرجاست«  بافت همچنان  مشکلات سرجین 
افشارچی، استاندار زنجان مشکلات  عنوان کرد که؛ آقای 
و  مطرح  نیز  رئیس جمهور  در حضور  را  »سرجین بافت« 
این  در  نیز  جمهور  رئیس  خوشبختانه  کرده اند،  پیگیری 
خصوص دستوراتی را برای پیگیری مشکلات ارائه کرده اند 
با این وجود حساب های بانکی مسدود بوده و مشکل گردش 
حساب و واریز حقوق و خرید تجهیزات موردنیاز پابرجاست!
مدیرعامل کارخانه سرجین بافت به صدای زنجان گفت: با 
و  دیده می شود که دست  به وضوح  ارائه شده،  مشکلات 
این حساب کارخانه  با  تولید بسته اند،  را در  پای کارخانه 
۵1 میلیون یوریی نه تولید دارد و نه می تواند گفت که کار 

می کند و فعال است.
بهبهانی با تاکید بر اینکه این مجموعه در خصوص تعهدات 
ارزی هیچ اقدام غیرقانونی انجام نداده است، پیگیری ها برای 
رفع مسائل قضایی سرجین بافت را مطلوب دانست و گفت: 
من به پیگیری های صورت گرفته مسئولان استانی و ملی 

برای رفع مشکلات سرجین بافت، خوش بین هستم.
 مشکلات بانکی سرجین بافت حل شد

با گذشت نزدیک به 2 سال از حضور ابراهیم رئیسی، رئیس 
جمهور در استان زنجان و با توجه به دومین سفر قریب 
الوقوع ریاست جمهوری به استان، طبق اظهارات مسئولان 
استانداری مقرر شده تا کارخانه »سرجین بافت«، بزرگترین 
مجموعه زنجیره ارزش پوشاک کشور همزمان با این آئین، 

در زنجان افتتاح شود.
خبری که »بهبهانی«، مدیرعامل کارخانه شرکت سرجین 

بافت با تائید آن به صدای زنجان می گوید: در حال حاضر 
و  ندارد  دریافت دسته چک  و  افتتاح حساب  در  مشکلی 
مشکلاتی که با بانک عامل در حوزه قضایی داشته است 
توسط مسئولان مربوطه در حال پیگیری بوده و فعلا هیچ 

مسئله ای در این زمینه ندارد.
 مشکلات با بانک عامل در حال رفع شدن است و 

مسئله فعلی »تامین سرمایه در گردش« است
مالک کارخانه »سرجین بافت« با بیان اینکه موضوع »تامین 
سرمایه در گردش« به مسئولان استانی اعلام شده است 
و امیدواریم در اسرع وقت در دستور کار قرار گیرد، تاکید 
می کند: البته تا به این لحظه )پایان وقت اداری پنجشنبه 
۹ آذرماه 1۴02(، فعلا در خصوص تامین نیاز مالی کارخانه 

در حوزه سرمایه در گردش اقدامی صورت نگرفته است.
 سرمایه در گردش موردنیاز »سرجین بافت« از محل 

تبصره 18 سال 1402 تامین می شود
حسین محمدی، معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار 
زنجان در گفت وگو با صدای زنجان اهمیت افتتاح کارخانه 
»سرجین بافت« همزمان با سفر ریاست جمهوری به استان 
یعنی  راهبردی  حوزه  در  تولید«،  و  »اشتغال  بر  علاوه  را 
است:  معتقد  و  دانسته  پوشاک«  ارزش  زنجیره  »تکمیل 
پوشاک،  تا  پنبه  از  تولید  زنجیره  در  این هدف؛  تحقق  با 
ریسندگی تا رنگرزی و غیره هزینه  به صفر می رسد و بهای 
قاعدتا  نیز  زنجیره  این  و  کارخانه  از  خارج  در  شده  تمام 
کاهش می یابد. ما نیز تلاش می کنیم اجازه سرمایه گذاری 

خارج از این زنجیره را ندهیم.
محمدی ضمن ابراز خرسندی از باز شدن گره های کارخانه 
مذکور این نکته را نیز یادآور می شود که؛ برای تحقق 100 
درصدی اهداف تبیین شده طبیعتا به زمان کافی نیاز است 
چرا که باید تمامی فازها تکمیل و انبارهای مدنظر نیز ایجاد 
و آماده شوند که پیش بینی می شود چند ماهی زمان نیاز 

باشد. 
معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار زنجان در خصوص 
کارخانه  گردش  در  سرمایه  تامین  برای  مسئولان  اقدام 
»سرجین بافت« نیز به صدای زنجان می گوید: واحدی که 
قرار است وارد فاز تولید شود؛ قطعا به سرمایه در گردش 
نیاز دارد. مجموعه استان نیز این میزان را از محل تبصره 
1۸ سال 1۴02 تامین خواهد کرد و مشکلی در این زمینه 

نخواهد داشت. 
اعطای  برای  بانکی  تمایل شبکه  به  اشاره  با  مسئول  این 
بانک ها  می کند:  عنوان  گردش«  در  »سرمایه  تسهیلات 
وگرنه  دارند  نگرانی  ثابت«  »سرمایه  پرداخت  در  معمولا 
تمایل به پرداخت تسهیلات سرمایه در گردش به واحدهایی 
که در چرخه تولید هستند، دارند. ما برای اخذ تسهیلات 
سرمایه در گردش کارخانه سرجین بافت نگرانی نداریم و 
محل تامین آن نیز در نظر گرفته شده است تا زمینه اشتغال 

تدریجی 2 هزار نفر را فراهم کنیم.

برابر رای هیات صدرالعشاره تصرفات مالکانه خانم فاطمه مراد حاصلی فرزند ابراهیم  نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین 
مزروعی به مساحت 3۰۶۴/۸1 مترمربع پلاک 1۹۶۹ فرعی از ۸1 اصلی واقع در روستای ارمغانخانه بخش 7 خریداری از 
آقای محمد حسین افشاری محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 1۵ روز آگهی می شود 
در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به 
مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست 
خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند.بدیهی است در صورت عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر طبق مقررات سند مالکیت 

صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: 1۴۰2/۰۹/11
تاربخ انتشار نوبت دوم:1۴۰2/۰۹/27 

برابر رای هیات صدرالعشاره تصرفات مالکانه آقای علی خدرلی فرزند حمداله نسبت به ششدانگ اعیانی یک قطعه زمین 
مزروعی به مساحت ۶۵۵/2۹ مترمربع پلاک 21۵۹ فرعی از2۴ اصلی واقع در روستای گوزلدره بخش 7 خریداری از آقای 
حمداله خدرلی محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 1۵ روز آگهی می شود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو 
ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را 
به مراجع قضایی تقدیم نمایند.بدیهی است در صورت عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر طبق مقررات سند مالکیت صادر 

خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: 1۴۰2/۰۹/11
تاربخ انتشار نوبت دوم:1۴۰2/۰۹/27 

آگهی موضوع ماده 3 قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمانهای فاقد سند مالکیت هیات موضوع قانون ماده 3 قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمان های فاقد سند مالکیت 

رئیس ثبت اسناد منطقه یک زنجان – علیرضا حسن زاده 

برابر آراء هیات صدرالعشاره تصرفات مالکانه ذیل الذکر نسبت به 2 قطعه زمین مزروعی در پلاک ۸۰ اصلی روستای اورتابلاغ  بخش 7 زنجان به 
شرح ذیل محرز گردید.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 1۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ 
رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند.بدیهی است در صورت عدم وصول اعتراض 
در مهلت مقرر طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 1-ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی در مالکیت حکم علی اسکندری فرزند 
یوسف به مساحت 2۶۶۰/۹۹ مترمربع به پلاک شماره 33۹ فرعی خریداری از آقای علیرضا اسکندری. 2-ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی 
در مالکیت حکم علی اسکندری فرزند یوسف به مساحت 1۰۶۵/۵2 مترمربع به پلاک شماره 3۴۰ فرعی خریداری از آقای مظفر محمدی فرد.

تاریخ انتشار نوبت اول: 1۴۰2/۰۹/11
تاربخ انتشار نوبت دوم:1۴۰2/۰۹/27 

برابر رای هیات صدرالعشاره تصرفات مالکانه آقای حسین محمدی فرزند اصلان نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی 
به مساحت ۹1۹/3 مترمربع پلاک 131۶ فرعی از 1۰ اصلی واقع در روستای دیزج بالا بخش 7 خریداری از آقای اصلان 
محمدی محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 1۵ روز آگهی می شود در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه 
اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به 
مراجع قضایی تقدیم نمایند.بدیهی است در صورت عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر طبق مقررات سند مالکیت صادر 

خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: 1۴۰2/۰۹/11
تاربخ انتشار نوبت دوم:1۴۰2/۰۹/27 

آگهی موضوع ماده 3 قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمانهای فاقد سند مالکیت هیات موضوع قانون ماده 3 قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمان های فاقد سند مالکیت 

رئیس ثبت اسناد منطقه یک زنجان – علیرضا حسن زاده 

رئیس ثبت اسناد منطقه یک زنجان – علیرضا حسن زاده 

رئیس ثبت اسناد منطقه یک زنجان – علیرضا حسن زاده 

صدای زنجان/ بر اساس آمارهای موجود؛ میزان اشتغالزایی برای جامعه هدف از ابتدای سال 
تاکنون 2 هزار و ۵2۹ نفر بوده است. 

روح اله صالحی اظهار کرد: استقلال اقتصادی و درآمدزایی با حمایت های لازم برای توانمندسازی 
خانوارهای تحت حمایت از مهمترین برنامه کاری کمیته امداد استان است.  

وی افزود: با توجه به اینکه یکی از بسترهای مورد نیاز برای اشتغال، داشتن مهارت و علاقه به 
کار در رشته شغلی موردنظر است؛ از همین رو نسبت به استعدادسنجی مددجویان در این بخش 

اقدام شده است. 
وی با اشاره به اینکه یکی از الزامات پرداخت تسهیلات اشتغال این است که پیوست مهارت داشته 
باشد و کمیته امداد به این مقوله اهمیت می دهد، گفت: در این زمینه با همکاری فنی و حرفه ای 

دوره های آموزشی مربوطه برای جامعه هدف برگزار می شود.  
زمینه  مناسب  آموزشی  دوره های  برگزاری  کرد:  اضافه  زنجان  استان  امداد  کمیته  مدیرکل 

مهارت آموزی مددجویان تحت حمایت را فراهم و مسیر اشتغالزایی آنها را تسهیل می کند.  
صالحی ادامه داد: در همین راستا میزان اشتغالزایی برای جامعه هدف از ابتدای سال تاکنون 2 

هزار و ۵2۹ نفر بوده است.  
وی بر نظارت به طرح های اشتغال پس از اجرای طرح نیز اشاره کرد و گفت: ارائه مشاوره های 
لازم و آسیب شناسی طرح های اشتغال ایجاد شده است مددجویان با هدف تقویت و پایدارسازی 
این مشاغل توسط ناظران فنی این نهاد از جمله اقداماتی است که در قالب نظارت بر طرح ها 

صورت می گیرد.

 صدای زنجان / مدیرکل راه و شهرسازی استان زنجان،بر اهتمام ویژه شرکتهای خدمات رسان 
نسبت به تامین زیر ساختهای پروژه های نهضت ملی مسکن دراولویت تحویل در شهر زنجان 

تاکید کرد. 
 جلسه بررسی تاسیسات زیربنایی پروژه های نهضت ملی مسکن با حضور معاون هماهنگی امور عمرانی 
استانداری زنجان سید محمد شعاعی، مدیرکل راه و شهرسازی استان زنجان اصغر اسماعیلی و مدیران عامل 
شرکت های آب و فاضلاب ، توزیع نیروی برق و شرکت گاز استان زنجان در محل پروژه های نهضت ملی 

مسکن در محل کوی زنگان برگزار شد.
مدیرکل راه و شهرسازی استان زنجان، ابراز کرد: در دور دوم سفر رئیس جمهور به استان زنجان دو هزار 
واحد مسکونی در قالب نهضت ملی مسکن در غرب و شرق شهر زنجان به متقاضیان واگذار می شود که پروژه 

۱۲۹۶ واحدی m۶ جزو پروژه های در اولویت واگذاری است که باید زیر ساختها تامین شود.
تامین زیر  به  ،از مدیرعامل شرکت گاز استان،آب و برق خواست نسبت  این جلسه اصغراسماعیلی  در 
ساختهای پروژه ۱۲۹۶واحدی m۶ اهتمام جدی را مد نظر قرار دهند تا متقاضیان هنگام سکونت مشکلی 

نداشته باشند. 
وی افزود: در راستای تامین به موقع و سریع زیر ساختها برای پروژه های در اولویت تحویل دور دوم سفر 

رئیس جمهور به استان جلسات پیگیری در محل کارگاه پروژه ها هر روز با برنامه ریزی برگزار می شود.

ایسنا/ یک کارشناس مسکن گفت: اگر درآمدهای مالیاتی سال 1۴۰3 در خدمت توسعه و آبادانی 
کشور و تولید مسکن باشد خوب است، اما در صورتی که به امورات روزانه و افزایش حقوق و دستمزد 

اختصاص یابد نه تنها حاصلی برای کشور ندارد، بلکه ایجاد تورم خواهد کرد.
فرشید پورحاجت درباره سیاست های مالیاتی در لایحه بودجه 1۴۰3 اظهار کرد: در تمام کشورهای 
توسعه یافته درآمدهای مالیاتی دولت ها در جهت ایجاد زیرساخت ها، توزیع سرانه ها و عدالت اجتماعی 
مصرف می شود. بسته های خدمتی که دولت ها ارائه می دهند بسته های کاملی به لحاظ اقتصادی، 
فرهنگی، اجتماعی، بهداشتی، درمانی و سایر سطوح است. وی افزود: در ایران طی دهه های گذشته 
عمدتا مالیات صرف پوشش هزینه های جاری مثل مخارج دولت ها، حقوق و دستمزد کارکنان 
دستگاه های عریض و طویل می شد. تجربه نشان داده هر زمان مالیات ها افزایش یافته کیفیت ارائه 
خدمات به بخش های غیردولتی کاهش یافته است. این کارشناس اقتصاد مسکن با اشاره به وجود 
1۶7 هزار هکتار بافت فرسوده در کشور که زندگی 22 میلیون نفر را تحت تاثیر قرار داده است 
گفت: ما به لحاظ آماری جزو کشورهایی هستیم که بیشترین میزان بافت های فرسوده شهری و 
سکونتگاه های غیرایمن را داریم. با وجود آنکه درآمدهای نفتی برخوردار بودیم و مالیات ها نیز در 
سال های اخیر افزایش یافته نتوانستیم از این منابع در جهت کاهش خطرپذیری بافت های فرسوده 
استفاده کنیم  پورحاجت خاطرنشان کرد: پیش بینی درآمدهای مالیات در لایحه بودجه از ۵۰ درصد 
در سال گذشته به ۶1 درصد افزایش یافته است. اگر این مالیات در خدمت زیرساخت های کشور باشد 
خوب است، اما اگر به امورات روزانه کشور اختصاص یابد ایجاد تورم خواهد کرد.  وی سیاست های 
مالیاتی در بخش مسکن طی سال های گذشته را ضدتولید دانست و گفت: دولت باید بخشی از 
مالیات را در اجرای طرح نهضت ملی مسکن و تقویت بنیه بخش خصوصی که در خدمت ساخت و 
ساز کشور هستند به کار بگیرد. به گفته پورحاجت، عجیب است از سازندگان مسکن به عنوان کسانی 
که به رونق تولید کمک می کنند مالیات گرفته می شود اما سوداگران هیچ نوع مالیاتی نمی پردازند. 
خانه های خالی متعلق به بانک ها و برخی دستگاه ها است که سال ها از پرداخت مالیات معاف بودند. 

باید سیاست های مالیاتی در جهت کاهش سوداگری و احتکار مسکن توسط این دستگاه ها باشد.

صدای زنجان/ مدیرکل غله و خدمات بازرگانی استان زنجان ولی اله زمانی، در رابطه با توزیع آرد 
خام خانه پز به روستاهای فاقد نانوایی استان زنجان، اظهار کرد:  2۸2۰ تن در قالب 7۰ هزار و 
۵۰۰ کیسه ۴۰ کیلوگرمی به روستاهای استان که فاقد واحد نانوایی بودند، آرد خام خانه پز تامین 

و توزیع شده است. 
زمانی با اشاره به اینکه آرد خام روستایی در دو مرحله شش ماهه اختصاص می بابد، گفت: تامین 
و توزیع آرد خام روستایی برای حدود 117 روستای فاقد نانوایی با جمعیت حدود ۶۹ هزار نفر در 

سطح استان زنجان انجام شده است.  
وی افزود: بر اساس لیست اسامی ساکنان روستاییان که به تایید شورای اسلامی روستا، مرکز خانه 
بهداشت و بخشداران مناطق استان می رسد، نمایندگان معتمد روستاهای استان برای تحویل و 
توزیع آرد خام خانه پز خود در دو نوبت شش ماهه اول و دوم به اداره کل غله و خدمات بازرگانی 

استان زنجان مراجعه می کنند. 

مدیرکلکمیتهامداداستانزنجانبااشارهبهآمارهایامسالاعلامکرد؛

اشتغال ۲ هزار و ۵۲۹ مددجوی زنجانی 

مدیرکلراهوشهرسازیاستانزنجانتاکیدکرد:

 زیر ساخت پروژه های نهضت ملی مسکن در اولویت 
تحویل،فراهم می شود

مالیات صرف توسعه کشور شود، نه مخارج روزانه

مدیرکلغلهوخدماتبازرگانیاستانزنجانگفت:

اختصاص ۲8۲0 تن آرد خام خانه پز روستایی در استان زنجان

بودجه سال آینده چقدر تورمی است؟
رویداد2۴/ یک کارشناس اقتصادی درباره این که برخی معتقدند 
که از یک جامعه فقیر نمی توان مالیات بالا گرفت، می گوید: 
اداره کند،  با مالیات، خود را  من معتقدم که دولت می تواند 
اما نکته این جاست که اراده ای وجود ندارد که با معافیت های 

غیرضروری ای که داده شده یا فرار های مالیاتی، مبارزه شود.
در حالی روز یک شنبه قرار است رییس دولت سیزدهم، سند 
دخل و خرج سال آینده را به مجلس ببرد که در روز های اخیر، 
بخشی از متن و اعداد آن منتشر شد؛ اعداد و ارقامی که در 
به  آگاهان  و  انتقاد صریح کارشناسان  روز های گذشته محل 
اقتصاد بود؛ به خصوص افزایش ۵۰ درصد درآمد های مالیاتی، 
این ابهام را ایجاد کرد که در اقتصادی که با رکود و افت شدید 

تقاضا روبه رو است، چطور می شود مالیات ها را بالا بود.

که  است  مطرح  در حال حاضر  این سوال  اساس،  همین  بر 
اعداد و ارقام بودجه سال آینده، چه پیامی برای اقتصاد ایران 
دارد؟ در همین خصوص، آلبرت بغزیان در گفتگو با خبرگزاری 
است،  ساله  برنامه ۵  پنجم  بودجه یک  خبرآنلاین می گوید: 
بنابراین اگر بودجه براساس برنامه نوشته نشود، یعنی سال قبل 
را با یک رشدی در ارقام به واسطه تورم، گسترش فعالیت ها 

افزایش داده اید و بودجه سال 1۴۰3 شده است.
برنامه  این اساس، وقتی بودجه در راستای  بر  وی می افزاید: 
۵ ساله نیست، ارزیابی این که بودجه خوب است یا بد است، 
صرفا این است که بگوییم نسبت به پارسال انبساطی است یا 

انقباضی است. 
این کارشناس اقتصادی تصریح می کند: به طور مسلم از دید 

مالیاتی  درآمد های  دید  اما  است،  انبساطی  بودجه  هزینه ای، 
یا  است  تورم زا  آینده  سال  بودجه  این که  اما  است.  انقباضی 
نیست، بستگی به این دارد که بودجه را با چه مدلی برای اقتصاد 
شبیه سازی کرده باشیم. بغزیان عنوان می کند: در کل اگر برنامه 
مبارزه با تورم نداشته باشیم، با توجه به این که کشور به طور 
ساختاری با تورم روبه رو است، بودجه هم تورم زا خواهد بود. اما 
این که لایحه بودجه سال آینده چقدر تورم زا باشد، بستگی به 

این دارد که چقدر درآمد های مالیاتی تحقق پیدا کند. 
این در حالی است که هزینه ها حتما انجام می شود. وی متذکر 
می شود: ما وقتی به درآمد های مالیاتی می رسیم، می بینیم که 
با یک نااطمینانی همراه است و بودجه نیز بر همان اساس بسته 

شده است.

 بودجه فقط روی کاغذ کسری ندارد
این کارشناس اقتصادی با اشاره به این که بودجه روی کاغذ 
کسری ندارد، می گوید: این که بودجه عملی شود و به چاپ 
پول منتهی می شود، الان نمی توان حرفی زد، اما مسلما تاریخ و 
سابقه نشان داده که دولت ها به طور معمول خیلی خوشبینانه 
بودجه را می بندند و عدم تحقق درآمد های مالیاتی به خاطر فرار 

بیشتر یا جمع آوری دیرتر مالیات ها است.
ما  نظر گرفت که  باید در  را هم  نکته  این  بغزیان می افزاید: 
نگاه  با  این که بگوییم بودجه  در شرایط تحریمی قرار داریم. 
به تحریم نوشته شده، مصداقی در آن پیدا نمی کنیم. فقط 
می گوییم تحریم ها را هم دیده ایم، اما کجای بودجه، اشاره ای 

نمی شود.
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صدای زنجان/ سمیه محرمی: معاون سازمان انرژی اتمی با 
اشاره به اینکه در علم پزشکی نیز از انرژی اتمی بهره خواهیم 
برد، گفت: در این حوزه برای کاهش دردهای ناشی از سرطان 
بیماران  از مشکلات  گام هایی برداشته شده است که یکی 
و  سرطانی  تومورهای  حرکت  از  ناشی  دردهای  سرطانی 

دردهای استخوانی ناشی از آن است.
همزمان با سالروز شهادت شهید مجید شهریاری  سیزدهمین 
یادواره شهید راه و دانش دکتر مجید شهریاری،  پنجشنبه 
)۹آذرماه( در محل سالن دانشگاه آزاد اسلامی استان زنجان 
با حضور جمعی از مسئولان استانی و همچنین با حضور سید 
پیمان شیرمردی معاون سازمان انرژی اتمی کشور برگزار شد.

سید پیمان شیرمردی، معاون سازمان انرژی اتمی در این 
لحاظ  به  شهریاری  شهید  دکتر  اینکه  به  اشاره  با  مراسم 
علمی و تربیتی یک شخصیت فاخر و توانمند بود که در دهه 
۶0 تا ۷0 در دو دانشگاه تراز اول کشور تحصیلات خود را 
گذرانده اند، گفت: ایشان پس از رسیدن به مدارج بالای علمی 
در دانشگاه های امیرکبیر و شهید بهشتی استاد بوده و در 

سازمان انرژی اتمی نیز فعالیت می کردند.
معاون سازمان انرژی اتمی با اشاره به اینکه شهید شهریاری 
نمونه فاخر، ارزشمند و منحصر به فرد یک دانشمند علمی 
بودند و این موضوع مبالغه نیست، تاکید کرد: ایشان بسیار 
موثر در علم هسته ای در ایران بوده و مصداق بارز )ذکات 

العلم بالنشر( هستند.
شیرمردی با اینکه شهید شهریاری برای حوزه علمی کشور 
یک شخصیت مثال زدنی بود و برخی از رشته های هسته ای 
در دانشگاه شهید بهشتی را راه اندازی کرد، افزود: این شهید 
توانست نیرو های توانمند زیادی را نیز تربیت و تحویل جامعه 

علمی کشور دهد.
معاون سازمان انرژی اتمی با بیان اینکه شهید شهریاری در 
حوزه کاری نیز سرآمد و توانمند بود، گفت: ایجاد صفحات 
بزرگترین  از  یکی  هسته ای  راکتور  برای  هسته ای  سوخت 
دستاوردهای ایشان بوده که موجب شد نظام سلطه در پی 
ناتوانی در تطمیع ایشان برای جلوگیری از پیشرفتش، مجبور 

به حذف فیزیکی شهید شهریاری شود.
وی با بیان اینکه در بعد اخلاقی شهید شهریاری فردی معتقد 
به مبانی الهی و اسلامی بود، اضافه کرد: اعتقاد خاص وی 
نزدیکان  و  دوستان  بین  در  نماز شب  و  وقت  اول  نماز  به 

زبانزد بود.
شیرمردی با اشاره به اینکه ما در دوران تحریم حتی در حوزه 
رادیو درمان نیز تحت فشار بوده و شرمنده بیمارانی بودیم 
که باید خدمات درمانی را از ما دریافت می کردند، بیان کرد: 
تومور در  برای تشخیص  از علم هسته ای  بهره گیری  اجازه 

حوزه بهداشت به ما داده نمی شود.

امروز  اگر  اینکه  به  اشاره  با  اتمی  انرژی  سازمان  معاون 
می گوییم سوخت رادیواکتیو راکتورهای ما از سوخت داخلی 
است، یعنی ما امروز وابستگی نداریم، تاکید کرد: این عمل 
صالح یکی از اعمال شهید شهریاری بوده که تلفیقی از ایمان 

و علم است.
وی با بیان اینکه در نظام غربی و مادی به موضوع تلفیقی 
ایمان و علم اعتقادی ندارند، بیان کرد: آنها می دانستند چه 
کسی را ترور کنند چرا که امروز هستند شخصیت های علمی 
بزرگی که با کوچکترین چراغی از ارزش های خود عبور کرده 

و کشور را رها کرده و می روند
جامع  سند  اینکه  به  اشاره  با  اتمی  انرژی  سازمان  معاون 
با  راهبردی 20 ساله کشور تدوین شده است، اضافه کرد: 
تدوین این سند در تلاش برای ایجاد یک چهارچوب برای 
حرکت در مسیر هسته ای برای رسیدن به اهداف ایران اسلام 
هستیم که از مهم ترین ملاک های آن توسعه متوازن ابعاد 

مختلف کشور است.
برق  مگابایت  هزار   20 تولید  برای  برنامه ریزی   

هسته ای در کشور
وی با اشاره به اینکه تلاش داریم با ظرفیت دانشگاهیان و 
بخش های صنعتی کشور اثرات انرژی هسته ای را بیشتر وارد 
زندگی مردم کنیم، بیان کرد: یکی از این اهداف تولید 20 

هزار مگابایت برق هسته ای است.

از  استفاده  مسیر  در  حتما  اینکه  به  اشاره  با  شیرمردی 
راکتورهای هسته ای کوچک حرکت خواهیم کرد، عنوان کرد: 
این اقدام در راستای حرکت به سوی انرژی پاک و جلوگیری 

از خاموشی در فصول مختلف سال است.
معاون سازمان انرژی اتمی با بیان اینکه یکی از روش های 
پایدار تولید برق فعالیت راکتورهای تولید برق است، اضافه 
برق  انرژی  تولید  برای  ایران  با  مخالف  کشورهای  کرد: 
بیشترین مصرف از این انرژی را دارند و 20 درصد برق کشور 

آمریکا توسط راکتور هسته ای تامین می شود.
وی با اشاره به اینکه۴۴0 راکتور هسته ای در جهان در حال 
تامین 10 درصد انرژی کشور است، گفت: سهم ما از این 
انرژی تنها 1.۵ درصد است که این سهم قابل قبول برای 

ملت سرافزار ایران نیست.
شیرمردی با اشاره به اینکه با طرح این سئوال که چرا ایران 
فشارهای  شرایط،  این  علت  گفت:  دارد،  راکتور  یک  تنها 
بین المللی برای دست نیافتن ایران به انرژی اتمی است و 

فشارهای زیادی را در این مسیر تحمل کردیم.
معاون سازمان انرژی اتمی با اشاره به صرفه جویی 10 میلیون 
بشکه نفت با ساخت راکتور هسته ای بیان کرد: با این سوخت 

۶۵ میلیون تن گاز گلخانه ای جلوگیری شده است.
وی با بیان اینکه از صنعت انرژی هسته ای برای صنعت غذا 
و امنیت غذایی نیز استفاده خواهد شد، گفت: طبق اعلام ها 

حدود ۴0 میلیون تن محصولات کشاورزی در کشور خراب 
این  برای  آبی  ظرفیت  مترمکعب  میلیارد   ۹ که  می شود 
محصولات تلف می شود که با بهره گیری از انرژی هسته ای 

سعی در کاهش این آمار داریم.
تولید  برای  پرتوها  از  استفاده  اینکه  به  اشاره  با  شیرمردی 
نفت سبک از نفت سنگین در دستور کار قرار دارد، گفت: 

سولفورزدایی برای کاهش آلودگی ها نیز مورد تاکید است.
اتمی  انرژی  از  نیز  پزشکی  علم  در  اینکه  به  اشاره  با  وی 
کاهش  برای  حوزه  این  در  گفت:  جست،  خواهیم  بهره 
برداشته شده است که  از سرطان گام هایی  ناشی  دردهای 
یکی از مشکلات بیماران سرطانی دردهای ناشی از حرکت 
تومورهای سرطانی و دردهای استخوانی ناشی از آن است 
که پزشکان برای کاهش آن داروهای تسکینی به بیماران 
می دهند کهتاثیر آنچنانی نداشته اما با تکیه به علم هسته ای 
کیت های رادیودارویی در کشور ساخته شده است که درد 
این افراد را کاهش می دهد و سلول های سرطانی با پرتودهی 

خنثی می کند.
برای  شهریاری  شهید  رساندن  شهادت  به  تنها   

دشمن ایران با اسرائیل کافی است
محسن افشارچی استاندار زنجان نیز در این مراسم با اشاره 
است، جای  نگاه  و  اینکه شهید شهریاری، یک حرکت  به 
شهید شهریاری هرگز پر نمی شود چرا که وی گره  بزرگی 
را در کشور باز کرد که این کار ایشان از ابعاد مختلف اهمیت 
دارد. وی با اشاره به ابعاد شخصیتی شهید شهریاری عنوان 
کرد: پاکی، ایمان و اخلاص را از ویژگی های برجسته شهید 
شهریاری  بوده و وی مسیر خود را انتخاب و نقشی سازنده 
را در کشور ایفا کرد. افشارچی با بیان اینکه خیلی ها انتقاد 
می کنند که چه کسی ما را مبعوث کرده است که  ما در 
شهادت  به  همین  بگوییم  باید  بایستیم؟  اسرائیل  مقابل 
می کند،  کفایت  تقابل  این  برای  شهریاری  شهید  رساندن 
افزود: دیگر مانند شهید شهریاری به دنیا نخواهد ماند، و ما 
از داشتن شهید شهریاری محروم شده ایم که هرگز فراموش 

نخواهد شد.
استاندار زنجان  با بیان اینکه هم اکنون از انرژی هسته ای 
در حوزه های مختلف به ویژه در بخش های نظامی استفاده 
می شود، گفت: برخی از کشورها پیشرفت می کنند ولی هدف 
آنان ایجاد ترس در دیگر کشورها است و با استفاده از علم 
ابزاری برای سلطه ایجاد می کنند ولی ایران اسلامی به دنبال 
این تفکر نیست. وی با بیان اینکه امروز بیشتر دانشمندان 
شده اند،  جذب  مختلف  کشورهای  از  سلطه گر  کشورهای 
گفت: وقتی این کشورها با تلاش های خود نتوانند نخبگان 
کشور مورد نظر را به مهاجرت اقناع کنند، آنها را به شهادت 

می رسانند.

خبر معاونسازمانانرژیاتمیدرسفربهزنجانازتولیدکیتهای»رادیودارویی«برایدرمانتومورهایسرطانیخبرداد؛

التیامی برای بیماران سرطانی
 سیدپیمان شیرمردی: این کیت ها، درد مبتلایان به سرطان را کاهش می دهد و سلول های سرطانی را با پرتودهی خنثی می کند

صدای زنجان / سرپرست معاونت امداد و نجات جمعیت هلال احمر استان زنجان گفت: 2 فقره 
تصادف در جاده های این استان پنج نفر را مصدوم کرد و نجاتگران یک نفر را رهاسازی کردند.

غلامرضا بخشوده افزود: پنجشنبه)1۹آذر( گزارش یک فقره تصادف در کیلومتر ۴۵ لاین جنوبی 
آزادراه زنجان-قزوین توسط اورژانس به ندای امداد اطلاع داده شده بود.

وی با بیان اینکه این گزارش ساعت 2:2۰ بامدادپنجشنبه هفته گذشته به ندای امداد گزارش شد، 
یادآوری کرد:  2 تیم پنج نفره از پایگاه امداد و نجات جاده ای شمالغرب همراه با آمبولانس و ست 

نجات برای امدادرسانی اعزام شدند.
سرپرست معاونت امداد و نجات جمعیت هلال احمر استان زنجان گفت: در این تصادف کامیون 

و کامیونت واژگون و با مزدا وانت نیز برخورد کرده بود که سه نفر در این سانحه مصدوم شدند.
بخشوده ادامه داد: در تصادف دیگری در کیلومتر 17 جاده ترانزیت زنجان به ابهر 2 نفر مصدوم و 

یکی از سرنشینان نیز توسط نجاتگران رهاسازی شد.
وی اظهارداشت:  برای امدادرسانی به این سانحه نیز 2 تیم عملیاتی پنج نفره از پایگاه امداد و 

نجات جاده ای شمالغرب همراه با آمبولانس و ست نجات اعزام شدند.
سرپرست معاونت امداد و نجات جمعیت هلال احمر استان زنجان گفت: این سانحه در اثر واژگونی 

یک دستگاه پراید و برخورد با کوئیک و یک پراید دیگر اتفاق افتاد.
بخشوده ادامه داد: این سانحه ساعت 1۸:13 توسط اورژانس به ندای امداد جهت  امدادرسانی 

اطلاع داده شد.
وی خاطرنشان کرد:  در این عملیات ها تیم های هلال احمر اقدام به انجام کمک های اولیه و 

تثبیت و کنترل صحنه تصادف کردند.
سرپرست معاونت امداد و نجات جمعیت هلال احمر استان زنجان، از هموطنان خواست در صورت 
گرفتار شدن در سوانح و حوادث برای دریافت خدمات امدادی بدون محدودیت زمانی با شماره 

112 ندای امداد تماس بگیرند.

سرپرستمعاونتامدادونجاتجمعیتهلالاحمراستانزنجان:

۲ تصادف در جاده های زنجان ۵ نفر را راهی بیمارستان کرد

کام مخالفان واکسن با واکسیناسیون عمومی شیرین شد!
 عده ای می گفتند نباید واکسن تزریق کنیم

بار که سروکله یک ویروس جدید دیده  خبر آنلاین / هر 
و شنیده می شود علاوه بر زنده شدن خاطرات ناخوشایند 
مرگ ومیرهای کرونایی، نزاع مخالفان و موافقان واکسیناسیون 

عمومی هم در اذهان تداعی می شود.
بیمارستان های چین مملوء از بیماران تنفسی شده است، 
افزایش تعداد موارد ابتلا به بیماری تنفسی در کودکان باعث 
شده سازمان جهانی بهداشت درخواست رسمی خود را برای 
دریافت اطلاعات درمورد این بیماری  صادر کند، با این وجود 
تشدید  موجب  »آنفلونزا«  ویروس  گفته اند  چینی  مقامات 
ویروس  و  است  شده  کشور  این  در  تنفسی  های  بیماری 
نه  به سال های  را  جدیدی در کار نیست. وضعیتی که ما 
چندان دور و شیوع ویروس کرونا برمی گرداند، ویروسی که 
ابتدا تکذیب می شد جهان را تا مرز تعطیلی کشاند، مرگ 
میلیون ها نفر لحظه های تلخی را در بیمارستان ها خلق کرد، 
و یک بار دیگر سرآغاز نزاع قدیمی شد، نزاعی میان موافقان 

و مخالفان واکسن.
 عده ای می گفتند واکسن نباید تزریق کنیم

احتمالاً وضعیت این روزهای چین مربوط به همان شیوع 
ویروس  واقعاً  کنیم  تصور  اگر  اما  است،  آنفلوآنزا  ویروس 
جدیدی آن جا شیوع پیدا کرده که می خواهد جهان را به 
دوران کووید برگرداند، دور از ذهن نیست که باز هم گروهی 
از پزشکان و متخصصان درپی ساختن واکسن برای ویروس 
جدید باشند و البته مخالفان واکسن هم فعالیت های خود را 
شروع کنند، اتفاقی که همین چند سال قبل بر سر ماجرای 
واکسیناسسیون علیه ویروس کرونا رخ داد، مدتی قبل حسن 
روحانی، رئیس جمهور سابق که شیوع جهانی ویروس کرونا 
در دوره ریاست او صورت گرفت، حرف های نسبتاً جدیدی 
درباره اقدامات دولت دوازدهم برای تهیه واکسن کرونا و البته 
وجود برخی مخالفت ها به زبان آورد، او گفت: »در کرونا اگر 
آن دولت نبود )دوازدهم( معلوم نبود چه بلایی بر سر مردم 
می آمد؟ من با چه مشکلاتی توانستم موافقت همه را بگیرم 
که واکسن وارد کنیم. عده ای اول می گفتند واکسن نباید 
تزریق کنیم، عده ای دیگر می گفتند ما در حال تولید واکسن 
هستیم و می خواهیم به دنیا هم صادر کنیم. این واکسن که 
آقایان در داخل می گفتند تولید می کنیم و ۵۰ میلیون دوز 
می دهیم تا آخر دوره ما چند میلیون دوز بیشتر نتوانستند 

آماده شد ولی ما  اواخر خرداد 1۴۰۰  این واکسن  بدهند. 
واکسن اسپوتنیک را در بهمن ۹۹ وارد کردیم و بلافاصله 
۵۰۰ هزار دوز به کادر درمان که اولویت ما بودند، تزریق 

شد.«
درمان،  کادر  برای  واکسن  تعدادی  واردات  بر  علاوه 
قراردادهایی هم برا واردات عمده واکسن توسط همان دولت 
دوازدهم بسته شد که به عمر دولت نرسید، این را می شود 
دوازدهم  دولت  مخالف  موضع  که  رسانه هایی  گزارش  در 
داشتند هم دید. خبرگزاری فارس روز 23 شهریور 1۴۰۰ 
در گزارشی با عنوان »چرا ایران برای واکسیناسیون، منتظر 
تولید داخل نماند؟ / ماجرای خرید 11۰ میلیون دز واکسن تا 
قبل از مجوز برکت« نوشت:  »ایران تا قبل از ارائه مجوز تولید 
خرید حداقل  قرارداد  خرداد 1۴۰۰(،   2۴( داخلی  واکسن 
11۰ میلیون دوز واکسن را بسته بود که قرار بود به تدریج 
تا پایان پاییز )پایان سال 2۰21 میلادی( وارد کشور شود.«

 مدال واردات واکسن گردم مخالفان دیروز
دولت  عمر  به  ایران  به  کرونا  واکسن های  تحویل  اگرچه 
نوشته شد در سرازیر  قراردادهایی که  اما  نرسید  دوازدهم 

شدن این واکسن ها به سمت ایران در دولت سیزدهم نقش 
بسیار جدی را ایفا کردند، اگرچه حالا مدال واردات واکسن 
بر گردن مخالفان دیروز واکسیناسیون با واکسن های خارجی 
افتاده است اما بر کسی پوشیده نیست نه ساخت واکسن 
یک شبه است و نه واردات آن؛ دراین باره کیانوش جهان پور 
سخنگوی وقت وزارت بهداشت گفته بود: »هفته ها و ماه ها 
تلاش و توافقاتی انجام شده بود که نهایتا منجر به شروع 
واردات واکسن تا پایان دولت قبل با رقمی حدود 3۰ میلیون 
دوز شد. زمانی که واکسیناسیون در چین به حد قابل قبولی 
اصل  کرد.  پیدا  افزایش  جهانی  بازار  در  آن  انتشار  رسید، 
واردات واکسن چیزی نبود که یک شبه و با تغییر دولت 
انجام شود. قطعا دولت جدید هم اهتمام جدی داشت که 

توافقات سریع تر انجام شود.«
درهمین باره علیرضا رئیسی گفته بود: »یکی از دلایل واردات 
آسان واکسن در شرایط کنونی این  است که کشورهای بزرگ 
تولید کننده واکسن، امروز درصد زیادی از جمعیت خودشان 
کشورهای  برخی  روزها  این  حتی  کرده اند،  واکسینه  را 
ثروتمند دنیا به کشورهای فقیر مجانی واکسن می دهند، 

چراکه اگر همه کشورها واکسن نزنند ویروس جهش های 
جدیدی دارد و یقه خودشان را می گیرد، اما در آن روزهای 
اول کمبود واکسن وجود داشت. لذا بخاطر کمبود پول نبود 
که واکسن وارد نشد چون اصلا واکسنی نبود که بخواهیم 

وارد کنیم.«
اما درکنار کمبود واکسن در روزهای اول شیوع کرونا، گروهی 
در داخل کشور معتقد بودند باید منتظر ساختن واکسن های 
داخلی بود، مثلًا محمد مخبر، معاون فعلی رییس جمهور 
که در آن روزها رییس ستاد فرمان حضرت امام و مسئول 
پروژه واکسن برکت بود، مدعی می شد: »بر اساس قولی که 
داده ایم تا آخر شهریورماه )1۴۰۰( بیش از پنجاه میلیون 
دز واکسن تولید می کنیم و تحویل مسئولان واکسیناسیون 
عمومی می دهیم.« وعده ای که تا امروز هم انجام نشده است.

 دولت سیزدهم فقط واکسن تزریق کند
اما حسن روحانی، خردادماه سال گذشته و قبل از تحویل 
دولت در واکنش به اراده برخی برای واکسیناسیون کرونا 
آمد  واکسن  »وقتی  گفت:  داخلی  واکسن های  با  صرفاً 
تردیدهایی وجود داشت،  زیرا عده ای گفتند باید صبر کنید 
واکسن داخلی ساخته شود، اما ستاد ملی کرونا تصمیم بسیار 
باید بدون معطلی خریداری  خوبی گرفت و گفت واکسن 

شود.«
انتخابات  دوره ی  سیزدهمین  برگزاری  فردای  همچنین  او 
ریاست جمهوری با تبریک به رئیس جمهور منتخب، در جلسه 
ستاد ملی مبارزه با کرونا گفت: »دولت دوازدهم در زمینه 
انجام داده است، کاری  را  تامین و تولید واکسن کار لازم 
که برای دولت می ماند فقط تزریق واکسن است و فقط باید 
واکسیناسیون انجام گیرد، تامین واکسن هم از کشورهایی که 
می توانستیم با آنها قرارداد ببندیم پول دادیم و وارد می کنیم 
و می خریم البته آنها کمی عقب هستند اما به هر حال از 

آنها می گیریم.«
همچنین رئیسی، معاون سابق وزارت بهداشت درباره اقدامات 
دولت دوازدهم برای تهیه واکسن کرونا به خبرآنلاین گفته 
بود: »ما در دولت قبل سه کار را همزمان انجام دادیم. یک 
تولید داخلی واکسن، دو خریدن واکسن از سبد کووکس که 
آن زمان یکی از تنها راه های خریدن واکسن بود، سه عقد 

قرارداد خریدن واکسن با دو کشور چین و روسیه.«

ایرنا/  رئیس اداره گردشگری سلامت دانشگاه علوم پزشکی زنجان گفت:مهمترین چالش و مشکل 
توسعه گردشگری سلامت استان تامین نشدن منابع مالی برای بهینه سازی واحد پذیرش بیماران 

بین المللی است.
نادر میرانی افزود: بحث گردشگری سلامت در سال ۹3 در وزارت بهداشت آغاز و دستور العمل آن 

به صورت مدون به دانشگاه ها ابلاغ شد.
این مسوول خاطر نشان کرد: با اقدامات انجام گرفته 2 بیمارستان آیت الله موسوی زنجان و الغدیر 

ابهر به عنوان مراکز گردشگری سلامت در استان انتخاب شده اند.
به گفته میرانی این استان به دلیل دارا بودن ویژگی های خاص می تواند در حوزه گردشگری 

سلامت، عملکرد خوبی داشته باشد.
وی با اشاره به موانع اجرای این طرح، گفت: میزان پرداختی پزشکان، پرستاران و کارکنان بخش 

پذیرش و هتلینگ بیماران بین الملل از دیگر چالش های این حوزه است.
میرانی اضافه کرد: از سوی دیگر برای ارتقای فضای فیزیکی مورد نیاز در بیمارستان آیت الله 
موسوی زنجان با هدف پیشبرد گردشگری سلامت، مشکلاتی وجود دارد که باید برای رفع آنها 

تلاش و برنامه ریزی شود.
این مسوول ادامه داد: در حوزه گردشگری سلامت بیمارستان های دارای شرایط لازم مد نظر قرار 

گرفته اند که در این راستا موضوع هتلینگ آنها اهمیت بسزایی دارد.
وی اظهار داشت: دانشگاه علوم پزشکی زنجان برای پیشبرد برنامه های خود در این حوزه، بهره 
گیری از ظرفیت سفرا و رایزن های فرهنگی ایران در کشورهای خارجی را بیش از گذشته مورد 

توجه قرار داده است.
رئیس اداره گردشگری سلامت دانشگاه علوم پزشکی زنجان ادامه داد: در صورت بهره گیری از این 
ظرفیت ها می توانیم از کشورهای حوزه خلیج فارس و حتی کشور پاکستان بیمار پذیرش کنیم.

تامین نشدن منابع مالی عمده ترین مانع توسعه 
گردشگری سلامت در زنجان است

معاونسیاسیامنیتیواجتماعیاستاندارزنجان:

امکانات عمومی و دولتی به طور یکسان در اختیار 
کاندیداهای انتخاباتی قرار می گیرد

صدای زنجان /  رئیس ستاد انتخابات استان زنجان به بررسی نحوه فضا سازی شهر برای انجام 
تبلیغات نامزدهای دوازدهمین دوره انتخابات مجلس شورای اسلامی و ششمین دوره مجلس 
خبرگان رهبری پرداخت و گفت: شهرداری در ایجاد بستر عادلانه برای ارایه آثار و الصاق اقلام 

تبلیغاتی نامزدهای انتخابات در سطح شهر نقش موثری دارد. 
رفیعی به ماده ۸1 قانون انتخابات مجلس در خصوص تبلیغات عادلانه اشاره کرد و گفت: به منظور 
ساماندهی و مدیریت تبلیغات انتخاباتی و ایجاد فضای مناسب جهت تحقق انتخابات رقابتی و نیز 
تضمین بهره مندی یکسان نامزدها از امکانات دولتی و عمومی، هیات استانی بررسی تبلیغات در 

استان تشکیل شده است. 
وی افزود: تلاش می کنیم تا امکانات عمومی و دولتی برای تبلیغات نامزدها شناسایی و به کار 

گرفته شود تا شاهد شکل گیری شور و نشاط انتخاباتی و مشارکت حداکثری باشیم. 
رفیعی در بخش دیگری ضمن تشکر از عملکرد شورا و شهرداری در افزایش رضایتمندی مردم 
بویژه در حوزه عمران شهری و توسعه ناوگان عمومی گفت: باید خدمات مختلف به اطلاع مردم 

برسد. 
وی همچنین بر لزوم ایجاد ارتباط مستقیم با مردم با هدف مشارکت دادن مردم در سیاستگذاری 

و برنامه ها و اولویت بندی خدمات مختلف شهری تاکید نمود.  
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار زنجان؛ به اقدامات خوب شهرداری در حوزه  فرهنگی 
و اجتماعی اشاره کرد و گفت: فعالیت های فرهنگی و نیز کاهش آسیب های اجتماعی بایستی 
با مشارکت گروههای مردمی و با هدفمندی و انسجام بیشتری ادامه یابد و در این موضوعات، 

استانداری نقش راهبر و هماهنگ کننده را ایفا می کند.



شنبه  ۱۱   آذر   ۱40۲   *   سال بیست ودوم   *   شماره ۲۵۱۵ روز��] فرهنگ و هنر   [۴

خبر

ایرنا/  سرپرست معاونت فناوری و کاربردی سازی پژوهشگاه 
میراث فرهنگی و گردشگری گفت: همان اندازه که دیجیتال 
فرهنگی  میراث  از  مستندسازی  دارد،  اهمیت  اشیا  کردن 

ناملموس هم اهمیت دارد.
با  میراثی  علوم  در  کاربردسازی  و  فناوری  آموزشی  کارگاه 
میزبانی مهدیه بدُ سرپرست معاونت فناوری و کاربردی سازی 
پژوهشگاه میراث فرهنگی و گردشگری در دومین پنل سمینار 
هنرهای رایانه ای در میراث فرهنگی« در محل کاروانسرای 

سعد السلطنه قزوین برگزار شد.
فناوری های  داشت:  اظهار  کارگاه  این  ابتدای  در  بدُ  مهدیه 
روز متفاوت است، یکی از جذابترین حالت هایی که می توانید 
مخاطب را با میراث فرهنگی درگیر کنید با تصویر است. اما 
همان هم آفت هایی دارد و اینکه هدفمند باشد باید بررسی 
شود. نسل الان در همه دنیا که به آن »نسل زد/Z « می گویند 
اهل این هستند که آسان بفهمند و سریع آن را به کار گیرند.
وی افزود: نکته بعدی در دیجیتال سازی که جدیدا روی آن 
کار شده بحث مستندسازی است و این تکه باید مطابق با 
علاقه کارشناسان انجام شود چرا که متخصصان و کارشناسان 
خاص  کیفیت  با  باید  مطالب  و  می خواهند  را  جزییاتی 

تحویل شان دهیم.
بدُ تصریح کرد: بنابراین باید داده ها را بایگانی کنیم و باید 
سیستمی داشته باشیم که محتوا را به درستی تقسیم بندی 
این مبحث  در  اطلاعات  امنیت  کنیم. همچنین  بایگانی  و 
دارای اهمیت است. ما با چالش هایی رو به رو هستیم مثلا 
می خواستیم نرم افزاری را برای موزه ای طراحی کنیم و اصلا 
نمی دانستیم چه کسی را برای عکاسی معرفی کنیم چون 
چقدر  باید  نمی دانستیم  اصلا  و  دارد  زیادی  دردسرهای 
موضوعات  و  بگیرد  قرار  مخاطب  دسترس  در  اطلاعات  از 

اینچنین  کار را در حوزه میراث فرهنگی سخت می کند.
 بحران هویتی با فناوری از بین می رود

بدُ با بیان اینکه قالب هایی را که می سازیم ممکن است برای 
همه خوشایند نباشد، گفت: به همین خاطر برای هر بخش، 
موزه ای یا سایتی باید قابلیت جداگانه در نظر بگیریم. فناوری 
و مهندسی اطلاعات که با جذابیت از طریق فناوری به افراد 

منتقل می کنیم، دارای چند جنبه است.
با  محتوا  که  است  فناورانه  جنبه  بخش  اولین  افزود:  وی 
جذابیت فراوان در اختیار مخاطب قرار بگیرد، دیگری جنبه 
که  شناختی  مردم  جنبه  پایان  در  و  دارد  جامعه شناختانه 
متخصصان و پژوهشگران حوزه فرهنگ بیشتر به آن اهمیت 

می دهند، است که باید به آن توجه داشت.
پژوهشگاه  کاربردی سازی  و  فناوری  معاونت  سرپرست 

میراث فرهنگی و گردشگری با بیان اینکه در کشورهای دیگر 
ضمن دادن این تغذیه ارزش های فرهنگی و اجتماعی را به 
مخاطب تزریق می کنند، عنوان کرد: سیستم تزریقی باید با 
جامعه سازگار باشد و ما مجبوریم از چند سازوکار استفاده 
کنیم. اولین ذی نفعان بحث فناوری و رسانه ای کردن افراد آن 
جامعه مشخص هستند؛ وقتی افراد جامعه را در نظر می گیرم 
باید حتما سلایق آنها را بشناسیم. اکنون بحران هویتی در 
نوجوانان و جوانان مشهود است ولی اگر شما در قالب یک 

بازی جذاب برایشان رمزگشایی کنیم، کار بهتر جلو  می رود.
وی با تاکید بر روایت گری در حوزه میراث فرهنگی ناملموس 
جامعه  از  اعم  فعلی  مخاطب  آشنایی  برای  کرد:  اظهار 
نودی ها بحث چند رسانه ای  و  و دهه هشتادی  دانشگاهی 
می تواند کمک کند؛ تولید محتوا دیگر هنر تولیدکننده است. 

ضمن اینکه منابع مالی که برای این بحث می گذاریم اهمیت 
دارد و بازاریابی برای این محتواها بسیار مهم است. هرچه 
تصویر را بهتر زیباتر و متناسب با نسل کنونی ارائه دهیم موفق 
تر خواهیم بود. خلاقیت فرهنگی خود به خود منبع مالی به 

همراهش می آورد
ابتکار فرهنگی درست و حسابی کمک  افزود: خلاقیت  بدُ 
همراهش  به  هم  مالی  تامین  به خود  و خود  است  کننده 
می آید. جای دیگری که چند رسانه ای می تواند کمک کند 
در روایت گری است. شما غذایی را در نظر بگیرید، با مردن آن 
فردی که میراث پختن آن غذا را با خود به همراه داشته، همه 
چیز تمام می شود و اثری نیز از آن غذا نیز نمی ماند. سرپرست 
معاونت فناوری و کاربردی سازی پژوهشگاه میراث فرهنگی و 
گردشگری خاطرنشان کرد: با رسانه های مختلف می توانیم 
مستندسازی را انجام دهیم و بحث رسوم و آداب مختلف را 
به نسل حاضر بشناسانیم که همین منجر به احساس هویت و 
امید داشتن می شود و امیدوارم مثل این جشنواره که اکنون 
در حال برگزاری است جشنواره های دیگری نیز وجود داشته 
باشد تا بتوانند این راه را ادامه دهند. همان اندازه که دیجیتال 
کردن اشیا اهمیت دارد، مستندساری از میراث ناملموس هم 
اتفاقا  ناملموس  از میراث  روایتگری  بدُ گفت:  اهمیت دارد. 
زودتر از بین می رود و تحریف می شود. ای کاش روایتگری 
از میراث ناملموس و ملموس همسان و همزمان باشد. فرهنگ  
یاری در این حوزه را باید از مهدکودک شروع کنیم و در بحث 
آموزش مدارس و دانشگاهی باید مفاهیم میراث فرهنگی را 
با مفاهیم ساده بگنجانیم. دومین جشنواره ملی چندرسانه ای 
میراث فرهنگی توسط وزارت میراث فرهنگی گردشگری و 
صنایع دستی از هشتم تا دهم آذرماه 1۴۰2 در شهر تاریخی 

قزوین برگزار می شود.

سرپرستمعاونتفناوریپژوهشگاهمیراثفرهنگیوگردشگری:

مستندسازی میراث ناملموس به اندازه دیجیتال کردن اشیاء اهمیت دارد

ایسنا/ فعالان میراث فرهنگی درباره اجرای طرح »هزار پله« در »گندم کوه« تفرش هشدار دادند. 
نگرانی ها بر این است که این راه، دسترسی قاچاقچیان و جویندگان گنج را به آثار تاریخی این 

کوه آسان تر کند.
گندم کوه در استان مرکزی و در شمال شهر تفرش واقع شده است؛ کوهی مخروطی شکل با 
ارتفاعی در حدود 21۵۶ متر، که محلی ها آن را شبیه کوه دماوند می دانند. پژوهشگران تاریخ 
می گویند: »گندم کوه« نشانه هایی از ساسانیان و حتی دوره های تاریخی پیش از آن دارد. مردم 
محلی روایت کرده اند در دل کوه قبرهایی وجود دارد که حفاران غیرمجاز دست درازی هایی به 
این قبرها حتی در 1۵0 سال پیش داشته اند. حالا با تصویب طرح »هزار پله« نگرانی ها برای 

دست درازی بیشتر به بقایای تاریخی تشدید شده است.
»گندم  قلعه  می گوید:  تفرش  در  فرهنگی  میراث  فعالان  و  باستان شناسان  از  سعید حیدری 
کوه« در سال ۹۴ به ثبت ملی رسیده، اما هنوز عرصه و حریم آن تصویب نشده است. بالای 
این کوه یک قلعه تاریخی متعلق به دوره ساسانی و در دل دامنه و بالای آن به گفته برخی 
باستان شناسان و پژوهشگران حوزه سنگ نگاره همچون دکتر »محمد ناصری فرد« و »علی 
نوراللهی«، سنگ نگاره هایی وجود دارد. تفرشی ها این کوه را با نام »دماوند کوچک« می شناسند و 

سالیان سال این کوه چشم انداز بسیار زیبایی برای این شهرستان بوده است.
او از طرحی که مسئولان شهر تفرش برای اجرای »طرح هزار پله« در گندم کوه با موافقت میراث 
فرهنگی استان مرکزی مصوب کرده اند، سخن می گوید و اظهار می کند: با اجرای این طرح، کوه 
پله گذاری می شود، که متاسفانه رُخ آن به سمت شهر است و عملا منظر فرهنگی این کوه باستانی 
را زیر سوال می برد. برخی فعالان میراث فرهنگی تفرش می گویند: پس از ثبت یک اثر تاریخی 
باید آن را تعیین عرصه و حریم کرد و با توجه به اینکه هنوز عرصه و حریم گندم کوه تعیین و 
مصوب نشده است، اجرای چنین طرح هایی غیراصولی و غیرقانونی است. سوال فعالان و کنشگران 
میراث فرهنگی این است که چرا طرح هزار پله در کوه باستانی گندم کوه بدون تعیین عرصه و 
حریم، مصوب شده است؟ و میراث فرهنگی طبق چه قانونی، مجوز اجرای چنین طرحی را صادر 
کرده است؟ اجرای طرح هزار پله در گندم کوه، درحالی که قلعه آن سال 1۳۹۴ ثبت ملی شده 
و هنوز حریم و عرصه آن تعیین نشده است این نگرانی نیز از سوی کنشگران، باستان شناسان و 
فعالان میراث فرهنگی تفرش مطرح شده است که با اجرای طرح هزار پله، دسترسی به ارتفاعات 
بالاتر این کوه آسان تر خواهد شد و در نتیجه تخریب آثار تاریخی و طبیعی بیشتر می شود. 
قدیم ترها در تفرش روایت شده بود در دل گندم کوه، قبرهایی وجود دارد و حفاران غیرمجاز 
دست درازی هایی به این قبرها حتی در 1۵0 سال پیش داشته اند و حالا این شبهه وجود دارد 
که شاید آثار تاریخی دیگری در دل کوه وجود داشته باشد، که این دسترسی آن ها را در معرض 
خطر قرار دهد و ضرورت دارد پیش از وقوع این اتفاقات، بررسی و مطالعه باستان شناسی انجام 
شود. فعالان و باستان شناسان تفرش اکنون درخواست دارند افزون بر تعیین اضطراری عرصه و 
حریم گندم کوه، دستگاه های نظارتی این مسأله را نیز پیگیری کنند. آن ها می گویند پیش تر در 
قلعه دختر ساوه چنین طرحی را اجرا کرده بودند و بازتاب و نتیجه آن چیزی جز تخریب آثار و 

حفاری غیرمجاز  نبوده است.

نگرانی از پله گذاری در یک کوه به خاطر جویندگان گنج!

صدای زنجان / معاون اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان زنجان با اشاره به اینکه فراخوان 
برگزاری انتخابات از طرف خانه مطبوعات استان تا قبل از 1۳ آذر منتشر می شود، از اصحاب رسانه 

خواست نسبت به مشارکت حداکثری در این انتخابات اقدام کنند.
ایرانه حیدری با بیان این مطلب گفت: بنا به دستورالعمل ابلاغی، مجمع  عمومی عادی خانه 
مطبوعات استان 2۸ آذر با دستور انتخاب اعضای هیات مدیره و بازرسان برای سه سال در زنجان 

برگزار خواهد شد.
وی با اشاره به اینکه فراخوان برگزاری انتخابات از طرف خانه مطبوعات استان تا قبل از 1۳ آذر 
منتشر می شود، تصریح کرد: برگزاری این دوره از انتخابات خانه همچون دوره قبل به صورت 
الکترونیکی برنامه ریزی شده است و عضوگیری خانه هم از 1۴ تا 2۸ آذر به صورت موقت  قطع 

می شود.
حیدری یادآور شد: با توجه به ضرورت به روزرسانی  اطلاعات اعضای خانه مطبوعات برای شرکت 
در انتخابات پیش رو از تمامی اعضا درخواست می شود در اولین فرصت نسبت به تکمیل پرونده 

عضویت و همچنین تصحیح نام رسانه خود اقدام کنند.
معاون اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان زنجان درباره شرایط نامزدی افراد برای شرکت 
در انتخابات خانه مطبوعات طبق ماده ۴۴ اساسنامه خانه مطبوعات و رسانه های استان گفت: 
عضویت در خانه مطبوعات، داشتن حداقل 2۵ سال سن، ارائه گواهی عدم سوءپیشینه و داشن 
حداقل پنج سال سابقه فعالیت مطبوعاتی با تایید اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان از 

جمله این شرایط است.

خبر آنلاین/ علیرضا کوشک جلالی و سعید اسدی شب گذشته به تماشای نمایش »هیدن« 
نشستند و گفتند خون جدیدی در رگ های تئاتر ایران جاری شد و این نمایش باید در عرصه 
بین المللی نیز حضوری پر رنگ داشته باشد. علیرضا کوشک جلالی کارگردان و نویسنده پیشکسوت 
تئاتر ایران و آلمان و سعید اسدی کارگردان، نویسنده و پژوهشگر عرصه تئاتر شب گذشته به 
تماشای نمایش »هیدن«)HIdden( به نویسندگی مشترک ریحانه رضی و کوروش شاهونه و 

کارگردانی کوروش شاهونه با تهیه کنندگی سجاد افشاریان در سالن تئاترهامون نشستند.
علیرضا کوشک جلالی در پایان اجرای این نمایش درباره »هیدن« گفت: »خیلی خوشحالم که 
توانستم »هیدن« را ببینم. اکنون احساس می کنم با این کار خون جدیدی در رگ های تئاتر ایران 

جاری شده است که هنرمندانش انقدر پویا و پرانرژی روی صحنه می درخشند.«
او ادامه داد: »من در این اثر تعلیق های هیچکاک و خشونت تارانتینو را در زیباترین شکل ممکن 
دیدم.« کوشک جلالی در پایان گفت: »از بازی بازیگران خصوصا ریحانه رضی بسیار لذت بردم 
و همه تلاشم را می کنم که اگر فستیوالی تئاتری در آلمان برگزار شود از گروه »هیدن« دعوت 
به اجرا کنم.« همچنین سعید اسدی کارگردان، نویسنده، پژوهشگرعرصه تئاتر و مدرس دانشگاه 
درباره این اثر نمایشی گفت: »بعد از تماشای نمایش »هیدن« این شب را خوب و دلپذیر در 
خاطرم ثبت می کنم.«  او ادامه داد: »هر رخدادی که روی صحنه دیده می شود با یک هارمونی، 
زیبایی شناسی دقیق و فضایی مدرن، تماشاگر را اغنا می کند و بعد از تماشا فکر شمارا درگیر 

می کند.«

معاونادارهکلفرهنگوارشاداسلامیاستانزنجان:

انتخابات هیأت رئیسه خانه مطبوعات زنجان برگزار می شود

خون جدیدی در رگ های تئاتر ایران جاری شد

برابر رای هیات صدرالعشاره تصرفات مالکانه آقای حسین محمدی فرزند حمداله نسبت به ششدانگ یک باب چهار دیوار ی 
به مساحت ۴۸۰ مترمربع پلاک ۹331 فرعی از ۴2 اصلی واقع در روستای پایین کوه بخش 7  خریداری از آقای فرشاد نجفی 
محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 1۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض 
خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع 
قضایی تقدیم نمایند.بدیهی است در صورت عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.

تاریخ انتشار نوبت اول: 1۴۰2/۰۹/11
تاربخ انتشار نوبت دوم:1۴۰2/۰۹/27 

برابر رای هیات صدرالعشاره تصرفات مالکانه آقای بهرام رشیدی فرزند جلیل نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی 
به مساحت 2۵7۵/7۶ مترمربع پلاک 3۵1۹ فرعی از3۵ اصلی واقع در روستای دیزج آباد بخش 7 خریداری از آقای عزت 
اله مجتهدی محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 1۵ روز آگهی می شود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو 
ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را 
به مراجع قضایی تقدیم نمایند.بدیهی است در صورت عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر طبق مقررات سند مالکیت صادر 

خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: 1۴۰2/۰۹/11
تاربخ انتشار نوبت دوم:1۴۰2/۰۹/27 

آگهی موضوع ماده 3 قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمانهای فاقد سند مالکیت هیات موضوع قانون ماده 3 قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمان های فاقد سند مالکیت 

رئیس ثبت اسناد منطقه یک زنجان – علیرضا حسن زاده 

برابر رای هیات صدرالعشاره تصرفات مالکانه خانم ربابه رضائی فرزند یعقوبعلی  نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی 
به مساحت 1۹21/۹1 مترمربع پلاک 1213 فرعی از 1۰ اصلی واقع در روستای دیزج بالا بخش 7 خریداری از آقای علی 
محمدی محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 1۵ روز آگهی می شود در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه 
اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به 
مراجع قضایی تقدیم نمایند.بدیهی است در صورت عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر طبق مقررات سند مالکیت صادر 

خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: 1۴۰2/۰۹/11
تاربخ انتشار نوبت دوم:1۴۰2/۰۹/27 

برابر رای هیات صدرالعشاره تصرفات مالکانه آقای داود میرزایی فرزند نبی اله نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی 
وباغ به مساحت 2۰73۶/1۵ مترمربع پلاک ۵۴۵ فرعی از ۶۴ اصلی واقع در روستای چیر بخش 7 خریداری از آقای رسول 
صمصامی محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 1۵ روز آگهی می شود در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه 
اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به 
مراجع قضایی تقدیم نمایند.بدیهی است در صورت عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر طبق مقررات سند مالکیت صادر 

خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: 1۴۰2/۰۹/11
تاربخ انتشار نوبت دوم:1۴۰2/۰۹/27 

آگهی موضوع ماده 3 قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمانهای فاقد سند مالکیت هیات موضوع قانون ماده 3 قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمان های فاقد سند مالکیت 

رئیس ثبت اسناد منطقه یک زنجان – علیرضا حسن زاده 

برابر رای هیات صدرالعشاره تصرفات مالکانه خانم شهلا سعادتی فرزند محمدحسین نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین 
مزروعی به مساحت 722/33 مترمربع پلاک 3۸۵ فرعی از ۶1 اصلی واقع در روستای کناوند بخش 7 خریداری از آقای 
محمدحسین سعادتی محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 1۵ روز آگهی می شود در 
صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به 
مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست 
خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند.بدیهی است در صورت عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر طبق مقررات سند مالکیت 

صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: 1۴۰2/۰۹/11
تاربخ انتشار نوبت دوم:1۴۰2/۰۹/27

برابر رای هیات صدرالعشاره تصرفات مالکانه آقای داود رمضانی فرزند محمدعلی نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین 
مزروعی به مساحت ۵1۵7/33 مترمربع پلاک 12۹3 فرعی از 1۰ اصلی واقع در روستای دیزج بالا بخش 7 خریداری از 
آقای محرمعلی اسکندری محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 1۵ روز آگهی می شود 
در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به 
مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست 
خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند.بدیهی است در صورت عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر طبق مقررات سند مالکیت 

صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: 1۴۰2/۰۹/11
تاربخ انتشار نوبت دوم:1۴۰2/۰۹/27

آگهی موضوع ماده 3 قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمانهای فاقد سند مالکیت هیات موضوع قانون ماده 3 قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمان های فاقد سند مالکیت 

رئیس ثبت اسناد منطقه یک زنجان – علیرضا حسن زاده 

رئیس ثبت اسناد منطقه یک زنجان – علیرضا حسن زاده 

رئیس ثبت اسناد منطقه یک زنجان – علیرضا حسن زاده 

رئیس ثبت اسناد منطقه یک زنجان – علیرضا حسن زاده 

مستندی با دغدغه های محیط زیستی

نمایش خانگی فرصتی برای برنامه سازی در حوزه کودک

ایلنا/ ماریا ماوتی تهیه کننده و کارگردان فیلم مستند کوتاه 
زیست  محیط  و  آب  دغدغه  فیلم  این  که  گفت  »پورزال« 
دارد.ماریا ماوتی تهیه کننده و کارگردان فیلم مستند کوتاه 
جشنواره  هفدهمین  در  حضور  متقاضی  که  »پورزال« 
بین المللی »سینماحقیقت« است درباره ایده اولیه ساخت این 
مستند توضیح داد: دو سال پیش که در منطقه سیستان و 
بلوچستان مشغول ساخت یک مستند بودم، از شرایط موجود 
در آنجا، از آب و هوا و هامون و خشکسالی و رنجی که بر این 
مردم تحمیل شده است، وحشت کردم. حتی 1۰ درصد از آن 
رنج ها نیز در رسانه ها انعکاس پیدا نکرده است. او ادامه داد: 
پس از آن سفر دریاچه  هامون به دغدغه من تبدیل شد و 
پژوهش را در این رابطه شروع کردم. یک سال این ایده در 
ذهنم بود و به ساختارش فکر می کردم که در نهایت با یکی 
از دوستانم به نام آقای احسان فرخی فرد که انیمیشن خوانده 

بودند به این فرم مستند انیمیشن رسیدیم. این مستندساز 
کرد:  توصیف  اینگونه  را  فیلم خود  و هوای  و حال  داستان 
حدود 3۰۰ روستا در منطقه سیستان و بلوچستان هستند 
که در مرز افغانستان قرار دارند و تخلیه شده و فاجعه ای بزرگ 
مردم این منطقه را درگیر کرده است. میلیون ها ماهی در کف 
هامون مرده اند و اکوسیستم این منطقه ازبین رفته است. در 
روستایی که همه مردم از آنجا رفته اند پیرزنی تنها در یکی 
از روستاهای حاشیه دریاچه  هامون زندگی می کند... ماوتی 
درباره دلیل انتخاب نام این مستند انیمیشن گفت: سیستان 
سرزمین باستانی زال و رستم است. از طرفی پورزال در آن 
منطقه معنی ننه، خاله و مادربزرگش دارد. در حین پژوهش ما 
این کلمه را از زبان مشاور پروژه آقای علی ملایی شنیدیم که 
کاراکتر فیلم را پورزال صدا می کردند و »پورزال« را به عنوان 
نام نهایی مستند انتخاب کردیم این مستندساز درباره تاثیر 

بیان  جشنواره »سینماحقیقت« در سینمای مستند کشور 
کرد: بارها گفته ام که جشنواره »سینماحقیقت« مهم ترین 
تریبون مستند کشور است و چه در حوزه ساخت و چه در 
حوزه دیده شدن مستندها تاثیر بسیار زیادی گذاشته است. 
او با اشاره به اینکه هفدهمین جشنواره »سینماحقیقت« با 
تمرکز بر دو موضوع آب و جمعیت برگزار خواهد شد، گفت: 
در حال حاضر بحران کم آبی و محیط زیست مهمترین مساله 
کشور ماست. تا کسی از نزدیک با تصویر غم انگیز هامون و 
دریاچه ارومیه مواجه نشده باشد، سخت است که آن شرایط 
و بحران موجود را درک کند.  ماوتی در پایان درباره همکاری 
مرکز گسترش سینمای مستند، تجربی و پویانمایی با او برای 
ساخت این مستند گفت: آقای عبدالحسین بدرلو معاون مرکز 
گسترش سینمای مستند، تجربی و پویانمایی  برای کشف 
طرح ها و ایده های جذاب مستندسازان جلسه می گذاشتند که 

من هم در آن جلسه ایده مستند انیمیشن »پورزال« را مطرح 
کردم. از این فرم استقبال کردند و با مساعدت ایشان خیلی 
سریع کار شروع شد و واقعا همکاری ایشان و مرکز باعث شد 
که کار ما برای این دوره از جشنواره »سینماحقیقت« آماده 
شود. عوامل مستند انیمیشن »پورزال« عبارتند از پژوهش و 
کارگردان: ماریا ماوتی، احسان فرخی فرد، فیلمبردار: مهدی 
آزادی، تدوین: حمید نجفی راد، ماریا ماوتی، صدابردار: محمد 
مسعودیه  موسیقی:  جلوخانی،  مهرداد  صداگذاری:  خدام، 
سخاوت دوست، اصلاح رنگ و نور: حمیدرضا فطوره چیان، 
برنا جمشیدی، انیمیشن: عارف اسماعیلی، نرگس موسوی، 
کامپوزیت: احسان فرخی فرد، نریشن متن: ماریا ماوتی، زهرا 
محسن  تولید:  مدیر  ملایی،  علی  پروژه:  مشاوره  کوهکن، 
و  تجربی  مستند،  سینمای  گسترش  مرکز  تولید  کوثری، 

پویانمایی.

برنا/ پیکولو که داستانی آموزنده دارد با استفاده از تکنیک های 
کامپیوتری و استفاده از عروسک های جذاب در هر قسمت 
و  بیاموزد  کودکان  به  را  آموزشی  مباحث  می کند  سعی 
از این حیث می توان پیکولو را به عنوان یک اثر موفق در 
حوزه سریال سازی و برنامه سازی کودکان دانست. خیلی وقت 
است که تلویزیون در حوزه برنامه  سازی کودک مرجعیت 
خودش را از دست داده است. سال های طلایی تلویزیون در 

برای  یادآور روزهای خاطره انگیز  دهه های ۶۰ و 7۰ و ۸۰ 
کودکانی است که برنامه های تفریحی و جذابی را از تلویزیون 
تماشا می کردند. حالا بیش از دو دهه است که دیگر خبری 
چند  در  حتی  و  نیست  تلویزیون  در  جذاب  برنامه های  از 
سال اخیر رسما برنامه سازان سیاسی و برنامه های گفت وگو 
محور جای برنامه های سرگرم کننده برای کودکان را گرفته و 
چهره های مطرحی همچون داریوش فرضیایی یا عمو پورنگ 

و یا عمو های فیتیله ای دیگر در تلویزیون امکان کار کردن 
ندارند. در چنین شرایطی که اوضاع تولید برنامه در صدا و 
سیما هر روز بحرانی تر می شود نمایش خانگی با ساخت و 
پخش آثار متنوع در حوزه کودک و نوجوان توانسته است 
مخاطبان بسیاری را جذب کند. فیلیمو که تا پیش از این هم 
سریال های کودک از جمله نارگیل و دیو و ماه پیشونی را برای 
کودکان پخش کرده بود حالا با ساخت و پخش سریال پیکولو 

مخاطبان کودک را جذب نمایش خانگی کرده و خانواده ها 
کودکانشان  سرگرمی  و  آموزش  برای  را  بیشتری  فرصت 
با استفاده از  پیدا کردند. پیکولو که داستانی آموزنده دارد 
جذاب  عروسک های  از  استفاده  و  کامپیوتری  تکنیک های 
در هر قسمت سعی می کند مباحث آموزشی را به کودکان 
بیاموزد و از این حیث می توان پیکولو را به عنوان یک اثر 

موفق در حوزه سریال سازی و برنامه سازی کودکان دانست.



شنبه   ۱۱   آذر   ۱40۲   *   سال بیست ودوم   *   شماره ۲۵۱۵
۵]  آموزش  [ روز��

خبر معرفی کتاب

کتاب فلسفه ملال

نویسنده کتاب در پیش گفتار کتاب اعتراف می کند که زمانی 
گرفتار ملال عمیقی بود و از این رو تصمیم گرفت شناخت بهتری 
تحقیقات گسترده  به  بنابراین دست  پیدا کند.  آن  به  نسبت 
و  فیلسوفان  نظریات  در  درباره ملال  که  را  هرآنچه  و  می زند 
و جامعه شناسی  الهیات  روان شناسی،  ادبیات،  دنیای  در  البته 
پیدا می کند، تحلیل می کند. نتیجه همه کارهای او کتاب فلسفه 

ملال را به وجود آورد.
در درجه اول برای هرکسی ممکن است این سوال پیش بیاید 
که اصلا ملال چیست؟ آیا همان افسردگی است؟ یا شاید یک 
احساسی ناخوش مانند بی حوصلگی باشد. لارس اسونسن در 
فیلسوفان متعدد درباره  زبان  از  تعریف های مختلفی  کتابش، 
ملال ارائه می کند اما به طور کلی بین چهار نوع ملال، که مارتین 

دالمن از آن صحبت می کند، تمایز قائل می شود که عبارتند از:
کسی  منتظر  که  زمانی  همچون  موقعیت،  از  برخاسته  ملال 
هستیم، به سخنرانی گوش می دهیم یا سوار قطار می شویم؛ 
ملال برخاسته از اشباع، که زمانی ایجاد می شود که مقدار بیش 
از حدی از یک چیز داریم و همه چیز مبتذل و پیش پاافتاده 
می شود؛ ملال وجودی، که زمانی است که روح ما از هر گونه 
محتوایی تهی می شود و دنیا به چیزی خنثی تبدیل می شود؛ و 
ملال خلاقانه، که ویژگی بارز آن نتیجه ای است که ایجاد می کند 
نه محتوایش: یعنی این که فرد مجبور می شود کار جدیدی انجام 

دهد. )کتاب فلسفه ملال اثر لارس اسونسن – صفحه ۴۸(
نویسنده به شکل جدی اعتقاد دارد که ملال، »امتیاز« انسان 
مدرن نیز می باشد. همچنین آن را مشکلی عمده می داند که 
گریبانگیر انسان مدرن است. اسونسن می گوید پدیده ملال در 
گذشته به طبقات بالای جامعه اختصاص داشت اما اکنون به 
است شناخت  بهتر  این  از  و  اقشار جامعه سرایت کرده  همه 

درستی از آن داشته باشیم.
و  می شود  پرداخته  ملال«  »فلسفه  به  کتاب،  اول  فصل  در 
با مدرنیته زیر ذره بین قرار می گیرد. در فصل دوم  رابطه آن 
برخی از داستان های ملال بررسی می شود که عنوان فصل دوم 
»داستان های ملال« است. فصل سوم با عنوان »پدیدارشناسی 
ملال  درباره  هایدگر  پدیدارشناسانه  پژوهش های  بر  ملال« 
متمرکز است. نهایتا در فصل چهار، »اخلاق ملال«، این بحث 
مطرح می شود که در برابر ملال چه موضعی می توانیم اتخاذ 

کنیم و اصلا چرا مجبور نیستیم چنین موضعی بگیریم.
درباره کتاب لارس اسونسن

یک  ملال  فلسفه  که  باشید  داشته  نظر  در  هرچیزی  از  قبل 
کتاب انگیزشی یا موفقیت نیست و هیچ نسخه ای برای احساس 
ملال شما نمی پیچد و یا راهکاری قطعی پیش روی شما قرار 
نمی دهد. این کتاب، یک کتاب فلسفی است که به شکل جدی 
روی شناخت پدیده ای به نام ملال کار می کند. از همین رو شما 

با یک کتاب »سنگین« روبه رو هستید.
خود نویسنده نیز به این موضوع اعتراف کرده و در قسمتی از 
با سبکی  را  این کتاب  پیش گفتار می نویسد: »سعی کرده ام 
غیرفنی بنویسم؛ چون ملال تجربه ای است که بر بسیاری از 
افراد اثر می گذارد و علاوه بر این، می خواهم که این کتاب قابل 
فهم باشد. با وجود این، برخی از فصل های کتاب حاضر بسیار 
با موضوعات دشواری  از موارد  دشوار است، چون در بسیاری 
برخی  کنیم حتی  تاکید  باید  ما  این،  بر  دارد.« علاوه  ارتباط 
از قسمت های کتاب فلسفه ملال هم، ملال انگیز هستند. انگار 
نویسنده از قصد این بخش ها را در کتاب خود گنجانده تا به 

مخاطب نشان دهد ملال دقیقا چیست.
به طور کلی می توان گفت از دیدگاه نویسنده، ملال یک چیز 
مثبت است و انسان باید خوشحال باشد که گرفتار آن شود. 
چون در این مورد می فهمیم که هنوز انسانیم و حتی می توانیم 
البته که همه  برسیم.  نتایج مثبت هم  به  این ملال  از درون 

جنبه های آن مثبت نیست اما برآیند این نیروها مثبت است.
در قسمت دیگری از متن پشت جلد کتاب، درباره مفاهیم کتاب 

چنین آمده است:
تا  است  کافی  و  همین  دارد  سروکار  هستی  معنای  با  ملال 
اسونسن، آن را موضوع فلسفه بداند. او  در کتاب فلسفه ملال 
می کوشد با رویکردی بینارشته ای و با بهره گیری از متونی از 
رشته های فلسفه، ادبیات، روانشناسی، الهیات و جامعه شناسی 
و  بررسی آرای فیلسوفانی همچون سنکا، کانت، کیرکگور، نیچه 
و هایدگر و تحلیل مسائلی همچون رابطه ملال با رومانتیسم و 
مدرنیته، کار و فراغت، و  مرگ و زندگی، ما را به درک بهتری از 
ابعاد مختلف این مفهوم و  نقشی که در زندگی ما ایفا می کند و 

واکنش های مختلفی که  می توان در برابر آن نشان داد برساند.
در ادامه معرفی کتاب فلسفه ملال، بخش هایی از متن کتاب را 

نقل می کنیم تا با محتوای کتاب و مفاهیم آن بهتر آشنا شوید.
جملاتی از کتاب فلسفه ملال

تفاوت بین ملال عمیق و افسردگی چیست؟ به گمان من این 
دو مفهوم با یکدیگر همپوشانی زیادی دارند. همچنین حدس 
می زنم که تقریباً صد در صد مردم در مقطعی از زندگی خود 

دچار ملال می شوند. )کتاب فلسفه ملال – صفحه 1۶(

خبر آنلاین/ زنگ ماه مهر امسال با کمبود 
به صدا درآمد و  از 200 هزار معلم  بیش 
با وجود آنکه مسوولان اعلام کردند؛ »این 
کمبودها با مدیریت و سامان دهی مناسب 
از  برخی  اما هنوز هم  است «  مرتفع شده 
جنوب  و  بلوچستان  و  سیستان   مدارس 
مدارس  از  بسیاری  و  ندارند  معلم  کرمان 

ایران با نومعلم ها و بازنشسته ها پر شده اند.
به  کار  مدارس  از  برخی  در  امسال  مهر 
جایی رسید که پدر و مادرها مجبور شدند، 
خودشان آستین  بالا بزنند و سر کلاس های 
چنان  معلم  کمبود  شوند.  حاضر  خالی 
با وجود  بود که حتی در دهه ۶0  فراگیر 
ایران  دانش آموزی  دوره  پرجمعیت ترین 

سابقه نداشت.
به  قوه  سه  هر  که  رسید  جایی  به  کار 
جدید  وزیر  و  کردند  ورود  بحران  این 
تا  آمد  علنی  صحن  به  آموزش وپرورش 
رضا  باشد.  بغرنج  وضعیت  این  پاسخگوی 
به  مربوط  را  مشکلات  اما  مرادصحرایی، 
دولت قبل دانست و فریاد برآورد: دوستانی 
خودشان  می کنند،  نقد  را  ما  اکنون  که 
دانشگاه  پذیرش  کردند.  کار  چه  می دانند 
آوردید.  نفر  ۴هزار  زیر  به  را  فرهنگیان 
چقدر  شما  بگوییم  نمی خواهیم  هم  ما 
این  از  پس  بحث ها  کردید  جفا  مردم  به 
نهایت  نیافت و در  تمامی  پاسخ همچنان 
خود  از  ویدئویی  آموزش وپرورش  وزیر 
منتشر کرد و به مردم وعده داد به زودی 
این مشکل را برطرف می کند. با این حال 
هنوز برخی از مدارس به گزارش خبرگزاری 

فارس معلم ندارند.
مدارس  گریبان  که  دیگری   مشکل 

را گرفته
و  معاونان  مدیران،  معلمان،  با  گفت وگو 
اولیای  و  آموزش وپرورش  کارشناسان 
آسیب  اکنون  می دهد؛  نشان  مدارس 
دیگری گریبان دانش آموزان را گرفته و آن 
پر شدن تعدادی از کلاس ها با نومعلم ها و 
بازنشسته  هاست. این منابع ادعا می کنند در 
حال حاضر، در منطقه دو تهران یک سوم 
کلاس ها با نومعلم پر شده اند و در منطقه 
به  دوباره  بازنشسته  تهران حدود ۵1  سه 
سر کلاس ها بازگشته اند. از یکی از معلمان 
منطقه دو می پرسیم که در دو ماه گذشته 
شرایط شما چگونه بود؛ با ناراحتی کلمه ای 
مبنی بر تاسف بر زبان می آورد. به نظر او: 
»اگرچه برای رفع کمبود معلم نیاز به زمان 
ناچاری  سر  از  شرایط  این  شاید  و  داریم 
بود.  پیش بینی  قابل  نظرم  به  اما  باشد، 
مسوولان وزارتخانه کمبود معلم را از سال 
قبل می دانستند و باید با آرامش بیشتری 
برنامه ریزی می کردند. آن وقت بچه ها ماه 
باید  به نظرم  مهر بدون معلم نمی ماندند. 
از مسوولان بارها و بارها پرسش شود.« در 
همین حال، محمدرضا نیک نژاد، کارشناس 
با  گفت وگو  در  صنفی  کنشگر  و  آموزش 
»دنیای اقتصاد« ادامه کمبود معلم بعد از 
دو ماه از سال تحصیلی جدید را بر اساس 

شنیده هایش تایید و همچنین روی پایین 
آمدن کیفیت آموزش تاکید می کند: »فقط 
کمبود معلم مطرح نیست. اکنون کیفیت 
ایراد است و در آینده بی شک  تدریس پر 
معلم  ما  نیست  قرار  می شود.  آسیب زا 
بفرستیم که نقش معلم بازی کند. بعد از 
این چه بر سر دانش آموزان می آید، به این 

فکر کرده اید؟«
یکی از معاونان مدرسه ای در غرب تهران 
که دو سال است بازنشسته شده به »دنیای 
بخواهید  اگر  مرا  »نظر  می گوید:  اقتصاد« 
از مدارس شهر  باید بگویم که ۹0 درصد 
کردن  پر  چون  چرا؟  ندارند،  معلم  تهران 
را  معلم  یک  حالا  نیست.  کافی  کلاس 
بفرستند سرکلاس یا کارمند معمولی چه 
آزمون  با  ما هم  دوران  در  فرقی می کند؟ 
اما دوره های  استخدامی معلم می گرفتند، 
برایمان  متنوعی  و  متعدد  آموزشی 
حالا  حضوری.  دوره های  می گذاشتند؛ 
دوره ها آنلاین هستند با راندمان پایین. در 
حالی که کار با دانش آموزان بسیار سخت و 

پیچیده است. باید پیوسته به روز شد. 
در حال حاضر به نظرم حاشیه سازی بیشتر 
معاونان  از  دیگر  یکی  آموزش.«  تا  است 
ماه  دو  کردیم،  گفت وگو  او  با  که  مناطق 
می دهد:  شرح  این گونه  را  خود  گذشته 
سر  پشت  را  بحرانی  روزهای  »خیلی 
استخدامی  آزمون  باید  چرا  اما  گذاشتیم، 
آخر شهریور برگزار می شد؟ نتایج کار خوب 
بود، اما در نهایت ما دچار آسیب های جدی 
ساعات  آزمون،  برگزارشدن  دیر  شدیم. 
ارتباط معلم و دانش آموزان را هم  طلایی 

سوزاند.«
 2 منطقه  دانش آموزان  از  یکی  اولیای 
»من  می گوید:  ستارخان  محدوده  تهران 
نماینده کلاس پسرم بودم، زمان هایی که 
معلم نمی آمد، دو، سه بار جای معلم های 
دیگر سر کلاس رفتم. طبق مصوبه، معلمان 
بالای 2۵ سال چهار روز در  دارای سابقه 
هفته به مدرسه می روند و یک روز تقلیل 
دارند. پس من عهده دار کلاس می شدم.« او 
کلاس های پسرش را این گونه شرح می دهد: 
»معلم هنر پسرم یکی از معاونان مدرسه بود 
مثلا  داشتند،  آنلاین  کلاس  وقت  هر  و 
می گفت در خانه کاردستی درست کنید و 
عکس آن را برایم بفرستید یا قرآن بخوانید 

همین،  فقط  بفرستید.  و  پرکنید  فیلم 
آموزش دیگری در کار نبود.«

 معلم با عصا سر کلاس می رفت!
بازنشستگان  از  بسیاری  امسال  مهر  اول 
اینکه  بر  را دریافت کردند، مبنی  پیامکی 
می توانند ساعات درسی بگیرند. محمدرضا 
کنشگر  و  آموزش  کارشناس  نیک نژاد، 
صنفی می گوید: »ما این مصوبه را از قبل 
داشتیم که بازنشسته ها چند ساعت در ماه 
اما به دلیل کمبود  تدریس داشته باشند، 
معلم به صورت رسمی و قانونی و بخشنامه 
به 2۴ ساعت رسیده و حتی  این ساعات 
شنیده ها از ۳۶ساعت در هفته حکایت دارد 
که در واقع کل هفته می شود!« یکی دیگر 
از معاونان مناطق تهران وضعیت کلاس های 
توصیف  این گونه  را  منطقه اش  درس 
می کند: »خیلی از مدارس با خرید خدمت  
پر شده اند. نیرو در وزارت آموزش وپرورش 
مدارس  بیشتر  حتی  است،  کم  بسیار 
به  پیش  وقت  چند  او  ندارند.«  خدمتکار 
یکی از مدارس منطقه دو تهران در خیابان 
نمی شد،  »باورم  است:  رفته  ایران زمین 
بازنشسته  همه  معاونان  تا  گرفته  معلم  از 
بودند. دیدم یکی از معلمان با ۶۵ سال سن 
با عصا راه می رود. به او گفتم شما به دو گروه 
ظلم می کنید، یکی به جوان هایی که نیاز به 
کار دارند، دوم به دانش آموزانی که نیاز به 

معلم های به روز دارند.
آنها  با  که  کارشناسانی  و  معلمان  بیشتر 
گفت وگو کردیم تاکید داشتند که استفاده 
از بازنشستگان هنوز در موارد متعددی ادامه 
دارد و از سوی دیگر با وجود اهمیت کلیدی 
از این پس  باید دید که  معلم در آموزش 

دانش آموزان چه بازدهی خواهند داشت.
 دانش آموز داشت معلمش را قورت 

می داد!
که  نیستند  بازنشسته  نیروهای  فقط  این 
پر  را  درس  کلاس های  حاضر  حال  در 
برای  سنی  شرط  که  آنجا  از  می کنند، 
نومعلم ها  است،  شده  برداشته  پذیرش 
از  تعدادی  یافته اند.  راه  کلاس ها  به  هم 
هم  برخی  و  هستند  استخدامی  آزمون 
دانشجومعلم. یکی از معلمان منطقه هفت 
تهران می گوید: »برخی از نومعلم ها حدود 
کلاس داری  اصلا  که  دارند  سن  سال   20
آمده اند  دیگر  رشته های  از  نیستند.  بلد 

هنوز  آنها  از  برخی  نکرده اند.  کارآموزی  و 
دارند در طرح »همت« آموزش می بینند، 
استفاده  آنها  از  معلم  کمبود  دلیل  به  اما 
می کنند. مواردی دیده شده که دانش آموز 

معلمش را قورت می دهد.«
که  شدیم  مجبور  »ما  می کند:  تاکید  او 
دانشجو معلم سال سوم دانشگاه فرهنگیان 
کلاس های  دارند  هنوز  که  بگیریم  را 
در  ما  می گذرانند.  مجازی  را  دانشگاه 
که  داریم  معلم  دانشجو  خودمان  منطقه 
بدون  جوان  دختر  این  است.  20ساله 
گذراندن دوره های آموزشی معلوم است که 
اداره  اداره کند.  فضای کلاس را نمی تواند 
می خواهد.«  تخصص  یک  خودش  کلاس 
برخلاف  را  روند  این  نیک نژاد  محمدرضا 
سال های  دارند  که  می داند  جهانی  رویه 
افزایش  را  دانشجومعلم ها  تحصیلی 
شش  دوره ها  این  فنلاند  »در  می دهند: 
ساله است و در واقع معلم با مدرک فوق 
اما  ایران  در  می رود.  کلاس  سر  لیسانس 
هنوز دوره کارورزی تمام نشده باید معلم 

سر کلاس برود.«
یکی از معاونان می گوید: »متاسفانه خیلی 
از 10  بعد  ما در منطقه 1۶  از معلم های 
سال سابقه به دلیل بی مهری ها و کمبود 
حقوق به مدرسه نمی روند و نومعلم ها جای 
آنها را پر کرده اند. در این منطقه ما 200 
نومعلم های  از  که  گرفتیم  جوان  نیروی 
فارغ التحصیل الهیات و رشته های دیگر هم 
بودند. گاه  مشاهده می کنیم که اطلاعات 
دانش آموزان بیش از معلمان است. آمارها 
نشان می دهد که به دلیل نبود معلم های 
بچه ها  گذرانده،  کارورزی  و  کارکشته 
خیلی بی سواد شده اند. معلم تازه ورود که 
با  نمی تواند  است  نرفته  یا  رفته  دانشگاه 
بچه ها کنار بیاید. از سوی دیگر کلاس های 
دارد.  را  آنلاین هم روش های خاص خود 
از زیر کار درمی روند و  بچه ها بیشترشان 
پدر و مادرها به جایشان پاسخ درس ها را 
سال  چند  در  که  نمی دانیم  ما  می دهند. 

آینده با چه تعداد بی سواد روبه روایم. 
معلم های تربیتی درست و حسابی نداریم. 
جامعه پذیری  در  به شدت  بچه ها  روحیه 
در  معلمان  از  یکی  است.«  آمده  پایین 
مثال  خودش  مشاهدات  از  رابطه  همین 
می زند: »بارها دیده ام که خیلی از معلم های 
ریاضی اعداد مخروط را بلد نیستند. معلم ها 

به تدریس توجه نمی کنند. 
هیچ بازرسی هم سرنمی زند تا این مسائل 
کند.«  رصد  را  آموزشی  کمبودهای  و 
پایه ای  محمدرضا نیک نژاد می گوید: »هر 
تهیه  قبل  از  که  آموزشی  اهداف  طبق 
برسد.  دستاوردهایی  به  است  قرار  شده 
در سه سال اول دبستان وقتی معلمی که 
فرستادید سواد و مهارت تدریس را ندارد، 
دانش آموز مهارت لازم را کسب نمی کند. 
پس بچه ها ناکارآمد می شوند و این رویه تا 
آخر ادامه دارد و ممکن است تا آخر عمر 

گریبان بچه ها را بگیرد.

وزارت آموزش و پرورش همچنان روی ریل ناکارآمدی
معاوناستانداریزنجان:

جهاد دانشگاهی زنجان در شناسایی واحدهای
 راکد و نیمه راکد کمک کند

صدای زنجان/ معاون امور اقتصادی استاندار زنجان گفت: جهاد دانشگاهی می تواند در حوزه 
شناسایی واحدهای تولیدی راکد و نیمه راکد و احیای آن ها به استان کمک کند و باید از این 

ظرفیت بهره لازم را برد.
 حسین محمدی در مراسم امضای تفاهم نامه مشترک بین جهاد دانشگاهی استان زنجان و پارک 
علم و فناوری استان، اظهار کرد: ظرفیت استان در بخش اشتغال و ارائه تسهیلات برای مشاغل 
خرد، کم نیست و جهاد دانشگاهی می تواند با مهارت آموزی افراد متقاضی و ورود قوی افراد به 
بازار، کمک  کند و ما در استان، آماده هماهنگی در این حوزه هستیم، جامعه هدف برای این کار 
بیش از10 هزار نفر است و بیش ازدو هزار میلیارد تومان برای این امر در نظر گرفته شده است. 
وی بیان کرد: در این استان با توجه به هدف گذاری صادراتی، با چالش هایی مواجه هستیم که با 
توان موجود در جهاد دانشگاهی می توانیم از توان این نهاد بهره لازم را ببریم و یکی از اصلی ترین 

پارامترها بحث آموزش است. 
محمدی با بیان اینکه در کشور 20 زنجیره تولید شناسایی شده که دو زنجیره برای استان به 
تصویب رسیده است، گفت: زنجیره پوشاک و زیتون برای استان زنجان در نظر گرفته شده است 
که نیاز به مطالعات گسترده ای دارد و در این زمینه، جهاد دانشگاهی می تواند کمک  کند.معاون 
امور اقتصادی استاندار زنجان با بیان اینکه جهاد دانشگاهی نمونه بارزی از مجموعه های آموزشی 
با بهره وری بالا و با حداقل امکانات است، اظهار کرد: با توجه به علاقه پارک های علم و فناوری 
استان و جهاد دانشگاهی برای تعامل بیشتر، انتظار داریم تفاهم نامه ای که بین طرفین امضا 
میشودمنشا حل مشکلات مهارتی در استان بوده و در ادامه، استانداری زنجان آماده همکاری 
برای پیشبرد اهداف در این نهاد انقلابی است. وی گفت: جهاد دانشگاهی می تواند در حوزه 
شناسایی واحدهای تولیدی راکد و نیمه راکد و احیای آن ها به استان کمک کند و باید از این 
ظرفیت، بهره لازم را برد. در استان از واحدهای راکد وتعطیل شناسایی شده با تلاش های صورت 
گرفته بیش از ۶0واحد احیا شدند و بزرگترین واحد تولید پوشاک در سفر رئیس  جمهور به استان 

وارد چرخه تولید خواهد شد که برای دو هزار نفر ایجاد اشتغال خواهد شد.
وی با بیان اینکه استان زنجان در حوزه اشتغال رتبه نخست کشور را از آن خود کرده است، 
افزود: در شش ماه نخست امسال، نرخ مشارکت در استان بیش از  ۵1 درصد بود که رقم بسیار 

خوبی است.

نوآوری جهانی فناوران ایرانی با تولید »پودر زخم عمیق«

مهر/ فناوران یک شرکت دانش بنیان موفق به ساخت دو محصول نانویی با عنوان پودر زخم 
عمیق و پانسمان ورقه ای شدند که در حال حاضر آماده صادرات به ۷ کشور است.

بهروز رئوفی مدیر عامل شرکت نانو فناوران نارین طب با اشاره به تولید دو محصول پانسمان ورقه 
ای نانواکس و پودر زخم عمیق نانواکسپو در این شرکت دانش بنیان گفت: ورقه های نانواکس در 
ابعاد 10 در 10 سانت و پودر در بسته های 2 گرمی عرضه می شود. مجموعه نانونارین طب دارای 

مستندات ISO 1۳۴۸۵ و GMP بوده و محصول نانواکس دارای گواهی Ce اروپا نیز است.
وی افزود: علاوه بر این گواهینامه ها، هر دو محصولات گواهی تولید IMed از اداره تجهیزات 
پزشکی ایران را نیز دارا هستند. این مجموعه به طور مستقیم برای ۳0 تا ۳۵ شغل ایجاد کرده 

است.
مدیر عامل این شرکت نانویی کاربرد محصولات پانسمان نوین ورقه ای نانواکس را برای زخم های 
حاد شامل سوختگی های درجه 1 و 2، زخم ناشی از تروما، پیوندهای پوستی و زخم ناحیه اهدای 
عضو، و زخم های جراحی؛ زخم های مزمن شامل زخم پای دیابتی، زخم های فشاری )مانند زخم 
بستر(، و در نهایت زخم های با ترشح کم تا متوسط عفونی و غیرعفونی جزو مواد مصرف عنوان 

کرد.
رئوفی همچنین با اشاره به موارد مصرف پانسمان پودر زخم عمیق نانواکسپو برای زخم های حاد 
شامل زخم تروما، جراحی، سوختگی درجه 1 و 2، زخم های ناحیه اهدای عضو و پیوند پوستی، 
گفت: پانسمان زخم های مزمن شامل: زخم پای دیابتی و زخم های فشاری )مانند زخم بستر(، و 
در نهایت زخم های با ترشح متوسط تا زیاد عفونی و غیرعفونی از دیگر کاربردهای این محصول 

هستند.
وی ضمن بیان این مطلب که هر دو پانسمان نوین نانواکس و نانواکسپو براساس نانوتکنولوژی 
و با ماده اولیه کیتوزان ساخته شده اند که منبع شیمیایی نداشته و از گیاه بدست می آیند، 
خاطرنشان کرد: به همین دلیل این محصولات حساسیت پوستی ایجاد نمی کنند. از جمله خواص 
اصلی این ماده می توان به جذب ترشحات و خاصیت آنتی باکتریال و آنتی بیوفیلم اشاره کرد. 
این محصولات مشابه ایرانی و خارجی نداشته و در مقایسه با محصولات دارای Ce اتحادیه اروپا 

حدود 2 هفته طول درمان را کاهش می دهند.

 برابر آرای صادره هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک ایجرود به شرح ذیل مالکیت آقای 
جلال محمدی فرزند اسلام به شماره ملی ۴2۸1۹۵3337 صادره زنجان در 1 قطعه زمین 
زراعی خریداری از سهراب محمدی به شرح ذیل محرز گردیده. لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله 1۵ روز آگهی میشود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه 
اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم 
اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای 
مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 1 سه دانگ 
عرصه و اعیان یک قطعه زمین زراعی به مساحت 13۵1۰٫3۹ متر مربع به پلاک فرعی 11۴۰ 
از 2۹اصلی بخش ۵ زنجان واقع در قریه ایچ برابر رای شماره 1۴۰2۶۰327۰۰۴۰۰۰۸7۶ 

مورخ 1۴۰2/۰7/۰۹
تاریخ انتشار نوبت اول:1۴۰2/۰۹/11
تاریخ انتشار نوبت دوم:1۴۰2/۰۹/27

صورت طبقه بندی بستانکاران تاجر ورشکسته آقای مجید کابلی تهیه و تنظیم گردیده 
و در دبیرخانه اداره تصفیه امور ورشکستگی استان زنجان به نشانی بزرگراه 22 بهمن 
روبروی فروشگاه رفاه ساختمان شماره 1 داگستری کل استان زنجان طبقه اول موجود 
است لذا اشخاص ذینفع با مراجعه به این اداره میتوانند صورت بستانکاران را مشاهده 
نموده و چنانچه اعتراضی به صورت مذکور داشته باشند ظرف مدت 2۰ روز از تاریخ 
انتشار آگهی اعتراض خود را به شعبه هشتم عمومی حقوقی شهرستان زنجان)دادگاه 
صادر کننده حکم توقف ( تقدیم نمایند بدیهی است پس از انقضای مدت مذکور تصمیم 

این اداره قطعی خواهد بود. 

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای
آگهی صورت طبقه بندی بستانکارانفاقد سند رسمی                                                                                                  

علی غلامي رئیس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان ایجرود

محمد تقی فتحی
معاون قضائی رئیس کل 

رئیس اداره تصفیه امور ور شکستگی دادگستری کل استان زنجان

معاونآموزشابتداییوزارتآموزشوپرورش:

۱۴۰ هزار آموزگار تا کنون دوره توانمندسازی دیده اند
وزارت  ابتدایی  آموزش  معاون  ایلنا/ 
مسائل  رفع  با  گفت:  پرورش  و  آموزش 
ابتدایی  دوره  در  آموزان  دانش  آموزشی 
مسائل دوره های بالاتر حل خواهد شد و 
دانش آموزانی در تراز سند تحول خواهیم 

داشت.
مدیران  گردهمایی  در  نجفی  معصومه 
کل آموزش و پرورش استان ها و اعضای 
شورای معاونان وزارت آموزش و پرورش 
اظهار کرد: آموزش ابتدایی تلاش دارد تا 

کند  ایجاد  مدرن  آموزش  فضای  دانش 
چرا که متاسفانه با مشاهدات ما فضای 
کلاس های ابتدایی سنتی هستند.  معاون 
به  توجه  با  کرد:  بیان  ابتدایی  آموزش 
اینکه مهمترین کنشگر در آموزش دانش 
آموزان ابتدایی معلم است بنابراین تصمیم 
از  تا  دهیم  تغییر  را  معلم  نگاه  گرفتیم 

حافظه محوری فاصله بگیریم. 
متوجه  راستا  همین  در  داد:  ادامه  وی 
آموزشی  توانمندسازی  تنها  که  شدیم 

و برگزاری دوره های چندساعته ما را به 
سرمنزل مقصود نمی رساند.  نجفی بیان 
کرد: بنابراین تنها راه شبکه سازی عظیم 
در کنار گفتمان سازی آموزشی مستمر در 
جامعه معلمان نیاز است.  معاون آموزش 
ابتدایی اذعان کرد: با همین سیاست 1۴۰ 
تا  کشور  در  هسته  چهار  در  معلم  هزار 
کنون آموزش دیدند که بنا بر شنیده هایی 
معلمان حاضر در این دوره معتقد بودند 
دوره ها  این  در  حضور  با  آن ها  ذهنیت 

تلاش  افزود:  وی  است.   شده  متحول 
از فضای سنتی  معلمان  بود که  این  ما 
را  یادگیری  فرایند  و  شوند  جدا  کلاس 
شبیه زندگی واقعی برای دانش آموز کند.  
نجفی اظهار کرد: تاکنون12 دبیرخانه در 
کشور راه اندازی شده که مهمترین آن ها 
چند  فارسی،  ریاضی،  دبیرخانه  قرار  از 
پایه، اختلالات یادگیری، آموزش مدیران، 
و  والدین  آموزش  محتوا،  تولید  علوم، 

هدیه های آسمانی است. 

ثبت نام پنجمین جشنواره غذای بومی و محلی
 دانشجویی در زنجان آغاز شد

ایسنا/ ثبت نام در جشنواره غذاهای بومی محلی دانشجویی، ویژه دانشجویان دانشگاه ها و مراکز 
آموزش عالی زنجان آغاز شد.

ثبت نام در جشنواره غذاهای بومی محلی دانشجویی، ویژه دانشجویان دانشگاه ها و مراکز آموزش 
عالی به همت معاونت فرهنگی جهاددانشگاهی زنجان آغاز و مهلت ثبت نام تا 22 آذرماه اعلام 

شده است.
علاقمندان جهت شرکت در جشنواره، نام و نام خانوادگی، نام دانشگاه و نام رشته تحصیلی خود 

را همراه با نام غذا به شماره 0۹11۶002۳۳۵ در پیام رسان ایتا ارسال کنند.
 لازم به ذکر است که غذاها باید در منزل و یا در خوابگاه آماده شده و قبل از زمان برگزاری 
جشنواره تحویل داده شود؛ همچنین بخش های داوری براساس کیفیت، هنر طبخ، رعایت اصول 

بهداشتی، استفاده از مواد غذایی سالم، شیوه پخت و تزیین آشپزی خواهد بود.



شنبه  ۱۱   آذر   ۱40۲   *   سال بیست ودوم   *   شماره ۲۵۱۵ روز��۶ ] خانواده [
خبر

خشونت علیه زنان همیشه جسم را زخمی نمی کند؛ گاهی زخم بر آرزو  می زند و آینده  را قربانی می کند
 قانونگذاران در کشور های مختلف به دنبال وضع این قوانین و قواعد بوده اند و ... قوانین مختلف در خصوص زنان و حمایت آنان در برابر آسیب ها وخشونت ها به وجود آمده است

رویداد2۴/ فریده اولاد قباد نماینده مجلس دهم با یادآوری 
هفته منع خشونت علیه زنان گفته انتظار می رود دولت و 
زنان  علیه  خشونت  با  مبارزه  برای  جدی  اراده ای  مجلس 
گفته  او  دهند.  انجام  مؤثری  و  قابل توجه  اقدام  و  داشته 
خشونت همیشه جان و جسم  زنان را زخمی نمی کند؛ گاهی 
زخم ها بر آرزو ها و آرمان هایشان می زند و آینده شان را قربانی 

می کند.
شعار  به  اشاره  با  دهم  مجلس  نماینده  قباد  اولاد  فریده 
علیه  خشونت  از  جلوگیری  برای  سرمایه گذاری  و  »اتحاد 
زنان ودختران بدون هیچ بهانه ای« و به مناسبت هفته منع 
خشونت علیه زنان ارسال کرده، به موضوع خشونت علیه زنان 

پرداخته است. نوشته اولادقباد را در ادامه بخوانید
امروز در تمام دنیا اهمیت وضع قواعد و قوانینی که جایگاه 
مترقی و عملکرد زنان را در عرصه های اجتماعی، سیاسی 
از  و  بخشیده  ارتقاء  خانواه  و  ورزشی   - هنری  اقتصادی 
آسیب ها و خشونت ها در خصوص آنان جلوگیری می کند بر 

هیچ انسان اندیشمندی پوشیده نیست.
قانونگذاران در کشور های مختلف به دنبال وضع این قوانین و 
قواعد بوده اند و ... قوانین مختلف در خصوص زنان و حمایت 
آنان در برابر آسیب ها وخشونت ها به وجود آمده است که در 
همین راستا کنوانسیون شورای اروپا تحت عنوان کنواسیون 
استانبول که بخش سند الزام آور قانونی در سطح بین المللی 
بوده و در آن چارچوبی قانونی ورویکردی جامع برای مبارزه با 

خشونت علیه زنان در سال 2۰11 ایجاد شده است.
احساس نیاز به قانون جامع و کار آمد در خصوص زنان در 
ایران در سال 13۹1 در قالب لایحه منع خشونت علیه زنان 
شده و به کمیسیون لوایح  فرهنگی و اجتماعی دولت وقت 
سپرده شد اما لایحه پیشنهادی با کش و قوس های فراوان 
عملًا در سال 13۹1 دی ماه به مجلس ارائه شد؛ لایحه ای که 
تمرکز آن بر اقدامات پیشگیرانه نظیر آموزش، آگاهی بخشی 
جرم انگاری  و  افزایی  مهارت  عمومی،  اطلاع رسانی  و 
آسیب رسانی و سوءرفتار در مورد زنان بوده و تلاش می کند 
خلاء های قانونی در مورد اجبار در ازدواج، پدیده خون بس، 

پیشنهادهای غیر اخلاقی و جنسی به زنان را پر کند.
این لایحه ای ۵1ماده ای در اردیبهشت سال 2۴۰1 در دستور 
کار کمیسیون اجتماعی مجلس قرار گرفت. در مرحله ای  
که لایحه در دست بررسی است، پیشنهادهای حوزه زنان 

می توان از چالش های اجرایی این قانون قبل از تصویب نهایی 
جلوگیری کند.

در صورتی که وظایف ارگان ها و نهاد ها از جمله آموزش و 
اجتماعی  در های  کار  تعاون  وزارت  عالی،  آموزش  پرورش 
شهرداری ها،  شهرسازی،  و  راه  وزارت  بهداشت،  وزارت 
این  ... در  و  امداد  بهزیستی، کمیته  قبیل  از  سازمان هایی 
قانون مشخص و رویه های اجرایی این وظایف به شکل روشن 
در دستورالعمل این سازمان ها قید شود، مطلوب و اثرگذار 
خواهد بود اما با توجه به این که لایحه موجود از توزیع نقش 
و مکانیسم های عملیاتی هر یک از این نهاد ها در آن شفاف 
نیست موازی کاری نهادی در مقام اجرا و مجریان این قانون 

را با چالش مواجه خواهد ساخت.
طبق ماده یک )1( این قانون زنان در برابر هرگونه آسیب 
ناشی از سوء رفتار فرد دیگر به بدن، روان، حیثیت، حقوق 
و آزادی های قانونی از تدابیر پیشگیرانه حمایتی و کیفری 
برخوردار خواهد شد اما باید مصادیق این سوء رفتار، آسیب ها 
جامعه  در  واقعیت ها  و  روز  اقتضائات  به  باتوجه  به دقت 

مشخص شود.
در ماده هفت )7( هم تکالیفی از حیث آموزش شناسایی 
و معرفی دانش آموزان آسیب پذیر به نهاد های مرتبط برای 
وزارت آموزش و پرورش ذکر شده که علاوه بر مشخص نبودن 
ضمانت اجرایی عدم انجام این تکالیف این نگرانی ها را ایجاد 
می کند که با وجود ادبیات کلی و ابهامات موجود در متن 

لایحه  اساساً می توان انتظار اثربخش داشت؟
به عنوان نمونه در بند ۶ ماده 7 توجه ویژه به تربیت دینی 
با  متناسب  آنان  جامعه پذیری  و  دانش آموزان  اخلاقی  و 
تفاوت های جنسی به عنوان یک تکلیف برای وزارت ذکرشده 

است :
1( این ادبیات متناسب یک متن سیاسی است نه متن قانون 

لازم الاجرا 
2( این مفاد در اسنادی مانند سند تحول بنیادین در نظام 
تعلیم وتربیت رسمی عمومی مطرح شده است لذا باید علت 
عدم اجرای اسناد پیشین مورد ارزیابی قرار گیرد و همچنین 
تکالیف تعیین شده برای وزارت علوم  در ماده ۸ نیز همان 

مسائل قبلی را داراست.
نگرانی دیگر ناظر به بند ۵ این ماده مبنی بر امکان سکونت 
دختران دانشجوی بدسرپرست پذیرش شده در دانشگاه های 

بود که  این جهت خواهد  از  از محل سکونت  شهری غیر 
اولاً تعریف بدسرپرست و اثبات آن معلوم نیست و ثانیاً در 
وضعیت فعلی هم اسکان دانشجویان در خوابگاه ها با موانع 
دانشگاهی  فضا های  محدوده  امکانات  حیث  از  متعددی 
رو بروست و معلوم نیست  تا چه حد این بند با وجود عدم 

ضمانت اجرایی قابل پیگیری باشد.
چالشی  ماده  پارلمان  مطالعات  مرکز  گزارش  به  توجه  با 
مصادیق  کشور  از  خروج  اجازه  به  ناظر  لایحه  این   ۵۰
زنان  با مشارکت معاونت  وزارت دادگستری  به  را  ضرورت 
ریاست جمهوری واگذار کرده است که بعید نیست مواجهه 
به  لایح  در  چون  بگیرد،  صورت  موضوع  این  با  سلیقه ای 
معیار های ضرورت مطرح نشده است و از لحاظ فقهی هم 
این مسأله مناقشه برانگیز خواهد بود؛ به هرحال قانون فقط 
برای زنان طبقه متوسط به بالای شهر نیست و سازوکار های 
طراحی باید دستگیری زن روستایی کم سواد هم هستند که 
چه بسا بیشتر قربانی دعوا های ناموسی و تعرضات روحی قرار 

می گیرند.  
لایحه حفظ کرامت و حمایت از زنان دربرابر خشونت انواعی 
از خشونت را به عنوان جرم قلمداد و برای آن مجازات در 
دستگاه های  برای  تکالیفی  درعین حال  است  گرفته  نظر 
قضایی اجرایی ذی ربط مقرر کرده تا موجب پیشگیری از 
وقوع خشونت علیه زنان و حمایت از قربانیان این خشونت را 

فراهم آورده است.
با توجه به این که بیش از یک دهه از زمان تهیه متن این 
لایحه در راستای حمایت از بانوان در برابر خشونت می گذرد 
از نمایندگان مجلس شورای اسلامی انتظار می رود با توجه 
به آمار خشونت های خانگی و اجتماعی در دفاع از حقوق 
زنان لایحه عدم خشونت علیه زنان را با قید فوریت اصل 
هشتادوپنجی کرده و کمیسیون مشترک برای تسریع در 

روند آن و اجرای قانون تشکیل می دادند.
نکته بسیار قابل توجه، تبعیض های موجود است؛ ازجمله 
ورود زنان به دادسرا ها به عنوان قاضی تحقیق و همچنین 
از  اندازه ای  تا  اگرچه  مشاور!  قاضی  به عنوان  دادگاه ها  در 
این محدودیت ها کاسته شده است اما محدودیت های دیگر 
همچنان وجود دارد؛ مثلا براساس اصل صد و پانزده قانون 
سیاسی  رجال  میان  از  باید  رئیس جمهور  انتخاب  اساسی 
مذهبی واجد شرایط خاص باشد و صراحتاً به جواز و منع 

حضور زنان در این پست اشاره نکرده است.
واژه رجال که برای ریاست جمهوری به کاررفته موهم نوعی 
منع  کنوانسیون  است.  اجرایی  مدیریت  پذیرش  نابرابری 
خشونت علیه زنان در سال 1۹7۹ میلادی مجمع عمومی 
ملل متحد کنوانسیون محو خشونت علیه زنان را که ازسوی 
تمامی  عرصه  در  حقوقی  بنیادین  سند  به عنوان  بسیاری 

حقوق زنان مطرح می شود به تصویب می رساند.
از  که  کش وقوس  سال  دوازده  از  بعد  زنان  امنیت  لایحه 
به  اسلامی  شورای  مجلس  در  است  زنان  حقه  مطالبات 
شورای  مجلس  زنان  فراکسیون  و  نرسیده  نهایی  تصویب 
امنیت  از حقوق زنان لایحه  اسلامی برای حمایت و دفاع 
زنان در برابر خشونت را مشمول اصل هشتاد و پنج و با قید 
فوریت در دستور کار مجلس قرار دهند. نهاد سازمان ملل 
متحد در گزارشی به مناسبت همین روز اعلام کرده بود که 
خشونت علیه زنان بحران جهانی است و صرفاً ثروتمند و 
فقیر نمی شناسد و اوج و شدت گرفتن خشونت علیه زنان 
باعث شده هر ساله بین بیست و پنج نوامبر تا ده دسامبر 
که روز جهانی حقوق بشر نامیده شده، شانزده روز نارنجی 
در نظر گرفته شد تا کشور ها بتوانند برنامه هایشان را برای 
منع خشونت علیه زنان و بهتر کردن زندگی آنان را پیگیری 
کنند. شعار امسال »اتحاد و سرمایه گذاری برای جلوگیری 
از خشونت علیه زنان و دختران بدون هیچ بهانه ای« است 
و انتظار می رود دولت و مجلس اراده ای جدی برای مبارزه 
با خشونت علیه زنان داشته و اقدام قابل توجه و مؤثری نیز 
دراین رابطه انجام دهد؛ خشونتی که همیشه جان و جسم شان 
را زخمی نمی کند گاهی زخم ها بر آرزو ها و آرمان هایشان 

می زند و آینده شان را قربانی می کند.

ایرنا/ سخنگوی وزارت امور خارجه گفت: خدمات بهداشت و درمان به خصوص موفقیت های 
علمی سازمان انتقال خون در دنیا، جایگاه و تراز ایران را در عرصه بین المللی ارتقا می بخشد و 

تجارب ما نیز به عنوان یک کشور موفق در اختیار کشورهای دنیا قرار می گیرد.
از سازمان انتقال خون، ناصر کنعانی در دیدار با مدیرعامل سازمان انتقال خون پس از ارائه گزارش 
عملکرد این سازمان در عرصه ملی، منطقه ای و بین المللی در مورد شاخص های سرآمد و حضور 
موثر ایران در اشاعه علم و فرهنگ اهدای خون و انتقال خون در کشورهای منطقه و نقش آن در 
دیپلماسی سلامت اظهار داشت: اینها از شاخص های موفق کشور ما در خدمات بهداشت و درمان 

است و یکی از شاخص های مهم رضایتمندی مردم است.
سخنگوی وزارت امور خارجه حضور متخصصان بهداشت و درمان و جامعه پزشکی در نشست های 
بین المللی را محل توجه و اثرگذار دانست و گفت: مقالات علمی و گزارش هایی که متخصصان 
ایران در این محافل مطرح می کنند در توسعه علم در جامعه بشری موثر است و ما در بحث 

بهداشت و درمان در حوزه ملی منطقه ای و جهانی اثرگذار بوده و نقش خوبی داشته ایم.
وی که رییس سابق دفتر حفاظت منافع ایران در قاهره نیز بوده، با یادآوری تجارب خود اظهار 
داشت: شاهد بوده ام سازمان جهانی بهداشت که دفتر مدیترانه شرقی آن در قاهره مستقر بود، 
بهترین همکاری را با ایران داشتند و بسیار به حضور مقامات وزارت بهداشت و درمان ایران در 
محافل علمی و بین المللی که برگزار می شد، اهمیت می دادند و در نشست هایی از پیشرفت های 

خدمات بهداشت و درمان کشور ما و مدل های آن به عنوان نمونه های موفق یاد می کردند.
کنعانی اهدای خون صددرصد داوطلبانه در ایران را نشانه بخشندگی مردم در موضوعات انسانی 
دانست و گفت: این ویژگی مردم ما شهرت جهانی دارد و با شهروندان خارجی که برخورد دارم 

از مهمان نوازی ایرانی ها نیز به نیکی یاد می کنند.
سخنگوی وزارت امور خارجه موفقیت سازمان انتقال خون در جذب اهداکنندگان را شایان توجه 
دانست و افزود: جامعه پزشکی و پرستاری ما در امر ارائه خدمات انسان دوستانه به بیماران و 
مراجعان سرآمد هستند و جمهوری اسلامی ایران، در امر خدمات پزشکی در عرصه بین الملل نیز 

جزء کشورهای شاخص و اثرگذار و موفق به شمار می رود.
چندین کشور خواستار تشکیل انتقال خون ملی با الگوی ایران شده اند

رییس سازمان انتقال خون ایران نیز در این دیدار ضمن گزارشی کامل از دستاوردهای سازمان 
انتقال خون گفت: از سوی سازمان جهانی بهداشت، انتقال خون ایران به عنوان یک الگوی موفق 
مدیریت ملی انتقال خون در دنیا معرفی شده است و چندین کشور تاکنون برای تشکیل انتقال 

خون ملی خواستار استفاده از الگوی انتقال خون ایران شده اند.
مصطفی جمالی ایران را همکار علمی آموزشی سازمان جهانی بهداشت طی دوره های متمادی 
دانست و با اشاره به موقعیت ممتاز ایران در میان کشورهای منطقه و جهان گفت: شاخص 

سلامت خون در ایران همتراز با کشورهای برخوردار است.
وی ایران را کشور مرجع آموزش و پژوهش شرق مدیترانه و جزو بهترین های دنیا در زمینه انتقال 
خون دانست و افزود: در نظر داریم اردیبهشت سال آینده کنگره ای با شرکت همه کشورهای 

مسلمان برگزار کنیم.

سخنگویوزارتامورخارجه:

موفقیت های سازمان انتقال خون در دنیا،
 تراز ایران را در عرصه بین المللی ارتقا می دهد

مهر/ مدیرعامل پیشین کانون هموفیلی ایران، نسبت به تبعات افزایش سن بازنشستگی که منجر به 
تضییع حقوق بیماران خاص و معلولین می شود، واکنش نشان داد.

احمد قویدل گفت: متأسفانه قانونگذاران در هنگام تصویب قانون فراموش می کنند که بخشی از 
شهروندان مشکلات خاص دارند و در تصویب قوانین به خصوص در حوزه های اشتغال، بازنشستگی 

و از کارافتادگی باید به این موضوعات خاص توجه نمایند.
وی افزود: قانونگذاران قاعدتاً وظیفه دارند با استثنا نمودن این دسته از شهروندان از مصوبات جدید 
و یا با افزودن تبصره های تعریف شده، نشان دهند که به حقوق این شهروندان هم توجه نموده اند.

قویدل ادامه داد: در حالی که بیماران خاص بیش از 1۵ سال است به صورت های مختلف به درستی 
از دولت می خواهند که امکان بازنشستگی پیش از موعد را با توجه به ظرفیت های جسمی آنان 
فراهم نماید و پزشکان متخصص و معالج آنها نیز این مطالبه را به حق دانسته اند و یا معلولین اساساً 
با تعریفی که قانون از آنها نموده است انتظار دارند در تصویب هر قانونی به شرایط آنها هم توجه 
شود؛ به ناگهان دولت با افزایش سن بازنشستگی و سابقه کار مرتبط با آن نه تنها به مطالبه به حق 

این اقشار توجه نمی کند، بلکه شرایط را برای آنها سخت تر می کنند.
وی افزود: این قانونگذاری های یک سویه که فقط در صدد حل مشکلات دولت و صندوق های 
بازنشستگی مرتبط با خودش است، از صیانت از حقوق شهروندان به خصوص شهروندان آسیب 

پذیر غافل می ماند.
قویدل گفت: برای نمونه یک بیمار هموفیلی شدید اساساً توانایی بیش از 2۰ سال خدمت را ندارد 
و ظرفیت های جسمی او اجازه تداوم یک خدمت 3۰ ساله را نمی دهد. هر سال خدمت بیشتر این 
بیماران هزینه های بالاسری بسیار بیشتری برای دولت دارد. این بیماران مجبورند داروی بیشتری 
مصرف کنند و از خدمات توانبخشی بیشتری استفاده کنند. با توجه به گرانقیمت بودن این داروها 
عملًا یک مقایسه ساده بین هزینه های دارویی این بیمار و حقوق دریافتی اش بعد از 2۰ سال 
خدمت به خوبی نشان می دهد بازنشستگی پیش از موعد این بیماران هم به نفع دولت است و هم 

به حفظ سلامت این بیماران و کاهش هزینه های دارویی و توانبخشی آنها کمک می کند.
وی افزود متأسفانه کارشناسان حوزه ریاست جمهوری و وزارت رفاه بر این تصورند که این بیماران 
می توانند از مزایای از کارافتادگی استفاده نمایند و بر این تصور هستند که خلاء قانون در این 
حوزه نداریم در حالی که بر اساس نص صریح قانون تأمین اجتماعی بیمه شدگان تحت پوشش 
این سازمان نمی توانند به دلیل بیماری که از ابتدای اشتغال به کار به آن مبتلا بوده اند تقاضای 
از کار افتادگی نمایند. تقاضاهای این بیماران در کمیسیون های خاص تأمین اجتماعی عملًا رد 
می شود. هیچکس توجه نمی کند یک بیمه شده تأمین اجتماعی مبتلا به بیماری های ارثی، اساساً 
از بدو تولد به این بیماری مبتلا است. به عبارت ساده این بیماران با همین بیماری تحت پوشش 
تأمین اجتماعی قرار می گیرند. متأسفانه در قانون تأمین اجتماعی برای این بیمه شدگان تمهیدی 
اندیشیده نشده است و تا این لحظه درخواست های بیماران و انجمن های حامی آنان با بی توجهی 

قوه مقننه و مجریه مواجه گردیده است.
قویدل در پایان تاکید کرد: وقتی همه ذی نفعان در تدوین قوانین مشارکت ندارند، قوانین درست 
وضع نمی شود. انسان های سالم برای معلولین و بیماران خاص قانون وضع می کنند و متأسفانه چون 
خبری از حال و روز آنان ندارند، قوانینی که وضع می کنند؛ نتیجه ای جز تضییع حقوق آنان ندارد.

تبعات افزایش سن بازنشستگی برای بیماران خاص

کارشناستامیناجتماعیتاکیدکرد:

اصلاح ساختار مدیریتی؛ مهمترین گام برای رفع ناترازی صندوق ها
اخیر مجلس  مصوبه  به  اجتماعی  تامین  کارشناس   / ایرنا 
صندوق ها  ناترازی  رفع  برای  بازنشستگی  سن  افزایش  در 
اشاره کرد و گفت: این مصوبه دارای ابهامات زیادی است 
ولی اصلاح ساختار مدیریتی مهمترین گام برای رفع ناترازی  

صندوق ها است.
 مجلس در لایحه برنامه هفتم توسعه و به منظور کاهش 
ناترازی صندوق های بازنشستگی، سن بازنشستگی را برای 
گروه های مختلف افزایش داد و در همین راستا بند الحاقی 
بند خ ماده 2۹ لایحه را به تصویب رساندند که در صورت 

تایید شورای نگهبان، قابلیت اجرایی پیدا می کند.
سن  افزایش  برای  مجلس  مصوبه  جزئیات   

بازنشستگی
در جلسه علنی روز 2۸ آبان ماه مجلس شورای اسلامی، بند 
الحاقی بند »خ« ماده 2۹ با موافقت دولت و کمیسیون برنامه 
به رأی گذاشته شد و به تصویب رسید که به شرح زیر است:
به منظور کاهش ناترازی صندوق های بازنشستگی و تقویت 

توان صندوق ها در انجام تکالیف محوله:
1- بیمه پردازانی که 2۸ تا 3۰ سال سابقه خدمت دارند به 

سنوات اشتغال آنها برای بازنشستگی اضافه نمی گردد.
2- بیمه پردازانی که 2۵ تا 2۸ سال سابقه خدمت دارند به 
سنوات اشتغال آنان به ازای هر سال تا زمان بازنشستگی دو 

ماه اضافه می گردد.
3- بیمه پردازانی که 2۰ تا 2۵ سال سابقه خدمت دارند به 
سنوات اشتغال آنان به ازای هر سال تا زمان بازنشستگی سه 

ماه اضافه می گردد.
۴- بیمه پردازانی که مطابق قوانین 1۰ تا 2۰ سال سابقه 
خدمت دارند به سنوات اشتغال آنان به ازای هر سال تا زمان 

بازنشستگی چهارماه اضافه می گردد.
سابقه  سال   1۰ تا  قوانین  مطابق  که  پردازانی  بیمه   -  ۵
خدمت دارند به سنوات اشتغال آنان به ازای هر سال تا زمان 

بازنشستگی پنج ماه اضافه می گردد.
تبصره 1- اجرای تمام یا بخشی از احکام فوق الذکر مشروط 
بر آن است که سن بیمه شده در زمان بازنشستگی برای 

مردان از ۶2 سال و برای زنان از ۵۵ سال بیشتر نباشد.
تبصره 2 - اصلاحات فوق در قوانین صندوق های بازنشستگی 
به استثنای صندوق هایی که حداقل سن بازنشستگی بیمه 
به  است  بیشتر  تبصره)1(  در  مذکور  ارقام  از  آنها  شدگان 

صورت دائمی اعمال می گردد.
تبصره3 - ایثارگران و مشمولان قوانین سخت و زیان آور 

مشمول قوانین خاص خود هستند.
و  خود  رضایت  با  حکم  این  موضوع  اشخاص   - تبصره ۴ 
موافقت دستگاه های ذی ربط می توانند بدون نیاز زمان های 
مذکور در بندهای)2( الی)۵( تا سقف سن موضوع تبصره)1( 
حسب مورد به خدمت ادامه دهند. خدمت مازاد بر اساس 

قوانین و مقررات مربوطه امکان پذیر است.
تبصره۵ - چنانچه دستگاه ها به خدمات برخی از کارکنان 
نیاز نداشته باشند حسب مورد می توانند بدون لحاظ زمان 
موافقت  و  دستگاه  مقام  بالاترین  پیشنهاد  با  مذکور  های 

معاون اول رئیس جمهور بر اساس قوانین مربوط نسبت به 
صدور احکام بازنشستگی آنان اقدام کنند.

تبصره ۶- افرادی که با تقاضای خود مایل به بازنشستگی 
آنها مطابق  بازنشستگی  باشند،  الذکر  فوق  از موعد  زودتر 
بلامانع   )۵( تا  بندهای)1(  رعایت  بدون  و  مربوطه  قوانین 
است و حقوق بازنشستگی آنان مطابق احکام این سند برقرار 

خواهد شد.
اما تصویب این بند از برنامه هفتم همانطور که انتظار می رفت، 
واکنش های متعددی را نزد افکار عمومی و رسانه ای کشور به 
دنبال داشت و گاهی هم برداشت های نادرستی از آن شدو 
موجب شد تا کارشناسان و بیمه شده ها و حتی افرادی که 
قصد استخدام در دستگاه ها ونهاد ای دولتی و غیردولتی را 

دارند وادار به اعلام نظر و واکنش کرد.
 برای بیمه شده های گذشته با سوابق تعیینی ایجاد 

حقی شده بود
فرشید یزدانی با اشاره به ایرادات و ابهاماتی که در مصوبه 
اخیر مجلس در افزایش سن بازنشستگی مطرح شده است، 
افزود: به عنوان مثال یک نفر سال ها پیش با یک رویکرد وارد 
صندوقی می شود، یعنی یک صندوقی یک قرارداد ضمنی 
دارد و ایجاد حقی شده است که مثلا 2۰ سال کار کند و بعد 

هم بازنشسته شود.
وی ادامه داد: حالا اگر به طور ناگهانی این عدد بازنشستگی 
3۵ سال اعلام شود، یک شوک به وی و جامعه وارد می شود، 
این موضوع هم تبعات اجتماعی دارد و هم تبعات سیاسی، 
یعنی شخصی که انتظار داشت به عنوان مثال 3۰سال بعد 
بازنشسته  شود و در حال حاضر 2۹ سال سابقه دارد، ناگهان 
باید ۵ سال دیگر کار کند و این موضوع یک شوک است که 

آسیب هم می زند.
 اصلاحات بازنشستگی در صندوق ها باید گام به گام 

باشد

تامین  سازمان  راهبردی  ریزی  برنامه  شورای  سابق  دبیر 
اجتماعی گفت: اصلاحات بازنشستگی در صندوق ها باید گام 
به گام باشد به دلیل اینکه نگاه در این خصوص در صندوق 
ها میان مدت و بلندمدت است و همین نگاه می گوید که 
اصلاحات باید گام به گام باشد تا تبعات اجتماعی نداشته و یا 

اینکه تبعاتی حداقل داشته باشد.
یزدانی تصریح کرد: به عنوان مثال وقتی این اتفاق)اصلاحات 
در صندوق های بازنشستگی( در فرانسه می افتد و 3 ماه 
به مدت بازنشستگی اضافه می شود به دنبال آن اتفاقات و 
اعتراضاتی رخ می دهد به همین دلیل است که اصلاحات باید 

گام به گام باشد.
اصلاحات باید گام به گام باشد تا تبعات اجتماعی نداشته و 
یا اینکه حداقل داشته باشدمهمترین گام برای رفع ناترازی 

صندوق ها اصلاح ساختار مدیریتی است
وی با بیان اینکه به منظور رفع ناترازی صندوق ها افزایش 
رفع  برای  کرد:  اعلام  است،  شده  مطرح  بازنشستگی  سن 
ناترازی صندوق ها می شد کارهای اثربخش دیگری انجام 
داد تا جلوی خیلی از سوءاستفاده ها گرفته شود و مکانیزم 
ساختاری را درست کرد که به نظر گام مهمتر و گام اول هم 

همین است.
وی ادامه داد: یعنی مهمترین گام برای رفع ناترازی صندوق 

ها اصلاح ساختار مدیریتی صندوق هاست.
وی افزود: چون بیشترین آسیب ها را صندوق ها از ساختار 
مدیریتی می خورند و همچنین در عزل و نصب های مدیران 
هم گاهی افرادی می آیند که بسیار غیرحرفه ای و نابلد در 

آن حوزه هستند.
یزدانی از دیگر عوامل در رفع ناترازی صندوق ها به نظام 
مدیریتی نیز اشاره کرد و گفت: در این خصوص موضوعاتی 
مانند استقلال اداری و سه جانبه گرایی و بحث نظام نظارتی 

که در این عرصه یک خلاء جدی است، نیز مهم است.

بیشترین آسیب های را صندوق ها از ساختار مدیریتی می 
خورند

 جلوگیری از عوامل فساد زا
ادامه داد: بخش دیگر هم  تامین اجتماعی  این کارشناس 
در این خصوص فسادهایی درزمینه برقراری مستمری های 
بازنشستگی های سخت و زیان آور و موارد دیگر است که 
جلوگیری از این موارد و توجه بیشتر به رفع ناترازی صندوق 

ها کمک می کند.
وی گفت: البته مواد ذکر شده در این خصوص نه در رد و نه 
در تایید مصوبه افزایش سن بازنشستگی در این شرایط است 

بنابراین اصلاحات در این شرایط قابل تایید نیست.
ناترازی صندوق  افزود: موضوع دیگر در بحث رفع  یزدانی 
ها، موضوع پرداخت دولت به صندوق هاست یعنی پرداخت 
قبل  های  رقم  با  بدهی ها  این  عموما  که  دولت  بدهی 
بازگردانده می شود، بدون اینکه دقت کنند که ارزش فعلی 

تعهدات دولت چقدر است.
وی گفت: اگر همین رقم به صندوق ها بدون اصلاح سازوکار 
مناسب پرداخت شود، فساد در صندوق ها به شدت افزایش 
خواهد یافت و به شدت هم منابع ازبین خواهد رفت پس 
بنابراین اگر این سازوکار اتفاق بیفتد به نظر من تاثیرش بر 

ناترازی صندوق ها بیشتر است.
وی با بیان اینکه به هرحال اصلاحات باید انجام شود، گفت: 
اما در اصلاحات باید تعدیل شود، اما نمی شود موکول به 3۰ 
دیگر شود چرا که بحران در صندوق ها دارد آلان خودش را 
جدی نشان می دهد و در این خصوص باید نگاه ملی باشدکه 

متاسفانه ما این نگاه را کمتر داریم.
 اصلاحات در صندوق های بازنشستگی نیاز به قانون 

دایمی و مستمر دارد
تامین  سازمان  راهبردی  ریزی  برنامه  شورای  سابق  دبیر 
اجتماعی افزود: این موضوعات نیاز به قانون دایمی و مستمر 
دارد، مثلا اینکه این موضوع در برنامه توسعه آمده است و 
۵ سال بعد معلوم نیست که نمایندگان مجلس آن زمان این 
قانون را لغو نکنند و البته در این صورت هم یک سری از 

مردم زیان می کنند.
مصوبه دارای ابهامات زیادی است؛ دولت و مجلس نگاه حرفه 

ای نداشته اند
وی افزود:بنابراین این نوع قوانین باید ماهیت دایمی داشته 
ایرادات  بازنشستگی  سن  افزایش  مصوبه  متاسفانه  باشد 

اساسی دارد.
وی گفت: این نوع موارد نباید در قالب برنامه توسعه مطرح 
شود بلکه می شد دولت را مکلف کرد که ظرف یک سال 
قوانین بیمه را با رویکرد هایی مطرح و آن را به صورت یک 

قانون دایمی به مجلس ارایه دهد.
یزدانی در مورد مصوبه اخیر مجلس در مورد افزایش سن 
دارای  مصوبه  این  من  اعتقاد  به  کرد:  تاکید  بازنشستگی 
ابهامات زیادی است نه دولت و نه مجلس در این مصوبه نگاه 
حرفه ای نداشته اند، بهتر بود در این خصوص نگاه بلندمدت 

تر داشت و قطعا می شد یک مسیر دیگر را انتخاب کرد.
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ایسنا/ سرمربی تیم ملی وزنه برداری گفت: سهراب مرادی 
به لحاظ فنی و روحی و روانی می تواند به وزنه برداران کمک 
کند و از قهرمانی آسیا ازبکستان در پشت صحنه مسابقات 

حضور دارد. 
به  مرادی  سهراب  اضافه شدن  مورد  در  نصیرشلال  نواب 
کادرفنی تیم ملی وزنه برداری ایران بیان کرد: سهراب مرادی 
قهرمان بزرگی است و براساس سابقه، تجربه و خیلی موارد 

دیگر به کادرفنی تیم ملی اضافه شد. 
 رابطه سهراب مرادی با وزنه برداران 

نصیرشلال  در پاسخ به این پرسش که سهراب مرادی در 
زمان ورزشکاری، فردی کم حرف و بیشتر سرگرم تمرینات 
ورزشکاران  با  می تواند  مربی  عنوان  به  اکنون  و  بود  خود 
ارتباط بگیرد؟ تاکید کرد: زمانی که ورزشکار بود به واسطه 
اینکه شاید سن او بیشتر بود، همیشه نگاه بچه ها به او به 
عنوان یک بزرگتر و یک قهرمان بود. حضورش در کنار تیم، 
یک راهنما و باعث قوت قلب بود. الان هم در سمت جدید، 
به همین شکل است. به واسطه قهرمانی و تجربه زیادی که 
دارد به لحاظ فنی و روحی و روانی خیلی به بچه ها کمک 
می کند. واقعیت این است حضورش در این چند روز خیلی 
خوب بوده است و امیدوارم از این پس در این سمتی که دارد 

در کنار بچه ها مثمر ثمر باشد.
 انتظار زیاد از دو قهرمان المپیک 

او در مورد اینکه با توجه به حضور دو قهرمان المپیک در 
کادر فنی تیم ملی، انتظار زیادی برای رقم خوردن اتفاقات 
خاص وجود دارد، تصریح کرد: ما باید بپذیریم چه داشته ای 

داریم و در چه شرایطی هستیم. به هر حال طبیعی است 
که انتظارات بالا باشد. در این مدت که در خدمت تیم ملی 
بودیم همه تلاش خود را کردیم و از پایه کار را شروع کردیم. 
هر چه جلوتر می رویم با رعایت شان قهرمانان، داریم تغییر 
و تحولاتی ایجاد می کنیم و به سمتی می رویم که از نفرات 
کم سن و سال استفاده کنیم. ما باید استعدادهایی را کشف 
کنیم. فکر نمی کنم حتی یک وزنه بردار در ایران باشد که 
معتقد باشد می توانسته در اردو خودی نشان دهد و مدال 

بین المللی بگیرد اما دعوتش نکرده باشیم. حتی در اردوی 
جدید هم چند نفر جوان آوردیم. 

او ادامه داد: ما تا بازی های المپیک سه مسابقه در پیش 
داریم و به دلیل گرفتن سهمیه المپیک خیلی نمی توانیم 
برخی  داریم  اجبار  چون  کنیم  استفاده  جدید  نفرات  از 
وزنه برداران که شانس کسب سهمیه المپیک دارند را اعزام 
کنیم. سعی بر این است در کنار با تجربه ها و عنوان دارها، 
کم کم نفرات کم تجربه تر را بیاوریم که به  آنها فرصت داده 

شود تا از تجربیات بزرگترها استفاده کنند. این پروسه  باید 
در مسیر قهرمانی طی شود. من در گذشته هم گفتم که ما 
نیاز به زمان داریم تا ورزشکار پخته شود و برخی تجربه ها را 

به دست آورد.
 ازبکستان اولین تجربه مربیگری سهراب مرادی

سرمربی تیم ملی در پاسخ به این پرسش که سهراب مرادی 
از کدام مسابقه در پشت صحنه تیم ملی را همراهی می کند؟ 
تصریح کرد: او از الان جزو کادر فنی است اما در قطر کاپ 
حضور ندارد چون ماه های گذشته اسامی نفرات اعلام شد. در 

قهرمانی آسیا 2۰2۴ ازبکستان به عنوان مربی حضور دارد. 
 چالش انتخاب دستیار برای المپیک پاریس 

تنها  اما شاید  دارد  اینکه سه دستیار  مورد  نصیرشلال در 
یک سهمیه مربی به او داده شود و چگونه قرار است دستیار 
از  یکی  گفت:  کند،  انتخاب  پاریس  المپیک  برای  را  خود 
مشکلاتی است که از روز اول مطرح کردم. آقای انوشیروانی 
هم شرایط ما درک می کند و قول هایی داده است مبنی 
براینکه کادرفنی را کامل داشته باشیم. البته نیازمند کمک 
کمیته ملی المپیک هستیم چون مربیانی بیش از یک سال 
دارند برای تیم و ورزشکاران زحمت می کشند. ما  المپیک 
را دیده ایم و مدالش را هم گرفته ایم بنابراین دیدن المپیک 
برای ما آرزو نیست اما این حق مربی است  تا در کنار تیمی 
که برایش زحمت کشیده باشد. فکر می کنم المپیک رویداد 
بزرگ و مهمی است و امیدوارم حمایت کمیته ملی المپیک 
را داشته باشیم و  فدراسیون نیز تلاش کند تا کادرفنی را 

به طور کامل داشته باشیم. 

۲ قهرمان المپیک در کادرفنی وزنه برداری

ایسکانیوز/ تیم شرکت ملی فولاد که برای اولین بار در لیگ برتر کشتی فرنگی تیمداری کرده، 
با شکست رعد پدافند فینالیست شد. اولین دیدار نیمه نهایی لیگ برتر کشتی فرنگی بین دو 
تیم گروه ملی حفاری اهواز و رعد پدافند ارتش در سالن گیت بوستان آغاز شد که به خوبی از 
سوی هیئت کشتی خوزستان مهیای مرحله پایانی لیگ برتر فرنگی شده بود. امین میرزازاده که 
با شکست رضا کایالپ در فینال کشتی فرنگی قهرمانی جهان، مدال طلای سنگین وزن را از آن 
خود کرد به همراه پویا دادمرز دارنده مدال برنز وزن ۵۵ کیلوگرم جهان در سال 2۰23، مهدی 
محسن نژاد عضو وزن ۶۰ کیلوگرم تیم ملی فرنگی در صربستان و دانیال سهرابی با حضور در 
سالن گیت بوستان تماشاگر ویژه این دیدار بودند. هر سه کشتی گیر همراه با جمعی از قهرمانان 
خوزستانی کشتی فرنگی در استخدام شرکت ملی فولاد ایران هستند. پویا دادمرز قرار است عصر 
امروز در فینال یک کشتی برای شرکت ملی فولاد بگیرد. این اولین کشتی علیرضا مهمدی نایب 

قهرمان وزن ۸2 کیلوگرم جهان در وزن المپیکی بود که این کشتی را با برد پشت سر گذاشت.
سعید عبدولی قهرمان پیشین جهان نیز در کُچ تیم اهوازی حضور داشت.

نتیجه این رقابت به شرح زیر است:
گروه ملی حفاری ۹ - رعد پدافند ارتش یک

وزن ۵۵ کیلوگرم: محمد حاجیوند و حسین بیژنی برگزار کننده اولین مبارزه از دیدار نیمه نهایی 
بودند که حاجیوند نماینده فولاد این کشتی را ۶ بر 3 به سود خود تمام کرد.

وزن 13۰ کیلوگرم: پارسا نظری دومین برد را برای تیم اهوازی به دست آورد و با نتیجه 3 بر یک 
مهدی کلانتری را شکست داد. وزن ۶۰ کیلوگرم: پویا ناصرپور در کمتر از چهار دقیقه موفق شد 
علی نوربخش را با امتیاز عالی ۸ بر صفر پشت سر بگذارد. وزن ۹7 کیلوگرم: شایان حبیب زارع 
هم موفق شد ۶-صفر علی جلالی کشتی گیر رعد پدافند را شکست بدهد. وزن ۶3 کیلوگرم: در 
ادامه بردهای گروه ملی فولاد، عارف محمدی از این تیم ۵ بر یک نیما محمدی را مغلوب کرد. 
وزن ۸7 کیلوگرم: علیرضا مهمدی در وزن جدید، در کمتر از دو دقیقه شاهین شریعتی را ۹ بر 
صفر برد تا نشان بدهد در وزن المپیکی ۸7 کیلوگرم نیز یکی از مدعیان جدی برای رسیدن به 
دوبنده تیم ملی است. با این برد پیروزی تیم فولاد در این مسابقه و فینالیست شدنش قطعی شد. 
وزن ۶7 کیلوگرم: حجت رضایی در کمتر از دو دقیقه حریفش مهدی یاری فرد از رعد پدافند را ۸ 
بر صفر برد تا تیم شرکت ملی فولاد به هفتمین بردش برسد. وزن ۸2 کیلوگرم: رسول گرمسیری 
درحالیکه 3 بر صفر از حریف پیش بود موفق شد با ضربه فنی مهدی مراد الیاسی را شکست داد. 
وزن 72 کیلوگرم: رضا ساکی نیز در یک مبارزه نزدیک 2 بر یک از سد امیرحسین عرب گذشت 
تا نهمین شکست را به تیم میهمانِ رعد پدافند تحمیل کند. وزن 77 کیلوگرم: علیرضا ارقش روی 
تشک حاضر نشد تا دست محمدمراد الیاسی بدون مبارزه بالا برود. دومین مبارزه نیمه نهایی لیگ 

برتر برای معرفی حریف شرکت ملی فولاد نیز از ساعت 11 آغاز می شود.

لیگ برتر کشتی فرنگی

 ایلنا/ این روزها در دوسلدرف آلمان هستی، مسابقات فیدر 
را چه کردی؟

پورتورهای جهانی همیشه سطح بالایی دارند و رقبای خوبی در 
آن از اروپا و چین ژاپن شرکت می کنند. من هم در بازی اول 
توانستم اسپانیا را شکست دهم ولی مقابل مالزی در یک نتیجه 

نزدیک 3- 2 باختم.
  رقبایت در چه رنکینگی بودند؟

حریف اسپانیایی فکر می کنم ۴۰۰ بود و در حالی مقابل او بردم 
که بازی را باخته بودم. اما رنک رقیب مالزیایی ام 1۹۰ بود. در 

این دیدار نیز 2- صفر جلو بودم ولی 3- 2 باختم.
 الینا رحیمی هم گویا در این رویداد جهانی حضور داشت؟

بله، او برابر اسلوونی و صربستان پیروز شد اما به حریف چینی 
باخت.

  گویا شما با هزینه شخصی رفتی؟
بله، من و الینا خودمان هزینه ها را پرداخت کردیم. در واقع 
را  بین المللی  رویدادهای  در  حضور  هزینه های  بیشتر  بانوان 
خودشان پرداخت می کنند. چون بودجه فدراسیون زیاد نیست 
و بانوان کمتر اعزام می شوند. ورزشکار نیز تا زمانی که در این 
میادین حضور پیدا نکند نه عملکردش بهتر می شود و نه در 

رنکینگ جهانی قرار می گیرد.
  از تیم فنرباغچه چه خبر؟

تا الان ۹ بازی را بردیم. دو بازی دیگر را هم ببریم به عنوان 
تیم اول جدول وارد مرحله دوم می شویم. آنجا هم 7 مسابقه 
می دهیم و به مرحله حذفی صعود می کنیم. باید بگویم لیگ 
ترکیه سطحش از مسابقات ایران بالاتر است، تعداد تیم ها و 

اسپانسرهایش نیز بیشتر است. حتی مبلغ قراردادها بالاتر است. 
من خودم دو و نیم برابر بیشتر از ایران می گیرم.

 در ترکیب تیم ایران برای جهانی هم که انتخاب شدی؟ 
پیش بینی از نتایج کره چیست؟

بله، من، ندا شهسواری، صبا سراجی، مهشید اشتری و فاطمه 
یاری ترکیب تیم ایران را تشکیل می دهیم. تیم خوبی داریم. 
من، ندا و مهشید که مدت هاست ترکیب ثابت تیم ملی هستیم، 
صبا و یاری هم جوانان مستعدی هستند که آینده درخشانی 

دارند. امیدوارم در کره جنوبی بهتر عمل کنیم.
  لژیونر شدن را ادامه می دهی یا به ایران برمی گردی و 

در لیگ خودمان بازی می کنی؟
قطعاً ادامه می دهم، چراکه حضور در لیگ های اروپایی کیفیت 
کار را بالاتر می برد، زیرا در ایران حریف تمرینی خوبی نداریم. به 
مسابقات خارجی زیادی هم اعزام نمی شویم، این مسأله انگیزه و 
اعتماد به نفس بانوان را کم کرده است. فدراسیون هم که بودجه 
لازم را برای اعزام ها ندارد. اگر خود بازیکن پول نداشته باشد 

خبری از رویدادهای بین المللی نیست.
  کمی به عقب برگردیم. بردهای پیاپی و نفر اول شدن 

در تنیس ایران چه حسی دارد؟
اوج لذت و هیجان است و خیلی خوشحالم با عبور از سختی های 
تمرینی، توانستم نفر اول انتخابی تیم ملی شوم اما مهم تر از این 
قهرمانی، حفظ قهرمانی است که مسئولیتم را سنگین می کند.

  چطور شد وارد این ورزش شدی؟
یادم هست در دوران کودکی به قدری خجالتی بودم که هر کجا 
می رفتم، پشت مادرم پنهان می شدم و فکر نمی کردم به این حد 

از اعتماد به نفس برسم که البته با ورزش تحقق یافت.
 برای المپیکی شدن باید ارتقای رنکینگ داشته باشید. آیا این 

مسأله امکان پذیر است؟
خیلی سخت، چون باید در مسابقات بین المللی مختلف شرکت 
کنیم تا بتوانیم رنکینگ خود را ارتقا بدهیم و سهمیه بگیریم. 
کار برای ما بسیار سخت است و این توان را نداریم که شخصاً 
ایرانی بخواهد رتبه  هزینه کنیم. در سال اگر یک ملی پوش 
جهانی خود را ارتقا بدهد و پیشرفت کند، ۸۰۰ میلیون تومان 
بودجه نیاز دارد که نه در توان فدراسیون است و نه شخص 
ورزشکار! در کشور استعدادهای بسیاری داریم که اگر امکان 
اعزامشان به مسابقات فراملی باشد، خیلی پیشرفت می کنند. 

با این حال همه تلاشم را می کنم که به المپیک 2۰2۴ برسم.
  یعنی می توانی به رتبه مورد نظر برای ورود به المپیک 

برسی؟
باید رتبه ام را به زیر 1۰۰ برسانم. بهترین رتبه ای که داشتم 
23۴ بود که پس از حضورم در مسابقات بین المللی کشور عراق 
به دست آمد. یعنی تأثیر حضور در مسابقات بین المللی تا این 

حد است که در رنکینگ جهانی ارتقا پیدا می کنیم.
 اگر فردی از لحاظ مالی تأمین باشد، براحتی این رتبه را ارتقا 

می دهد.
دقیقاً همین طور است. الان در کشور خیلی استعدادهای ناب 
داریم که توان مالی برای اعزام ندارند و خیلی ها هم هستند 
که با بودجه شخصی می روند و رتبه بالاتری دارند. پول حرف 

اول را می زند.
را  میز  روی  تنیس  بازهم  بازگردی،  گذشته  به  اگر   

انتخاب می کنی؟
بودن کمک  اجتماعی  لحاظ  از  قهرمانی،  ابعاد  به جز  ورزش 
شایانی به من کرد و اعتماد به نفسم را بالا برد. در سن 17 
سالگی تنهایی به مسابقات لیگ ترکیه رفتم و برگشتم. شاید 
به  ورزش  نمی کردم.  سفر  تنهایی  هرگز  نبودم  ورزشکار  اگر 
قدری سختی تمرین و فشار روانی را ایجاد می کند که خیلی 
راحت می توان مقابل مشکلات زندگی ایستاد. استعداد فوتبال 
و فوتسال را داشتم که شاید با حضور در این 2 رشته به شرایط 
مالی خوبی دست می یافتم، اما پدرم در رشته تنیس روی میز 
سال ها ورزشکار و مربی بود و این ورزش را انتخاب کردم. البته 

آدم پیگیری هستم و تلاش را خیلی دوست دارم.
 ورود به تنیس روی میز چه فاکتورهایی می خواهد؟

اول اینکه خانواده بتوانند فرزند خود را به لحاظ مالی تأمین 
ندارد،  تحرک  میز  روی  تنیس  فکر می کنند  کنند. خیلی ها 
خیلی راحت و کم هزینه است. اصلًا این طور نیست. برای خرید 
یک راکت تنیس حداقل 1۰ میلیون تومان باید هزینه کرد. پدر 
و مادرم معلم هستند و بخش زیادی از هزینه هایم را پرداخت 
این دلیل که  به  اما  ناب داشتند  استعداد  می کنند. خیلی ها 

بضاعت مالی نداشتند، ادامه ندادند.
  انتظار شما از مسئولان اجرایی؟

فقط حمایت مالی. همه چیز با پول راه می افتد و انتظار دارم 
مسئولان از قهرمانان از جمله تنیس روی میز حمایت لازم را 
داشته باشند چراکه بدون هزینه نمی توانیم به رویاهای موفق 
در عرصه های بین المللی برسیم. همه هدفم حضور در بازی های 

المپیک پاریس است.

بانوان بیشتر هزینه های حضور در رویدادهای بین المللی را خودشان پرداخت می کنند
 قهرمان تنیس روی میز ایران به گلایه از حمایت مسئولان از ورزشکاران پرداخت

ایرنا/ سرپرست فدراسیون ورزش آمادگی جسمانی گفت: هم اکنون وضعیت آمادگی جسمانی 
شهروندان در کشور مطلوب نیست و توسعه این ورزش به عزم ملی نیاز دارد.

اینکه شیوع  بیان  با  انتخاباتی هیات آمادگی جسمانی استان زنجان  احمد گواری در مجمع 
بیماری های غیر واگیر و کم تحرکی توسعه این رشته را بیش از گذشته در جامعه ضروری کرده 
است، افزود: ارائه خدمات مطلوب در این رشته ورزشی می تواند به ترغیب و رضایتمندی مردم 

برای گرایش به آن منتهی شود.
این مسوول با بیان اینکه رویدادهای مختلفی در حوزه آمادگی جسمانی تعریف شده است، گفت: 
طی مهر امسال المپیاد رشته های زیر مجموعه آمادگی جسمانی با حضور یک هزار شرکت کننده 

برگزار شد.
به گفته گواری، این فدراسیون تربیت مربی را در قالب تفاهم نامه  هایی در رشته های کبدی و 

هندبال آغاز کرده است که در ادامه برای سایر رشته ها نیز اقدام خواهد شد.
وی با بیان اینکه آمادگی جسمانی یک رشته جذاب، متنوع و دارای رشته های زیر مجموعه متعدد 
برای مخاطبان است، اضافه کرد: این فدراسیون با گذشت یکسال از شکل گیری، هم اکنون فعالیت 

خود را در 32 استان آغاز کرده است.
این مسوول ورزشی با بیان اینکه این فدراسیون در اوایل کار به دلیل نوپا بودن با ابهاماتی در 
فعالیت های خود مواجه شد، ادامه داد: در زمان حاضر، فدراسیون ورزش آمادگی جسمانی به 
موقعیت خوب و با ثباتی رسیده، به طوری که برنامه های مختلفی از قبیل برگزاری ۸۰۰ دوره 

آموزشی را انجام داده است.
گواری با تاکید بر اینکه آمادگی جسمانی با سلامت مردم سر و کار دارد، افزود: این رشته ورزشی 

در بهبود کیفیت زندگی مردم بسیار تاثیر گذار است و منحصر به قشر خاصی نیست.
وی با بیان اینکه با توجه به گستره وسیع مخاطبان، وظیفه هیات بیش از گذشته سنگین است، 
گفت: این فدراسیون همکاری های بین بخشی به ویژه با آموزش و پرورش را مورد توجه قرار 

داده است.
سرپرست فدراسیون آمادگی جسمانی یکی از تفاوت های مهم این هیات با ورزش همگانی را 
مستمر و منظم بودن آن عنوان کرد و گفت: بسیاری برای حفظ تناسب به آمادگی جسمانی 

گرایش می یابند که از اهمیت این رشته ورزشی حکایت دارد.
مدیرکل ورزش و جوانان استان زنجان نیز در این جلسه با بیان اینکه رییس هیات ورزشی 
آمادگی جسمانی، دانش افزایی مربیان و نظارت جدی بر باشگاه های ورزشی را مورد توجه قرار 
دهد، گفت: با توجه  به افزایش کم تحرکی در جامعه باید مدیران این رشته بیش از گذشته در 

استان فعال باشند.
جواد بازرگان به دیدار اخیر مقام معظم رهبری با جامعه ورزشی اشاره کرد و افزود: ایشان به ایران 
قوی و ورزش قوی تاکید داشتند که لازمه تحقق آن حمایت های مادی و معنوی از ورزش است.
وی خاطرنشان کرد: ایجاد امکانات لازم ورزشی برای حضور قدرتمندانه ورزشکاران در رویدادهای 

مختلف بین المللی باید بیش از گذشته مورد توجه  قرار گیرد.

سرپرستفدراسیونورزشآمادگیجسمانی:

توسعه ورزش آمادگی جسمانی در کشور نیازمند عزم ملی است 

برابر آراء هیات صدرالعشاره تصرفات مالکانه ذیل الذکر نسبت به 2 قطعه زمین مزروعی در پلاک 1۰ اصلی روستای دیزج بالا  بخش 
7 زنجان به شرح ذیل محرز گردید.لذا به منظور اظلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 1۵ روز آگهی می شود در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض 
خود را به این اداره تسلیم و پس          از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم 
نمایند.بدیهی است در صورت عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 1-ششدانگ یک 
قطعه زمین مزروعی در مالکیت علی بیات فرزند رحمت اله به مساحت 2۸۴۹/21 مترمربع به پلاک شماره 113۹ فرعی خریداری 
از آقای مجتبی باقری. 2-ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی در مالکیت علی بیات فرزند رحمت اله به مساحت 1۹۹۰ مترمربع به 

پلاک شماره ۸۴۰ فرعی خریداری از آقای کریم محمدی.
تاریخ انتشار نوبت اول: 1۴۰2/۰۹/11
تاربخ انتشار نوبت دوم:1۴۰2/۰۹/27 

برابر رای هیات قانون صدرالعشاره تصرفات مالکانه آقای محمد علی اسکندری فرزند سلطانعلی نسبت به ششدانگ 3 قطعه زمین 
مزروعی بالسویه در پلاک 1۰ اصلی روستای دیزج بالا بخش 7زنجان خریداری از آقای سلطانعلی اسکندری به شرح ذیل محرز 
گردید. لذا به منظور اظلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 1۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و 
پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند.بدیهی است در 
صورت عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 1-پلاک 772 فرعی به مساحت ۵77۰/1۶ 

مترمربع 2-پلاک 77۴ فرعی به مساحت ۹۴2۹/۶۵ مترمربع 3-پلاک 773 فرعی به مساحت ۸۹1۴/1 مترمربع
تاریخ انتشار نوبت اول: 1۴۰2/۰۹/11
تاربخ انتشار نوبت دوم:1۴۰2/۰۹/27 

آگهی موضوع ماده 3 قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمانهای فاقد سند مالکیت هیات موضوع قانون ماده 3 قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمان های فاقد سند مالکیت 

رئیس ثبت اسناد منطقه یک زنجان – علیرضا حسن زاده 

برابر رای هیات صدرالعشاره تصرفات مالکانه آقای علی نجفی فرزند صاحبعلی نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی 
به مساحت 11۶۹۶/72 مترمربع پلاک 12۰3 فرعی از ۵3 اصلی واقع در روستای سهرین بخش 7 خریداری از محرمعلی 
نجفی و گل گز نجفی  محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 1۵ روز آگهی می شود در 
صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به 
مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست 
خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند.بدیهی است در صورت عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر طبق مقررات سند مالکیت 

صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: 1۴۰2/۰۹/11
تاربخ انتشار نوبت دوم:1۴۰2/۰۹/27

برابر رای هیات صدرالعشاره تصرفات مالکانه آقای محرمعلی حاتمی فرزند محمود علی نسبت به هفتاد و دو سهم از نود و 
شش سهم عرصه یک قطعه زمین مزروعی به مساحت 1۴2۶۶/2 مترمربع پلاک ۸۶3 فرعی از 2۸ اصلی واقع در روستای 
دیزج بالا بخشخریداری از محمد ابراهیم و مقصوره حاتمی محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت 
به فاصله 1۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند 
از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ 
تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند.بدیهی است در صورت عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر 

طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: 1۴۰2/۰۹/11
تاربخ انتشار نوبت دوم:1۴۰2/۰۹/27

آگهی موضوع ماده 3 قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمانهای فاقد سند مالکیت هیات موضوع قانون ماده 3 قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمان های فاقد سند مالکیت 
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برابر آراء هیات صدرالعشاره تصرفات مالکانه ذیل الذکر نسبت به 2 قطعه زمین مزروعی در پلاک 1۰ اصلی روستای دیزج بالا  بخش 7 زنجان به شرح ذیل 
محرز گردید.لذا به منظور اظلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 1۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس          از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از 
تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند.بدیهی است در صورت عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر طبق مقررات سند مالکیت 
صادر خواهد شد. 1-3دانگ یک قطعه زمین مزروعی در مالکیت نظامعلی اسکندری فرزند عزت به مساحت ۵۵7۴/۹ مترمربع به پلاک شماره ۸11 فرعی 
خریداری از آقای حاج حسن اسکندری 2-3دانگ یک قطعه زمین مزروعی در مالکیت علی اسکندری فرزند عزت اله به مساحت ۵۵7۴/۹ مترمربع به پلاک 
شماره ۸11 فرعی خریداری از آقای حاج حسن اسکندری 3-3دانگ یک قطعه زمین مزروعی در مالکیت علی اسکندری فرزند عزت اله به مساحت 13۰۸/۶۸ 
مترمربع به پلاک شماره ۵1۴ فرعی خریداری از آقای حاج مختار اسکندری ۴-3دانگ یک قطعه زمین مزروعی در مالکیت نظامعلی اسکندری فرزند عزت 

به مساحت 13۰۸/۶۸ مترمربع به پلاک شماره ۵1۴ فرعی خریداری از آقای حاج مختار اسکندری
تاریخ انتشار نوبت اول: 1۴۰2/۰۹/11
تاربخ انتشار نوبت دوم:1۴۰2/۰۹/27

برابر رای هیات صدرالعشاره تصرفات مالکانه آقای حمزه علی خطیبی فرزند قربانعلی نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین 
مزروعی به مساحت ۸11/۴۸ مترمربع پلاک 13۸2 فرعی از 1۰ اصلی واقع در روستای دیزج بالا بخش 7 خریداری از آقای 
عباس خطیبی محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 1۵ روز آگهی می شود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو 
ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را 
به مراجع قضایی تقدیم نمایند.بدیهی است در صورت عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر طبق مقررات سند مالکیت صادر 

خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: 1۴۰2/۰۹/11
تاربخ انتشار نوبت دوم:1۴۰2/۰۹/27 

آگهی موضوع ماده 3 قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمانهای فاقد سند مالکیت هیات موضوع قانون ماده 3 قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمان های فاقد سند مالکیت 
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رئیس ثبت اسناد منطقه یک زنجان – علیرضا حسن زاده 
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ام  وی  ام  سواری  خودرو  فنی  معاینه  برگه  و  ماشین  کارت  و  سبز  برگه  سند 
شماره  و   MVM۴77FJAG۰۴7۹773:موتور شماره  به  31۵مدل:13۹۵ 
آرزو  خانم  بنام  3۹۹د۹2  ۸7ایران  پلاک  شماره    ،NATFBAMD۶G1۰3۶۹۵۶:شاسی
می باشد. ساقط  اعتبار  درجه  از  و  گردیده  ملی ۴2711۵۰7۵۴مفقود  شماره  به  محمدی 

مفقودی 
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پایگاه اطلاع رسانی حضرت آیت الله العظمی سیدعلی خامنه ای 
)مد ظله العالی(/ حضرت آیت الله خامنه ای با بیان مفهوم وسیعی 
از بسیج تأکید کردند: بسیج بیش از اینکه یک سازمان باشد، 
یک فرهنگ و تفکر است و هر فردِ صاحب این فرهنگ و تفکر 
ولو در سازمان بسیج نباشد،  یک بسیجی است و با این توصیف، 
جمع کثیری از ملت بسیجی هستند بدون اینکه در سازمان 

بسیج عضو باشند.
رهبر معظم انقلاب اسلامی در دیدار هزاران نفر از بسیجیان 
را  بسیج  ایجاد  در  خمینی)ره(  امام  منطق  کشور،  سراسر 
»مقاوم سازی حداکثری ایران در مقابل تهدید ها و خطرات« 
با تبیین شاخصه های فرهنگ و تفکر بسیجی و  خواندند و 
و  پیش بینی  کردند:  تأکید  کاربردی،  مهم  توصیه های  بیان 
بشارت امام درباره تشکیل هسته های مقاومت جهانی محقق 
یک  شکل دهی  الاقصی،  خاموش ناشدنی  طوفان  و  شده 
جغرافیای جدید سیاسی در منطقه غرب آسیا را تسهیل کرد 
که آمریکازدایی و ایجاد دوگانه »مقاومت و تسلیم« به جای 
دوگانه های جعلی و تحمیلی، و تسریع در حل مسئله  فلسطین، 

مهمترین خصوصیات این جغرافیای جدید سیاسی است.
دیدار  این  در  آغاز سخنانشان  در  خامنه ای  آیت الله  حضرت 
که به طور هم زمان برای حوزه های مقاومت بسیج در سراسر 
کشور پخش می شد، بسیج را یادگار گران بهای امام خمینی 
برشمردند و افتخار امام به بسیجی بودن را نشان دهنده شأن 

عظیم بسیج دانستند.
ایشان، دوراندیشی امام در تشخیص نیاز مبرم کشور به یک 
نیروی عظیم مردمی را منطق تشکیل بسیج خواندند و گفتند: 
همه  مقابل  در  کشور  مقاومت  امکان  حداکثرسازی  منطق 
خطرات و تهدیدها، امروز و در آینده هم مستحکم و جاری 
است و وجود بسیج برای »دفاع همه جانبه مادی و معنوی از 

هویت ملی، امنیت ایران و منافع ملت«، کاملا ضروری است.
رهبر انقلاب کارنامه بسیج در ۴۴ سال اخیر را نشانه دقیق 
بودن هدف گذاری امام در ایجاد این نهاد مردمی دانستند و 
افزودند: عملکرد سرنوشت ساز و پیروزی آفرین بسیج در دفاع 

مقدس، نمونه ای روشن از دوراندیشی امام بود.
دو جمله  به  امام  مکتب  در  بسیج  جایگاه  تبیین  در  ایشان 
امام راحل استناد کردند و گفتند: بسیج در نگاه امام لشکر 
مخلص خدا و مدرسه عشق است. رهبر انقلاب، استفاده امام از 
تعبیر لشکر را نشان دهنده وجه رزمی بسیج خواندند و گفتند: 
قدرت  و جسمانی«،  »مادی  قدرت  ترکیب  یعنی  رزمندگی 
تدبیر  یعنی  »فکری«  قدرت  و  و شجاعت«  اراده  و  »روحی 
و ترفند جنگی. حضرت آیت الله خامنه ای در تبیین »لشکر 
مخلص خدا« نیز گفتند: این جمله امام یعنی بسیج و بسیجی، 

خالصانه برای خدا می رزمد و در رزم، مظهر اشدّاء است.
از تعبیر مدرسه عشق را برای  امام خمینی  ایشان، استفاده 
بسیج، نشانه این حقیقت دانستند که بسیج »با عشق به خدا و 
معنویت و مردم«، در مسیر حق حرکت می کند و عشق واقعی 

را تعلیم می دهد و تدریس می کند.
مفاهیم  این  تجلی  را  بسیج  عملکرد  اسلامی  انقلاب  رهبر 
برشمردند و گفتند: بسیج در دفاع مقدس با قله های درخشانی 
چون سردار سلیمانی، صیاد شیرازی، همت، بابایی، شیرودی، 
این  که  کرد  کارستان  کاری  دیگر  سردار  صدها  و  همدانی 

حرکت در دفاع از حرم و میدان های دیگر هم ادامه داشت.
ایشان با اشاره به حضور نمایان بسیج در میدان های محبت 
و خدمت  و تلاش از جمله در عرصه های سازندگی، سلامت، 
بلایای طبیعی و علم و پژوهش، شهید فخری زاده و مرحوم 
بسیجی  دو  را  رویان(  پژوهشگاه  )موسس  آشتیانی  کاظمی 
عرصه علم و دانش خواندند که مرزهای علم را در کشور جابجا 
از  وسیعی  مفهوم  بیان  با  خامنه ای  آیت الله  حضرت  کردند. 
بسیج تأکید کردند: بسیج بیش از اینکه یک سازمان باشد، 
یک فرهنگ و تفکر است و هر فردِ صاحب این فرهنگ و تفکر 
ولو در سازمان بسیج نباشد،  یک بسیجی است و با این توصیف، 
جمع کثیری از ملت بسیجی هستند بدون اینکه در سازمان 

بسیج عضو باشند. رهبر انقلاب سپس به تبیین خصوصیات 
مهم فرهنگ بسیجی پرداختند.

مردمی بودن، داشتن تعهد و احساس مسئولیت، بی اعتنا نبودن 
به مسائل جاری و آینده کشور، درک معنای انقلاب، انقلابی 
بودن، نظم ناپذیر نبودن، قانون گریز نبودن و هنجارشکن نبودن 
از جمله ویژگی هایی بود که ایشان در تشریح فرهنگ بسیجی 
بکار بردند. حضرت آیت الله خامنه ای در همین زمینه افزودند: 
بسیجی البته ممکن است به مطلبی یا شخصی یا واقعیتی 
معترض باشد اما این اعتراض را با هنجارشکنی بیان نمی کند تا 
با دشمن مخرج مشترک پیدا نکند. پرهیز از کارهای نمایشی 
و بدون محتوا و ویترینی، یاری افراد ضعیف، مواجهه با ظالم، 
انقلاب و کشور  از  از طلبکاری  از کبر و غرور، پرهیز  دوری 
و ملت، تکلیف گرایی، پرهیز از صرف امکانات و توانایی های 
سازمانی برای منافع شخصی و امانت  داری از دیگر خصوصیاتی 
بود که رهبر انقلاب برای تبیین ویژگی های فرهنگ بسیجی 
بسیجی  فرهنگ  گفتند:  مهم  نکته ای  در  ایشان  برشمردند. 
شاهد  طبیعی  بلایای  در  مردم  به  کمک  در  که  -همچنان 
قومیت  و  از دین  فراتر  است؛  مردم  به همه  بودیم- خدمت 
همه  مظهر  را  خمینی  امام  ایشان  مردم.  سیاسی  سلیقه  و 
ویژگی های فرهنگ بسیجی نامیدند و گفتند: امام همیشه خود 
را بدهکار مردم و پایین تر از آنها می دانست و لحظه ای از عمر 

خود را در جهت تأمین منافع خود صرف نکرد.
»جنبه فراملی و فرامرزی« خصوصیت برجسته دیگر بسیج 
بشارت  گفتند:  آن  درباره  خامنه ای  آیت الله  که حضرت  بود 
امام بزرگوار درباره »تشکیل هسته های مقاومت جهانی« امروز 
در منطقه محقق شده و هسته های مقاومت در حال تغییر 
طوفان  همین  آن،  نمونه  یک  که  هستند  منطقه  سرنوشت 

الاقصی است.
برای  آمریکایی ها  شکست خورده  نقشه  به  اشاره  با  ایشان 
تغییر نقشه جغرافیای سیاسی غرب آسیا، خاطرنشان کردند: 
آنها چند سال قبل در قضیه لبنان گفتند به دنبال تشکیل 
»خاورمیانه جدید« بر اساس نیازها و منافع نامشروع خودش 

هستند که البته ناکام ماندند.
ایشان با برشمردن نمونه های شکست آمریکا در ایجاد نقشه 
جدید منطقه گفتند: آمریکا به دنبال نابود کردن حزب الله بود 
اما حزب الله بعد از جنگ 33 روزه، بیش از 1۰ برابر گذشته 
قوی تر شد. حضرت آیت الله خامنه ای ناکامی آمریکا در بلعیدن 
عراق از طریق ایجاد حکومت آمریکایی و حاکم کردن یک 
ژنرال آمریکایی یا یک رئیس غیرنظامی آمریکایی و حتی یک 
عراقی وابسته به آمریکا را در مقاطع پس از اشغال، یکی دیگر از 
جلوه های شکست تشکیل خاورمیانه جدید خواندند و افزودند: 
در عراقی که آنها به دنبال بلعیدن آن بودند، امروز هسته های 

مقاومت در قضیه فلسطین وارد شده اند.

رهبر انقلاب، شکست آمریکایی ها در تسلط بر سوریه از طریق 
از  نمونه دیگری  را  النصره  و  مانند داعش  نیابتی آن  عوامل 
ناکامی آنها دانستند و گفتند: یک برنامه دیگر آنها در طرح 
نفع رژیم  به  تمام کردن مسئله فلسطین  خاورمیانه جدید، 
غاصب بود به گونه ای که چیزی به نام فلسطین باقی نماند، اما 
همان طرح خائنانه دو دولتی هم که قبلًا تصویب کرده بودند، 
محقق نشد و موقعیت و پیشرفت امروز فلسطین و حماس و 
جهاد اسلامی و سایر گروه های مقاومت قابل مقایسه با 2۰ 
سال قبل نیست. ایشان در نوعی جمع بندی، تأکید کردند: البته 
جغرافیای سیاسی منطقه در حال دگرگونی است اما نه به نفع 

آمریکا بلکه به نفع جبهه مقاومت.
حضرت آیت الله خامنه ای با برشمردن خصوصیات نقشه جدید 
و در حال شکل گیری غرب آسیا گفتند: خصوصیت اول غرب 
آسیای جدید، »آمریکازدایی یعنی نفی سلطه آمریکا بر منطقه« 
با  البته این به معنی قطع روابط سیاسی کشورها  است که 
آمریکا نیست بلکه به معنی زائل شدن قدرت و تسلط سیاسی 
آمریکا است و همانگونه که می بینیم برخی کشورهای صد در 

صد تابع هم در حال زاویه گرفتن با آمریکا هستند.
برای  آمریکا  نزدیک  و  دور  اقدامات سالهای  از جمله  ایشان 
تسلط بر منطقه را تقویت رژیم صهیونیستی و تشویق کشورها 
به ارتباط با آن خواندند و افزودند: یک نشانه واضح و آشکار 
آمریکازدایی از منطقه، حادثه عمیقاً تاریخ ساز طوفان الاقصی 
جهت  در  اما  بود  صهیونیستی  رژیم  علیه  اگرچه  که  است 
آمریکازدایی است؛ زیرا جدول سیاست های آمریکا را در منطقه 
آمریکا در  استمرار آن، جدول سیاست های  با  و  بهم ریخته 

منطقه محو خواهد شد.
منطقه«  در  تحمیلی  و  جعلی  دوگانه های  ریختن  »بهم 
خصوصیت دیگر غرب آسیای جدید است که رهبر انقلاب با 
اشاره به آن گفتند: دوگانه های »عرب و غیر عرب«، »شیعه 
و سنّی« و افسانه هلال شیعی، رنگ باخته که نمونه واضح 
آن در قضیه فلسطین است چرا که در طوفان الاقصی و قبل 
از آن، بیشترین کمک را به فلسطینیان شیعیان عرب و غیر 
عرب کرده اند. حضرت آیت الله خامنه ای افزودند: در مقابل آن 
دوگانه های تحمیلی، دوگانه جدیدی به نام »مقاومت و تسلیم« 
یعنی  مقاومت  جریان  امروز  و  است  شده  حاکم  منطقه  بر 
تسلیم نبودن در برابر »زورگویی، زیاده خواهی و دخالت های 
آمریکا«، یک جریان واضح در منطقه است. ایشان »حل مسئله 
فلسطین« را خصوصیت دیگر غرب آسیای جدید و در حال 
شکل گیری دانستند و افزودند: مسئله فلسطین به توفیق الهی 
به سمت حل شدن یعنی تشکیل حاکمیت فلسطینی در همه 

سرزمین فلسطین در حال حرکت است.
رهبر انقلاب با اشاره به طرح و منطق دنیاپسند، قابل قبول و 
متمدنانه جمهوری اسلامی برای فلسطین یعنی همه پرسی از 

همه فلسطینی ها، گفتند: غیر از اشغالگران، همه فلسطینی ها 
و  همسایه  کشورهای  ساکنان  چه  فلسطین  ساکنان  چه 
اردوگاهها و مناطق دیگر باید بتوانند برای اداره فلسطین نظر 
دهند البته برخی می گویند رژیم صهیونیستی زیر بار این طرح 
نمی رود اما باید این اراده به آن تحمیل شود و اگر این طرح 
دنبال شود که ان شاءالله دنبال خواهد شد و اگر هسته های 
مقاومت، اراده و عزم خود را به طور جدی دنبال کنند، این 

هدف محقق خواهد شد.
ایشان با اشاره به انتساب یک نظر دروغ به جمهوری اسلامی 
ایران از زبان برخی ها در دنیا مبنی بر به دریا ریختن یهودیان و 
صهیونیست ها برای حل مسئله فلسطین، گفتند: نظر جمهوری 
اسلامی به دریا ریختن کسی نیست بلکه این است که باید 
دولتی با نظر مردم فلسطین تشکیل شود و درباره این گونه 

افراد نیز همان دولت تصمیم بگیرد.
حضرت آیت الله خامنه ای با تأکید بر اینکه حادثه مهم و بی نظیر 
طوفان الاقصی باعث نزدیک شدن اهداف و تسهیل راه شده 
است، گفتند: رژیم صهیونیستی که اعصابش از این طوفان تکه 
پاره شده، برای خاموش کردن آن دست به بمباران بیمارستان 
و مدرسه و جمعیت های مردمی و کشتن کودکان کرد که البته 
با این جنایت ها نتوانسته و نخواهد توانست طوفان الاقصی را 

از بین ببرد.
ایشان با اشاره به ناکامی رژیم صهیونیستی در همه اهداف 
خود در این جنگ، تأکید کردند: این شکست با عصبانیت و 
باعث  اقدامات  اینگونه  بلکه  نمی شود  جبران  وحشی گری ها 
بی آبرویی بیشتر رژیم صهیونیستی و آمریکا و حتی بی آبرویی 

فرهنگ و تمدن غرب شده است.
ایشان با تقبیح موضع گیری یکی از سران غربی در زمینه توجیه 
جنایت های رژیم صهیونیستی با عنوان »دفاع از خود«، گفتند: 
فرهنگ و تمدن غربی این است که اسم به شهادت رساندن ۵ 
هزار کودک فلسطینی و استفاده از بمب فسفری را دفاع از خود 
می گذارند؛ بنابراین فرهنگ غرب هم در این قضیه بی آبرو شد.

سال  فشرده  ی 7۵  را  گذشته  روز  فجایع ۵۰  انقلاب،  رهبر 
جنایت صهیونیست ها در فلسطین خواندند و افزودند: کشتار 
و آواره کردن مردم اعم از زن و کودک و شهرک سازی با ویران 
کردن خانه ها و مزارع فلسطینیان از جمله جنایت های مستمر 
اشغالگران در این 7۵  سال بود که همه آن جنایت ها را به 

صورت فشرده در این ۵۰ روز نیز انجام دادند.
طوفان  کردند:  تأکید  همچنین  خامنه ای  آیت الله  حضرت 
الاقصی خاموش شدنی نیست و ان شاءالله این وضع نیز ادامه 
نخواهد یافت. بخش پایانی سخنان حضرت آیت الله خامنه ای 
به بیان توصیه های کاربردی به سازمان بسیج و همه بسیجیان 
اختصاص داشت. بصیرت افزایی، داشتن ابتکار عمل در مسائل 
مهم، پرهیز از بازی در زمین دشمن، امیدواری مستمر به آینده 
با تکیه بر پیشرفت های حقیقی کشور در شدیدترین تحریم ها 
و فشارها، پرهیز از غرور، قدردانی نعمت بسیجی بودن و آن را 
امانت گران بهای خدا دانستن، توکل همیشگی بر پروردگار، 
جذب »نیروهای طراح« در کنار نیروهای عملیاتی و اهمیت 
دادن بیشتر به تدبیر و فکر و طراحی، از جمله توصیه های 
ایشان به بسیج و بسیجیان بود. رهبر انقلاب همچنین  پرهیز از 
دوقطبی های کاذب را مورد تأکید قرار دادند و افزودند: برخی 
اظهارات در فضای مجازی و جدا کردن مردم تحت عناوینی 
مانند »طرفدار این یا آن«، واقعا جای گله دارد؛ کسانیکه دین 
و مبانی و انقلاب و ولایت فقیه را قبول دارند، با هر اختلاف 
سلیقه برادرهای شما هستند و نباید دچار دودستگی شد. در 
ابتدای این دیدار سردار غلامرضا سلیمانی رئیس سازمان بسیج 
مستضعفین ضمن بیان گزارشی از آخرین اقدامات این سازمان 
»جهاد  علمی؛  و  امنیتی  اجتماعی،  فرهنگی،  زمینه های  در 
تبیین«، »جهاد خدمت« و »جهاد امیدآفرینی« را 3 رویکرد 
اصلی بسیجیان برشمرد و بر آمادگی این نیرو برای مقابله با 
هرگونه تهدید علیه کشور و مبارزه با جنایات رژیم صهیونیستی 

تأکید کرد.

رهبرانقلاب:

فرهنگ بسیجی خدمت به همه مردم است؛ فراتر از دین
 و قومیت و سلیقه سیاسی مردم

www.sedayezanjannews.ir@ sedaye   zanjan

 دفاتر نمایندگى جذب آ گهى  روزنامه صداى زنجان در شهرستان ها

گروه رسانه اى صداى زنجان 

Email: sedayezanjan2008@yahoo.com

 sedaye.zanjan

_

@ sedaye   zanjan_

تلفننام نمایندهنشانی دفتر نام شهرستان ردیف

 امیر کبیرخیابان امام - چهارراه امیر کبیر - کوچه سید برهان   زنجان۱
دفتر مرکزیجنب درمانگاه فرهنگیان  بن بست برهانی - پلاک ۲۲ 

  0۲4 -3333۶777
 0۲4 -3333۶778
0۲4 - 3333۲5۶5

آب بر- خ فرهنگ ، جنب ورودی اداره فرهنگ و ارشاد شهرستان طارم طارم۲
3۲8۲4730 - 0۲4     نسیم اله اجاقلو مطبوعاتی نسیم زیتون

0۹۱00۲5۲۱۶۱ 

احمد سلطانیقیدار - خیابان مطهری شمالی - روبروی ثبت - کوچه مهرخدابنده3
   0۲4- 34۲۲۱5۱۶

تلفکس: 0۲4-34۲۲7۶7۶

خیابان مطهری - روبروی کوچه مسجد جامع - نرسیده به کارواش ابهر  4
35۲73۱57-0۲4        علی نظریتک نماینده روزنامه صدای زنجان 

0۹۱۲54۲7۶8۲

355۲۶880-0۲4کلانتریخرمدره - خیابان امام خمینی روبروی بانک مسکن- دکه مطبوعاتیخرمدره۶
0۹۱۲74488۶5

علی لاریجانی و حسن 
روحانی ائتلاف می کنند؟

شرق/ فعال سیاسی درباره ائتلاف جریان علی لاریجانی با 
جریان حسن روحانی یادآور شد: چنین ائتلافی بعید است، 
البته باز هم مولفه تعیین کننده همان شرایط رد و تأیید 
صلاحیت است. با این وجود معتقدم خیلی بعید است که 
آقای لاریجانی و آقای روحانی ائتلافی داشته باشند چون 
چنین شرایطی وجود ندارد. فعال سیاسی نزدیک به علی 
لاریجانی پیش بینی کرد: با وضعیت کنونی ائتلافی بین آقای 
لاریجانی و آقای روحانی انجام نمی شود. آرایش سیاسی 
انتخابات مجلس هنوز مشخص نیست. برخی معتقدند از 

هم اکنون نتیجه رقابت سیاسی پیش رو مشخص است اما 
برخی دیگر چنین باوری ندارند و منتظر رقم خوردن یک 
نتیجه غافلگیرکننده هستند. عزت الله یوسفیان ملا، درباره 
قابل پیش بینی بودن نتیجه انتخابات مجلس گفت: هیچ 
پیش بینی از الان نمی توان داشت. تا زمانی که ترکیب 
تأییدصلاحیت شدگان اعلام نشود، آرایش صحنه انتخابات 
مشخص نخواهد شد. هر کس نیز امروز صحبتی کند حدس 
و گمانی بیش نیست. وی افزود: از فرمایشات رهبر معظم 
که  است  این  بر  تعبیر  نگهبان  شورای  مواضع  و  انقلاب 

انتخاباتی آرام، مناسب و خوبی در پیش است بنابراین پیش 
بینی نمی شود که یک اتفاق عجیب و غریبی بیفتد. هر 
زمان ترکیب نامزدهای حاضر در صحنه مشخص شود عرصه 
رقابت داغ می شود. این فعال سیاسی درباره ائتلاف جریان 
علی لاریجانی با جریان حسن روحانی یادآور شد: چنین 
ائتلافی بعید است، البته باز هم مولفه تعیین کننده همان 
شرایط رد و تأیید صلاحیت است. با این وجود معتقدم خیلی 
بعید است که آقای لاریجانی و آقای روحانی ائتلافی داشته 

باشند چون چنین شرایطی وجود ندارد.

خبرآنلاین/ بهروز نعمتی، نماینده ادوار مجلس شورای اسلامی می گوید: طرح این موضوع که هیچ 
عضوی از جبهه پایداری در دولت نیست، فرا رو به جلو تلقی می شود چرا که در هر صورت خود 
همین افراد اذعا ن دارند که در دولت و مجلس با همه توان حضور داشته و داریم. »دعا می کنم 

در دولت یک نفر از پایداری نیست. 
بروید پیدا کنید بیاورید؛ یک نفر.«این جمله را متقی فر،سخنگوی جبهه پایداری مطرح کرده 
است، آنهم در شرایطی که نفوذ این جبهه و غالب شدن تفکرشان بر دولت قابل انکار نیست، 
آنگونه که بهروز نعمتی، نماینده ادوار مجلس شورای اسلامی نیز معتقد است جبهه پایداری با 
طرح چنین ادعایی » فرار رو به جلو کرده« است. از خانه نشینی احمدی نژاد تا بلند شدن علم 
جبهه پایداری /سهم خواهی یاران صادق محصولی در شب انتخابات تکرار می شود؟ محصولی به 
چهارهزار نفر در عید، کارت هدیه 2۰۰ یا 3۰۰ هزار تومانی می دهد /کسی از پایداری ردصلاحیت 
نشده است بهروز نعمتی به این نکته اشاره می کند که دولت محدود به وزرا نیست و حضور افراد 

نزدیک به جبهه پایداری در اطراف رئیسی قابل انکار نیست.
در ادامه گفتگو با بهروز نعمتی، نماینده ادوار مجلس شورای اسلامی را می خوانید:

 آقای نعمتی! اخیراً سخنگوی جبهه پایداری مدعی شده که حتی یک پایداری هم 
در دولت نیست، این ادعا با روابط فعلی دولت سیزدهم و جبهه پایداری صدق می کند؟

بنده فکر می کنم طرح این موضوع که هیچ عضوی از جبهه پایداری در دولت نیست، فرا رو به 
جلو تلقی می شود چرا که در هر صورت خود همین افراد اذعا ن دارند که در دولت و مجلس با 

همه توان حضور داشته و داریم. 
البته چنانچه منظور عضو جبهه پایداری این است که هیچ کدام از وزرا عضو جبهه پایداری 
نیستند، این ادعا قابل تأمل است اما دولت که فقط شامل وزرا نمی شود بلکه افراد دیگری نیز در 

دولت حضور دارند که اینها رسماً و اسماً عضو جبهه پایداری هستند. 
البته اولین بار است که نام متقی فر را می شنوم و شناختی نسبت به او ندارم. در هر صورت امکان 
دارد صد در صد اعضای جبهه پایداری در دولت حضور نداشته باشند اما بسیاری از چهره های عضو 

پایداری در دولت حضور دارند کما اینکه خودشان اذعان می کنند که ما بوده وهستیم.
 تفکر جبهه پایداری بر دولت غالب شده است

 مصداقا چه افرادی از جبهه پایداری و یا نزدیک به آن در دولت حضور دارند؟
بنده اطلاع ندارم چه کسانی عضو جبهه پایداری هستند یا خیر اما تفکر آنها بر دولت غالب شده 

است.
می گویند محصولی به بحث ساخت وساز ورود پیدا کرده است به نظر می رسد با شائبه هایی که 
درباره ثروت محصولی و حمایت های مالی او از جبهه پایداری مطرح است، این جبهه تلاش دارد 
که این موضوع را با طرح مباحثی علیه دیگر چهره های سیاسی کمرنگ کنند و به نوعی به تطهیر 
محصولی روی آورده است و ... بنده با قضیه مقایسه محصولی با اصلاح طلبان کاری ندارم اما در 
هر صورت محصولی فرد ثروتمندی است که همگان مطلع هستند. محصولی قبل از احمدی نژاد 
کار بیزینس انجام می داد، به این ترتیب که بنده به خاطر دارم مقطعی در دهه 7۰ محصولی کار 

سوآف نفت برای آذربایجان انجام می داد.
البته بنده نمی دانم او در بحث ساختمان سازی هم ورود پیدا کرده یا خیر اما چنین موضوعاتی 
پیرامون محصولی مطرح است اما در مجموع خود محصولی می تواند در مورد بحث ثروت خود 

ورود پیدا کرده و تکذیب کند و بگوید آدم ثروتمندی است.
 مجلس یکدست جواب نداده و نمی دهد

برآیند شما از موضع گیری های اخیر جبهه پایداری و دفاع تمام قد آنها از خالص سازی )تعبیر آنها 
شایسته سالاری( به چه صورت است؟ با گذشته ای که پایداری دارد، احتمال وحدتشان با دیگر 
طیف های اصولگرا را چطور پیش بینی می کنید؟ با توجه به فرمایشات مقام معظم رهبری که 
مبنا بر این است افرادی که دل در گرو ولایت فقیه، نظام و کشور دارند از دو قطبی بپرهیزند، 

فرقی هم نمی کند کدام جبهه و جریان باشد.
در این فضا بنده معتقد هستم که مجلس محل تضارب افکار است، از این رو اگر همه افراد از 
جناح های مختلف اعم از اصلاح طلب، اصول گرا، مستقل و بی طرف در مجلس حضور داشته باشند 

به ریل گذاری بهتر برای مجلس، اصلاح و قوت قوانین کمک می کند. 
از مجلس هشتم به بعد تعدادی به اندازه 3۰ نفر از جناح اصلاح طلب در مجلس حضور داشتند، 

مجلس محل تضارب آراء است.
 البته تجربه هم ثابت کرده که مجلس یکدست جواب نداده ما در گذشته تجربه کردیم و الان هم 

در مجلس یازدهم تجربه کردیم.

مجلس یکدست جواب نداده و نمی دهد

صراط/ رییس جمهور در آیین افتتاح مترو پرند گفت: قطار پیشرفت جمهوری اسلامی در حال 
حرکت است و دشمن هم قادر به متوقف کردن این قطار نیست.

 سید ابراهیم رئیسی در آیین افتتاح خط مترو شهر پرند از توابع شهرستان رباط کریم در جنوب 
غرب پایتخت اظهار کرد: گره گشایی از کار مردم باعث ایجاد امید در جامعه و کشور می شود.

وی توسعه حمل و نقل و تسهیل رفت و آمد را یکی از ضرورت های توسعه یافتگی مناطق مختلف 
دانست.

رییس جمهور اضافه کرد: در بازدید سال گذشته وعده داده شد که این ایستگاه ساخته و مسیر 
آن ریل گذاری شود تا این مترو برای رفاه مردم به بهره برداری برسد.

رییس قوه مجریه ادامه داد: امروز و با گذشت یک سال به بیش از آنچه که وعده داده شد، عمل 
شده است؛ قرار بود یک مسیر ریلی ساخته شود ولی امروز دو مسیر ریلی )رفت و برگشت( به 

بهره برداری رسید.
آیت الله رئیسی تاکید کرد: این نشان می دهد دولت صادق الوعده است و مردم شاهد عمل به 
وعده ها از سوی دولت هستند، این که مسوولین در کنار مردم باشند و دغدغه آنها را درک کنند، 

برای مردم نشاط و امید ایجاد میکنند و زندگی مردم را تسهیل می بخشد.
 سید ابراهیم رئیسی که صبح پنجشنبه گذشته به منظور بهره برداری از دو طرح عمرانی دولت 
مردمی وارد شهرستان رباط کریم شد و با طی مسیر فرودگاه امام خمینی )ره( تا شهر جدید پرند 

با قطار شهری، از متروی این شهر به صورت رسمی بهره برداری کرد.

رئیسجمهور:

دولت صادق الوعده است


